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«Βούλιαξε» η Κατερίνη 
στη συγκέντρωση 

για την τραγωδία στα Τέμπη 

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
Το Ελατοχώρι τίμησε τους ήρωές του

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΜΝΗΜΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΚΤΕΛΕΣΘΕΝΤΕΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΓΕΡΜΑΝΟΥΣ
Ι.ΝΤΟΥΜΟΣ: ΤΟ ΔΙΚΟ ΜΑΣ ΧΡΕΟΣ 

ΕΙΝΑΙ ΚΑΝΕΙΣ ΝΑ ΜΗΝ ΞΕΧΑΣΕΙ ΤΗ ΘΥΣΙΑ ΤΟΥΣ

Σε κλίμα συγκίνησης 
η κηδεία της Μάρθας 
Κωνσταντοπούλου 

Π.Ο.Τ.Α.Π. 

Ενημερωτική επίσκεψη 
του Tour Operator 

«Sunweb» στην Πιερία

Διεθνής μαθηματικός διαγωνισμός 
«Καγκουρό 2025» 

στα Εκπαιδευτήρια ΠΛΑΤΩΝ

Κοπή Βασιλόπιτας στην Ιερά 
Μητρόπολη Κίτρους, 

Κατερίνης και Πλαταμώνος

Το καταφύγιο αδέσποτων 
ζώων ανοικτό 

και επισκέψιμο για όλους
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Στις 23 Ιανουαρίου η Εκκλησία τιμά τη μνήμη του 

Οσίου και Θεοφόρου Πατρός ημών Διονυσίου του εν 
Ολύμπω, κτήτορος της ομώνυμης Ιεράς Μονής, που βρί-
σκεται κοντά στο Λιτόχωρο Πιερίας.
Την Τετάρτη 22 Ιανουαρίου το απόγευμα η Αδελφό-

τητα της Ιεράς Μονής υποδέχθηκε το ιερό λείψανο του 
Οσίου Νικάνορος Ζάβορδας, φίλου και συνασκητού του 
Αγίου Διονυσίου. Ακολούθησε η μεταφορά της θαυμα-
τουργής εικόνας της Παναγίας από το άβατο της Ιεράς 
Μονής προς το Καθολικό. Σημειωτέον ότι κατά την το-
πική παράδοση την εικόνα αγιογράφησε ο ίδιος ο Άγιος 
Διονύσιος.
Ακολούθησε ο Αρχιερατικός Εσπερινός χοροστατούντος 

του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κυδωνιών κ. Αθηνα-

γόρα, εκπροσώπου του Παναγιωτάτου Οικουμενικού Πα-
τριάρχου, συμπροσευχομένου του οικείου Μητροπολίτου 
κ Γεωργίου.
Ο Εσπερινός, η Λιτή και η Αρτοκλασία τελέστηκαν κατά 

τη μοναστηριακή τάξη.
Την κυριώνυμη ημέρα, τελέστηκαν το Μεσονυκτικό, ο 

Όρθρος και Αρχιερατικό Συλλείτουργο προεξάρχοντος 
του Πατριαρχικού Εκπροσώπου.
Το απόγευμα της εορτής τελέστηκε ο Εσπερινός και το 

Κτητορικό Μνημόσυνο, προεξάρχοντος του Σεβασμιωτά-
του Μητροπολίτου Γέροντος Καισαρείας κ. Θεοφυλάκτου.
Στην εφετινή πανήγυρη συμμετείχαν ακόμη οι Καθη-

γούμενοι των Ιερών Μονών Αγίου Νικάνορος Ζάβορδας 
Αρχιμ. Σεραφείμ, Παναγίας Άνω Ξενιάς Μαγνησίας Αρχιμ. 

Νεκτάριος, Αγίου Συμεών Καλάμου Αρχιμ. Συμεών και Τι-
μίου Προδρόμου Σκήτεως Βεροίας Αρχιμ. Πορφύριος, συ-
νοδευόμενοι από μέλη των Μοναστικών Αδελφοτήτων.
Έψαλλαν και διακόνησαν Αγιορείτες Πατέρες κληρικοί 

και ιεροψάλτες από το Άγιον Όρος και από διάφορα άλλα 
μέρη, έλαβαν μέρος πολλοί ιερείς και διάκονοι από διάφο-
ρες Ιερές Μητροπόλεις.
Παρέστησαν επίσης εκπρόσωποι των τοπικών Αρχών 

και πλήθος πιστών, που από νωρίς το απόγευμα της πα-
ραμονής μέχρι τις βραδινές ώρες της κυριώνυμης ημέρας 
κατέκλυσαν τους χώρους της Ιεράς Μονής, ευνοούντος 
του καλού καιρού.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, σε κάθε περίπτωση ευχα-
ρίστησε τον Παναγιώτατο Οικουμενικό Πατριάρχη για 
την ανάθεση της εκπροσωπήσεώς του στον Μητροπο-
λίτη Κυδωνιών κ. Αθηναγόρα, τον ίδιο τον Πατριαρχικό 
Εκπρόσωπο, τους κληρικούς, ιεροψάλτες και διακονητές 
καθώς και τους πολυπληθείς πιστούς που έλαβαν μέρος 
στην ετήσια αυτή πανήγυρη.
Η Θ. Λειτουργία και μικρές πανηγύρεις τελέστηκαν και 

σε όλες της Ενορίες της Ιεράς Μητροπόλεως. Να σημειω-
θεί ότι ο Άγιος Διονύσιος τιμάται ως Προστάτης και Έφο-
ρος όλης της Πιερίας. Πολλοί πιστοί, άνδρες και γυναίκες, 
φέρουν το όνομα του λαοφιλούς Αγίου και τον επικαλού-
νται στις προσευχές τους.

Η Πιερία τίμησε τον προστάτη της Όσιο Διονύσιο

Ολοκληρώθηκε την Κυριακή 19 Ιανουαρίου ο κύκλος 
των εόρτιων εκδηλώσεων Κοπής Βασιλόπιτας της Ιεράς 
Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος, πα-
ρουσία του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτη κ. Γεωργίου.
Αρχής γενομένης από την Πέμπτη 2 Ιανουαρίου πραγ-

ματοποιήθηκαν διάφορες εκδηλώσεις στην Κατερίνη, το 
Λιτόχωρο και το Αιγίνιο, μία σύναξη για τα στελέχη και 
τα μέλη του Γραφείου Νεότητας, καθώς και πέντε εκδη-
λώσεις για τα στελέχη των Ενοριών (Επιτρόπους, Νεωκό-
ρους, Ιεροψάλτες, Κατηχητές, Ιερόπαιδες), τα μέλη του 
Γενικού και των Ενοριακών Φιλοπτώχων Ταμείων. Επί-
σης, συμμετείχαν υπάλληλοι και εθελοντές των Ευαγών 
Ιδρυμάτων και των Κοινωνικών Δομών της Ιεράς Μητρο-
πόλεως, συγκεκριμένα του Εκκλησιαστικού Γηροκομείου, 

των Συσσιτίων «Ο Άρτος ο Επιούσιος», του Κοινωνικού 
Παντοπωλείου, του Ερυθρού Σταυρού, του Καταστήμα-
τος δωρεάν διανομής Ενδυμάτων, του Κοινωνικού Φρο-
ντιστηρίου, του Πνευματικού Κέντρου «Ο Άγιος Φώτιος», 
της ΓΕΧΑ Κατερίνης, της Σχολής Βυζαντινής Μουσικής και 
Παραδοσιακών Οργάνων, της Βαρναβείου Βιβλιοθήκης, 
της Συμβουλευτικής Υποστήριξης Εθισμένων «Μεταμόρ-
φωσις».
Όλες τις εκδηλώσεις τίμησαν με την παρουσία τους εκ-

πρόσωποι των Τοπικών Αρχών, Συλλόγων και Φορέων.
Σε κάθε εκδήλωση υπήρχαν και ομιλητές, οι οποίοι 

ανέπτυξαν ομιλίες σχετικά με τα χαρακτηριστικά των συ-
νεργατών της Εκκλησίας, της έμπρακτης και ανιδιοτελούς 
αγάπης, της φροντίδας και της πρόνοιας προς τον αναξιο-
παθούντα συνάνθρωπο.
Πιο συγκεκριμένα ομιλίες ανέπτυξαν ο Σεβασμιώτατος 

Ποιμενάρχης κ. Γεώργιος, η κ. Αιμιλία Ζαχαριάδου-Πεν-
λίδου, εκπαιδευτικός-κατηχήτρια, η κ. Άννα Νάκου-Μα-
ρινοπούλου, ιατρός-κυκλάρχισσα, και η κ. Μαρία Πετά-
ση-Μπεϊνά, εκπαιδευτικός-κυκλάρχισσα.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης κ. Γεώργιος απηύθυνε 

σε όλους παρευρισκομένους πατρικούς λόγους. Ευχαρί-
στησε για τη διακονία, την προσφορά και την αγαστή συ-
νεργασία τους κληρικούς και όλους τους συνεργάτες που 
κοπιάζουν για το ποιμαντικό έργο της τοπικής Εκκλησίας.

Παράλληλα, ευχήθηκε σε όλους τους παρισταμένους να 
συνεχίσουν με την ίδια ζωντάνια, υπομονή και επιμονή, 
την ευγενή αποστολή στο έργο τους, «έργο προσφοράς, 
στήριξης, αλληλεγγύης και αγάπης προς όλους τους συ-
νανθρώπους μας που το έχουν ανάγκη», όπως χαρακτη-
ριστικά τόνισε.
Τέλος, ευχαρίστησε τους εκπροσώπους των Τοπικών 

Αρχών για τη στήριξη του κοινωνικού και φιλανθρωπικού 
έργου της Ιεράς Μητροπόλεως και ευχήθηκε ένα ευλογη-
μένο, ειρηνικό και καρποφόρο έτος σε όλους.
Τις εκδηλώσεις στο Πνευματικό Κέντρο του «Αγίου 

Φωτίου» πλαισίωσαν μουσικά ο Σύλλογος Μουσικοφίλων 
Πιερίας «Πέτρος ο Πελοποννήσιος», η Σχολή Βυζαντινής 
και Παραδοσιακής Μουσικής της Ιεράς Μητροπόλεως 
«Όσιος Διονύσιος ο εν Ολύμπω», η Χορωδία του Πνευ-
ματικού Κέντρου «Ο Άγιος Φώτιος».
Την εκδήλωση στο Πνευματικό Κέντρο του Ιερού 

Ναού Κοιμήσεως Θεοτόκου Αιγινίου η Δημοτική Χορωδία 
«Canto Olympus», ενώ στο Πνευματικό Κέντρο του Ιε-
ρού Ναού Αγίου Νικολάου Λιτοχώρου το μουσικό σχήμα 
«Μελωδοί της Παράδοσης».
Στο τέλος της κάθε εκδήλωσης γινόταν προβολή του 

βίντεο «Μνήμη Αγαθονίκου», παραγωγής της Ιεράς Μη-
τροπόλεως Κίτρους και του Δήμου Κατερίνης, στο οποίο 
αποτυπώνεται η προσωπικότητα του μακαριστού Μητρο-
πολίτου κυρού Αγαθονίκου, με την ευκαιρία συμπλήρω-
σης 6 μηνών από την εκδημία του.

Κοπή Βασιλόπιτας στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνος
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Επίσκεψη στο καταφύγιο αδέσποτων ζώων του Δήμου 
Κατερίνης πραγματοποίησε το 3ο Δημοτικό Σχολείο Αιγι-
νίου, στο πλαίσιο προγραμματισμένης εκπαιδευτικής του 
εκδρομής. Τη διευθύντρια, τους δασκάλους και τους 
μικρούς μαθητές του σχολείου υποδέχτηκε ο αρμόδιος 
Αντιδήμαρχος Θωμάς Αναστασιάδης, ο οποίος ενημέρω-
σε για το Πρόγραμμα Διαχείρισης Αδέσποτων Ζώων που 
εφαρμόζει ο Δήμος Κατερίνης, ενώ ακολούθησε περιή-
γηση στους χώρους του καταφυγίου.
«Κάνουμε πράξη την προεκλογική δέσμευση του 

συνδυασμού και του Δημάρχου μας Ιωάννη Ντούμου 
για επισκέψιμο καταφύγιο. Έστω και ένας μαθητής να 
ασπαστεί την φιλοσοφία του “ΥΙΟΘΕΤΩ ΔΕΝ ΑΓΟΡΑ-
ΖΩ”, να κατανοήσει ότι δεν κακοποιούμε τα ζώα και να 

επιστρέψει στους γονείς του ζητώντας να μπει σήμανση 
και να στειρωθεί ο σκύλος τους, είναι κέρδος» σημειώ-
νει χαρακτηριστικά ο κ.Αναστασιάδης.
Υπενθυμίζεται ότι στα τηλέφωνα: 2351350545, 

2351350526 και 2351350529 μπορούν τα σχολεία να 
προγραμματίσουν εκπαιδευτική εκδρομή στο καταφύγιο 
αδέσποτων ζώων.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Το καταφύγιο αδέσποτων ζώων ανοικτό 
και επισκέψιμο για όλους

ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΗ ΕΚΔΡΟΜΗ ΑΠΟ ΤΟ 3ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΑΙΓΙΝΙΟΥ

Τριάντα χρόνια συμπληρώνονται φέτος από την ημέρα 
που οι Δήμοι Κατερίνης και Τσάτσακ Σερβίας υπέγραψαν 
πρωτόκολλο φιλίας. Με αφορμή αυτό το γεγονός, την 
Τρίτη 21 Ιανουαρίου 2025, τα μέλη του Δ.Σ. του συλλό-
γου Σερβοελληνικής φιλίας Τσάτσακ – Κατερίνης, Zoran 
Novacovic, Pero Milosevic, Nada Milosevic πραγματοποίη-
σαν εθιμοτυπική επίσκεψη στον Δήμο Κατερίνης. 
Παρόντες στην συνάντηση ήταν επίσης ο Πρόεδρος Κυ-

ριάκος Καλπακίδης και τα μέλη του Συλλόγου Ελληνοσερ-
βικής φιλίας Κατερίνης – Τσάτσακ Κατερίνα Χρυσαργύρη 
και Γιώργος Τσαχουρίδης.
Την αποστολή υποδέχτηκε στο Δημαρχείο, ο Δήμαρχος 

Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, ενώ στη συνάντηση συμ-
μετείχε και η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα 
Διαμαντοπούλου.
Ο Δήμαρχος επισήμανε τους στενούς και διαχρονικούς 

δεσμούς φιλίας που συνδέουν τις δύο περιοχές και έκανε 

λόγο για την ανάγκη ενίσχυσης περαιτέρω του ανοικτού 
κώδικα συνεργασίας και επικοινωνίας τα επόμενα χρόνια.
Επιπλέον, τονίστηκε η πολύπλευρη στήριξη της τοπικής 

οικονομίας από την συγκεκριμένη αλλά και από την ευ-
ρύτερη περιοχή της Σερβίας, καθώς και τα αποτελέσματα 
της γόνιμης συνεργασίας στον τουριστικό – πολιτιστικό 

τομέα κ.ά.
Η επίσκεψη ολοκληρώθηκε με την ανταλλαγή αναμνη-

στικών δώρων.

ΤΡΙΑΝΤΑ ΧΡΟΝΙΑ ΦΙΛΙΑΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ – ΤΣΑΤΣΑΚ

Επίσκεψη μελών του συλλόγου Σερβοελληνικής φιλίας 
Τσάτσακ – Κατερίνης στον Δήμαρχο Κατερίνης 

Τα παράνομα σταθμευμένα οχήματα σε πεζοδρόμια 
της Κατερίνης, που εμποδίζουν την απρόσκοπτη κίνηση 
και διέλευση των πεζών, βρέθηκαν στο στόχαστρο της 
δημοτικής αστυνομίας.
Συγκεκριμένα την Τρίτη 21/01, κατά τη διάρκεια εκτε-

ταμένης επιχείρησης, που – εκτός των άλλων – στόχο 
είχε την ευταξία στην πόλη και τη διαφύλαξη της προ-
στασίας του δημοσίου χώρου βεβαιώθηκαν κλήσεις στα 
οχήματα που ήταν σταθμευμένα στα πεζοδρόμια.
Όπως σημειώνει ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Θωμάς 

Αναστασιάδης: «Όλο το ανθρώπινο δυναμικό της Δημο-
τικής Αστυνομίας, βγήκε στην πόλη για να αποδώσει τα 
πεζοδρόμια στους πεζούς. Οι έλεγχοι αυτοί γίνονται και 

θα γίνονται συστηματικά 
σε καθημερινή βάση.
Στο εξής όμως, σε στο-

χευμένες ημέρες, όλο το 
διαθέσιμο προσωπικό θα 
διενεργεί ελέγχους απο-
κλειστικά για αυτό το 
σκοπό. Τα πεζοδρόμια 
ανήκουν στους πεζούς 
και εργαζόμαστε συντο-
νισμένα ώστε σύντομα 
να φέρουμε τα επιθυμη-
τά αποτελέσματα».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Επιχείρηση της δημοτικής αστυνομίας 
κατά της παράνομης στάθμευσης

ΤΑ ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΑ ΕΙΝΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΕΖΟΥΣ

Το Δημοτικό Ωδείο Κατερίνης στο πλαίσιο των εκπαι-
δευτικών δράσεων, διοργανώνει κύκλο σεμιναρίων με 
τίτλο «Μουσική Τεχνολογία: Από τις Μουσικές Επενδύ-
σεις Κινηματογράφου στον Ηχητικό Πειραματισμό και την 
Ηχητική Οικολογική Ευαισθητοποίηση».
Εισηγητής των σεμιναρίων είναι ο καθηγητής Ανώτε-

ρων Θεωρητικών και Σύνθεσης του Δημοτικού Ωδείου 
Κατερίνης Δημήτριος Μπάκας, ο οποίος μέσα από τρεις 
θεματικές ενότητες θα καθοδηγήσει μαθητές και καθηγη-

τές μουσικής στη δημιουργία μουσικής για τον κινηματο-
γράφο, στην εξερεύνηση της ακουστικής οικολογίας και 
στη χρήση εργαλείων και τεχνικών ηλεκτροακουστικής 
μουσικής.
Οι ημερομηνίες διεξαγωγής των σεμιναρίων είναι:
Τετάρτη 5 Φεβρουαρίου,
Τετάρτη 5 Μαρτίου,
Τετάρτη 2 Απριλίου και
Τετάρτη 7 Μαΐου

Οι ώρες διεξαγωγής των σεμιναρίων είναι 19:00-21:00 
και θα γίνουν στην αίθουσα 104 του Δημοτικού Ωδείου 
Κατερίνης.
Ο αριθμός των συμμετεχόντων είναι περιορισμένος και 

θα τηρηθεί σειρά προτεραιότητας. Επικοινωνία: Γραμμα-
τεία Δ.Ω.Κ., 16ης Οκτωβρίου 70.
Τηλ. επικοινωνίας: 23510 21155 Δευτέρα-Παρασκευή 

16:00-19:00
Αίτηση συμμετοχής στο: odeio@katerini.gr

«ΜΟΥΣΙΚΗ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑ: ΑΠΟ ΤΙΣ ΜΟΥΣΙΚΕΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ ΚΙΝΗΜΑΤΟΓΡΑΦΟΥ ΣΤΟΝ ΗΧΗΤΙΚΟ 
ΠΕΙΡΑΜΑΤΙΣΜΟ ΚΑΙ ΤΗΝ ΗΧΗΤΙΚΗ ΟΙΚΟΛΟΓΙΚΗ ΕΥΑΙΣΘΗΤΟΠΟΙΗΣΗ»

Κύκλος σεμιναρίων από το Δημοτικό Ωδείο Κατερίνης



ΤΡΙΤΗ 28 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025

ΕνημέρωσηΕνημέρωση4 Τοπικά

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 
Βαγγέλης Μπαντές

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:
Μαρία Ιωαννίδου

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:
Βασίλης Ξηρομερίτης

ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:
Απόστολος Γώττας

ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:
Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1488 ΤΡΙΤΗ 28 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025 ΤΙΜΗ 1,5 €

Σε ανακοίνωση της ΔΕΥΑΔΟΛ αναφέρονται τα εξής:
Εν όψει της επικείμενης σύνδεσης στο αποχετευ-

τικό δίκτυο της ΔΕΥΑΔΟΛ (Φεβρουάριος – Μάρτιος 
2025) της Λεπτοκαρυάς (παραλιακό τμήμα) και του 
Πλαταμώνα (σχεδόν στο σύνολό του) καλούνται οι 
ιδιοκτήτες των υπό σύνδεση ακινήτων να ξεκινή-
σουν τις οικοδομικές και υδραυλικές εργασίες που 
είναι απαραίτητες και που αφορούν στις ιδιοκτησίες 
τους.
Υπό σύνδεση θεωρούνται τα κτίρια τα οποία έχουν 

πρόσβαση σε αγωγό αποχέτευσης και μπροστά τους 
υπάρχουν κατασκευασμένες από την ΔΕΥΑΔΟΛ οι 
ιδιωτικές συνδέσεις
Όποιος δεν γνωρίζει τι συμβαίνει με την δική του 

ιδιοκτησία καλό είναι πριν αρχίσει τις όποιες εργασίες 
να απευθυνθεί στην τεχνική υπηρεσία της ΔΕΥΑΔΟΛ 
προς ενημέρωση για να αποφύγει περιττή ταλαιπω-
ρία και έξοδα.
Σκοπός αυτού και με δεδομένο πως σε πολλές πε-

ριπτώσεις θα χρειαστούν και γκρεμίσματα είναι να 

είναι έτοιμοι 
έτσι ώστε 
όταν (και 
μόνο τότε) 
η υπηρεσία 
δώσει την 
έγκριση και ο κάθε ιδιώτης έχει ολοκληρώσει την δι-
αδικασία (έγγραφα που απαιτούνται, τέλος σύνδεσης 
κλπ) να προχωρήσει στην οριστική σύνδεση προλα-
βαίνοντας έτσι την θερινή περίοδο.

ΔΕΥΑΔΟΛ

Ανακοίνωση για την αποχέτευση Λεπτοκαρυάς 
– Πλαταμώνα

Η Αυτοκινητόδρομος Αιγαίου Α.Ε. είναι μια από 
τις ελάχιστες εταιρείες στην Ελλάδα και ο πρώτος 
ελληνικός αυτοκινητόδρομος με πιστοποίηση στο 
απαιτητικό διεθνές πρότυπο ISO/IEC 27001:2022, το 
οποίο αποτελεί την τελευταία λέξη στη διαχείριση της 
ασφάλειας πληροφοριών, την κυβερνοασφάλεια και 
την προστασία της ιδιωτικότητας.
Μετά από ενδελεχή επιθεώρηση από ανεξάρτητο 

διαπιστευμένο φορέα, η Εταιρεία, ήδη πιστοποιημέ-
νη με την προηγούμενη έκδοση του προτύπου ISO/
IEC 27001:2013, προχώρησε στην αναβάθμιση του 
Συστήματος Διαχείρισης Ασφάλειας Πληροφοριών 
(ISMS). Η νέα έκδοση του προτύπου ενισχύει την αν-
θεκτικότητα έναντι των σύγχρονων κυβερνοαπειλών, 
αυξάνοντας τον αριθμό και την αυστηρότητα των 
ελέγχων (controls), ενσωματώνοντας την προστασία 
της ιδιωτικότητας και αναβαθμίζοντας τη διαφάνεια 

και την υπευθυνότητα.
Ηγετική θέση στην ψηφιακή ασφάλεια
Η ηγετική θέση της Εταιρείας στον τομέα της κυβερ-

νοασφάλειας επιβεβαιώθηκε πρόσφατα με την απονο-
μή του Χρυσού Βραβείου στα Cybersecurity Awards, 
διάκριση που αντανακλά την πάγια δέσμευσή της για 
αριστεία στον τομέα της ψηφιακής ασφάλειας. Επι-
πλέον, η Αυτοκινητόδρομος Αιγαίου απέσπασε Χρυσό 
και Ασημένιο Βραβείο στα Asset Management Awards 
για την καινοτόμο προσέγγισή της στη διαχείριση και 
αναβάθμιση των τεχνολογικών υποδομών της.
Με σταθερό προσανατολισμό στον ψηφιακό μετα-

σχηματισμό, η Αυτοκινητόδρομος Αιγαίου επενδύει 
συνεχώς σε νέες τεχνολογίες, ταυτόχρονα με την 
συντήρηση και αναβάθμιση των υφισταμένων, προ-
κειμένου να μπορεί να αντεπεξέλθει σε απειλές από 
δυνητικές κακόβουλες προσβάσεις, διαρροές, απώλει-

ες και καταστροφές, ενισχύοντας διαρκώς την εμπι-
στοσύνη των χρηστών της.

Η Αυτοκινητόδρομος Αιγαίου πρώτος αυτοκινητόδρομος 
στην Ελλάδα με πιστοποίηση στο ISO/IEC 27001:2022 

για την ψηφιακή ασφάλεια

Σε ανακοίνωση του Δήμου Κατερίνης αναφέρονται τα εξής:
Γνωστοποιείται στους συνδημότες μας ότι λόγω του κρίσιμου έργου 

μετάπτωσης δεδομένων και άλλων εργασιών μετάβασης στη νέα Οι-
κονομική χρήση, η Ταμειακή Υπηρεσία του Δήμου μας, θα παραμείνει 
κλειστή για το κοινό έως και την Παρασκευή 31 Ιανουαρίου.
Η δια ζώσης εξυπηρέτηση και όλες οι συναλλαγές των πολιτών με 

την ταμειακή υπηρεσία του Δήμου Κατερίνης θα είναι εφικτές από τη 
Δευτέρα 3 Φεβρουαρίου. 
Ευχαριστούμε για την κατανόηση.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Κλειστή για το κοινό έως και τις 31 Ιανουαρίου
η Ταμειακή Υπηρεσία

Λήγει στις 31 Ιανουαρίου 2025 η προθεσμία για την 
υποβολή αιτήσεων για ένταξη στην ευνοϊκή ρύθμιση 
οφειλών προς τον Δήμο σε έως και 60 δόσεις, βάσει 
του νόμου Ν. 5143/2024.
Μπορείτε να διαβάσετε αναλυτικές πληροφορίες για 

τη νέα ρύθμιση στην ιστοσελίδα του Δήμου Δίου-Ολύ-
μπου https://www.dion-olympos.gr/rythmisi60/ ή επι-
κοινωνώντας στα τηλέφωνα:
Δημαρχείο Κονταριώτισσας
Τηλ.: 2351-351-028, 2351-351-000 (Τρίτη και Πέ-

μπτη, 08:00-13:00)
Δημαρχείο Λιτοχώρου
Τηλ.: 2352-350-130, 2352-350-143, 232352-350-100 

(Δευτέρα έως Παρασκευή, 08:00-13:00)
Ο Δήμος καλεί επίσης τους πολίτες που έχουν οφειλές προς τον Δήμο να μεριμνήσουν για την εξόφληση ή τον 

διακανονισμό τους, προκειμένου να μην υποχρεωθεί να προχωρήσει στο μέλλον σε μέτρα αναγκαστικής είσπρα-
ξης των οφειλομένων.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Μέχρι 31 Ιανουαρίου η ευνοϊκή ρύθμιση 
οφειλών στον Δήμο σε έως και 60 δόσεις
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«Βούλιαξε» από κόσμο το κέντρο της Κατερίνης, το 
πρωί της Κυριακής 26 Ιανουαρίου 2025, σε μια δυ-
ναμική και συγκινητική διαδήλωση για την τραγωδία 
στα Τέμπη. Με κεντρικό αίτημα την πλήρη διαλεύκαν-
ση της τραγωδίας που συγκλόνισε τη χώρα και την 
απόδοση δικαιοσύνης, χιλιάδες πολίτες συγκεντρώθη-
καν στην κεντρική πλατεία της πόλης.
Οι διαδηλωτές κρατούσαν πλακάτ με μηνύματα 

όπως «Δικαιοσύνη, όχι συγκάλυψη», ενώ η ατμό-
σφαιρα φορτίστηκε συναισθηματικά όταν τον λόγο 
έλαβε ο αδελφός της αδικοχαμένης Αθηνάς Κατσάρα 
από την Κατερίνη. Με έντονη συναισθηματική φόρ-
τιση, περιέγραψε τον αβάσταχτο πόνο που βιώνει η 
οικογένειά του τα τελευταία δύο χρόνια, ζητώντας 

δικαίωση για την αδελφή του και τα υπόλοιπα θύμα-
τα. Δίπλα του, μια μεγάλη φωτογραφία της Αθηνάς 
υπενθύμιζε τη φρίκη της τραγωδίας που στέρησε τη 
ζωή σε δεκάδες ανθρώπους.
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, διαβάστηκαν τα 

ονόματα όλων των θυμάτων της τραγωδίας, με το 
πλήθος να αποτίει φόρο τιμής.

«Βούλιαξε» η Κατερίνη στη συγκέντρωση 
για την τραγωδία στα Τέμπη 

Και στη Λεπτοκαρυά πραγματοποιήθηκε το πρωί 
της Κυριακής 26 Ιανουαρίου 2025 συλλαλητήριο με 
αφορμή την τραγωδία των Τεμπών. Άνθρωποι κάθε 
ηλικίας συγκεντρώθηκαν για να εκφράσουν τη θλίψη 
τους, αλλά και την αγανάκτηση για το δυστύχημα 
που συγκλόνισε τη χώρα.
Οι συμμετέχοντες πραγματοποίησαν ειρηνική πο-

ρεία, κρατώντας 
στα χέρια πλακάτ 
με μηνύματα δι-
αμαρτυρίας. Το 
κεντρικό σύνθημα 
της εκδήλωσης 
ήταν «Δεν έχω 
οξυγόνο». Στην 
εκδήλωση παρών 
ήταν και ο Δημο-
τικός Σύμβουλος 
Δίου-Ολύμπου, κ. 
Απόστολος Τζό-
βας.

Εκδήλωση 
διαμαρτυρίας για 
την τραγωδία των 

Τεμπών και στη 
Λεπτοκαρυά
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Τον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Πιερίας Κωνστα-
ντίνο Πίτσια επισκέφτηκαν ο Πρόεδρος Δημήτρης 
Εμμανουηλίδης και τα μέλη του Δ.Σ. του Σωματείου 
Επαγγελματιών Βόρειας Πιερίας. Συγκεκριμένα πα-
ραβρέθηκαν η Αντιπρόεδρος Μαρία Γκαντσίδου, ο 
Γραμματέας Θεόδωρος Κουρέας, ο Ταμίας Παναγιώ-
της Λαναράς και το μέλος Αθανάσιος Κρομμύδας.
Η συνάντηση επικεντρώθηκε σε ζητήματα που 

αφορούν την καθημερινότητα και τις προκλήσεις 
που αντιμετωπίζουν οι επαγγελματίες της περιοχής, 
καθώς και την αναζήτηση λύσεων για την ενίσχυση 
της δραστηριότητάς τους.

Μεταξύ άλλων συζητήθηκαν η βελτίωση των 
συνθηκών λειτουργίας των επαγγελματιών, με 
έμφαση στη μείωση των λειτουργικών εξόδων στο 
πλαίσιο ενίσχυσης της αγοράς
Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας Κωνστα-

ντίνος Πίτσιας υπογράμμισε την επιτακτική ανάγκη 
στήριξης των μικρομεσαίων επαγγελματιών, τονί-
ζοντας: «Η τοπική αγορά αποτελεί τη ραχοκοκαλιά 
της οικονομίας μας. Είναι κρίσιμο να ενώσουμε τις 
δυνάμεις μας για να δημιουργήσουμε ένα βιώσιμο 
και ανταγωνιστικό περιβάλλον για όλους».

Επίσκεψη του Σωματείου Επαγγελματιών Βόρειας Πιερίας 
στον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Πιερίας 

Κωνσταντίνο Πίτσια

Με μεγάλη επιτυχία και σε κλίμα γιορτινό πραγ-
ματοποιήθηκε την Κυριακή 19/01/2025 η εκδή-
λωση κοπής της βασιλόπιτας του Επαγγελματικού 
Επιμελητηρίου Αθηνών (Ε.Ε.Α.), παρουσία Υπουρ-
γών, Βουλευτών, εκπροσώπων του πολιτικού και 
επιχειρηματικού κόσμου, δημάρχων και στελεχών 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, φορέων και μελών 
του Επιμελητηρίου.
Στην εκδήλωση παρευρέθηκε και ο Γενικός Γραμ-

ματέας του Επιμελητηρίου Πιερίας Δανιήλ Σαμα-
ράς, εκπροσωπώντας το Επιμελητήριο του Νομού 
μας και μεταφέροντας τις ευχές του Προέδρου και 
του Διοικητικού Συμβουλίου για το νέο έτος.
Ο κ. Σαμαράς εξέφρασε την ικανοποίηση του 

για τη συμμετοχή του σε αυτή την ξεχωριστή 

εκδήλωση. «Το 2025 είναι μια χρονιά με πολλές 
προκλήσεις, αλλά και ευκαιρίες για τις επιχειρήσεις 
μας. Εμείς, στο Επιμελητήριο Πιερίας στεκόμαστε 
δίπλα στους επαγγελματίες, παρέχοντας στήριξη 

και πρωτοβουλίες που προάγουν την επιχειρηματι-
κότητα», υπογράμμισε ο Γενικός Γραμματέας του 
Επιμελητηρίου Πιερίας.

Ο Γ. Γραμματέας του Επιμελητηρίου Πιερίας 
στην εκδήλωση κοπής βασιλόπιτας 

του Επαγγελματικού Επιμελητηρίου Αθηνών

Τον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Πιερίας Κωνσταντί-
νο Πίτσια επισκέφτηκαν ο Γραμματέας Δημήτριος Λιό-
λιος και τα μέλη της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ Πιερίας και 
συγκεκριμένα το μέλος της Κεντρικής Επιτροπής του 
ΠΑΣΟΚ και πρώην Βουλευτής Μαρία Μίχου, το μέλος 
της Κεντρικής Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ Κωνσταντίνος 
Κιτιξής, ο Πολιτευτής του ΠΑΣΟΚ Κωνσταντίνος Κου-
τρούπας, ο υπ. Ευρωβουλευτής στις τελευταίες εκλο-
γές και μέλος της Νομαρχιακής Επιτροπής Χρήστος 
Στεφόπουλος και η Πολιτεύτρια του ΠΑΣΟΚ και μέλος 
της Νομαρχιακής Επιτροπής Λένα Γεωργούλη.
Στη συνάντηση παραβρέθηκαν επίσης ο Β’ Αντιπρό-

εδρος του Επιμελητηρίου Στέργιος Στάθης και ο Γενι-
κός Γραμματέας του Επιμελητηρίου Δάνης Σαμαράς. 
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, συζητήθηκαν 

θέματα που αφορούν την ενίσχυση της τοπικής επι-
χειρηματικότητας, τη στήριξη μικρομεσαίων επιχειρή-

σεων και την ανάγκη νέων χρηματοδοτικών εργαλεί-
ων, καθώς και την προώθηση της εξωστρέφειας των 
τοπικών επιχειρήσεων.
Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου κ. Πίτσιας επεσή-

μανε τις προκλήσεις που αντιμετωπίζουν οι επιχειρη-
ματίες της περιοχής και υπογράμμισε τη σημασία της 

συνεργασίας όλων των φορέων για την αναβάθμιση 
του επιχειρηματικού περιβάλλοντος.
Από την πλευρά της Νομαρχιακής Επιτροπής ΠΑ-

ΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ εκφράστηκε η δέσμευση να στηριχθούν 
πρωτοβουλίες και δράσεις που ενισχύουν την τοπική 
οικονομία και να εντατικοποιηθεί ο διάλογος με τους 
επιχειρηματικούς φορείς.

Επίσκεψη της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ στον Πρόεδρο 
του Επιμελητηρίου Πιερίας

Σε μια ζεστή και φιλόξενη ατμόσφαιρα στο καφέ «Βαλεντίνου», πραγμα-
τοποιήθηκε η ετήσια κοπή πρωτοχρονιάτικης πίτας του ΚΑΠΗ Λεπτοκαρυ-
άς. Η εκδήλωση συγκέντρωσε μέλη και φίλους του ΚΑΠΗ, δημιουργώντας 
ένα όμορφο εορταστικό κλίμα. Την πίτα ευλόγησε ο πατέρας Αθανάσιος 
Τσαρούχας, ο οποίος έδωσε την ευλογία του και ευχήθηκε υγεία, ευτυχία 
και πρόοδο για τη νέα χρονιά σε όλους τους παρευρισκόμενους. 
Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΚΑΠΗ εξέφρασε τις θερμές του ευχαριστίες 

σε όλους όσοι παρευρέθηκαν και στήριξαν την εκδήλωση.

Κοπή πρωτοχρονιάτικης 
πίτας του ΚΑΠΗ 

Λεπτοκαρυάς
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Στην εκδήλωση κοπής της βασιλόπιτας του Επιμε-
λητηρίου Κιλκίς που πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 
23/01/2025, παραβρέθηκε η Επιμελητηριακή Σύμβουλος, 
Υπεύθυνη Γ.Ε.ΜΗ. και Εξυπηρέτησης Επιχειρήσεων Σμα-
ρώ Γιαννούλη.
Η παρουσία της κ. Γιαννούλη, υπογράμμισε τη σημασία 

της συνεργασίας και της σύμπραξης μεταξύ των Επιμελη-
τηρίων σε εθνικό επίπεδο. Στον σύντομο χαιρετισμό της, 
αναφέρθηκε μεταξύ άλλων, στη σημασία της υποστή-
ριξης των τοπικών επιχειρήσεων και της ενίσχυσης της 
επιχειρηματικότητας.
Η εκδήλωση ολοκληρώθηκε σε ζεστό κλίμα, με ευχές 

για μια δημιουργική και επιτυχημένη νέα χρονιά για όλα 
τα μέλη του Επιμελητηρίου Κιλκίς, αλλά και για τις επιχει-
ρήσεις που εκπροσωπούνται στα επιμελητήρια πανελλα-
δικά.

Στην εκδήλωση κοπής της βασιλόπιτας του Επιμελητηρίου 
Κιλκίς παρευρέθηκε η Υπεύθυνη Γ.Ε.ΜΗ. 

και Εξυπηρέτησης Επιχειρήσεων Σμαρώ Γιαννούλη

Στην εκδήλωση κοπής της βασιλόπιτας του Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρί-
ου Θεσσαλονίκης, παρευρέθηκε ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας Κωνσταντίνος 
Πίτσιας.
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης, ο κ. Πίτσιας είχε την ευκαιρία να συναντηθεί και να συνο-

μιλήσει με συναδέλφους Προέδρους Επιμελητηρίων, εκπροσώπους από τον επιχειρημα-
τικό, πολιτικό και κοινωνικό τομέα, ανταλλάσσοντας ευχές, συζητώντας για τις προκλή-
σεις και τις ευκαιρίες που ανοίγονται για το 2025.
Στο περιθώριο της εκδήλωσης ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας, συναντήθηκε 

με τον Πρόεδρο του Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου Θεσσαλονίκης Ιωάννη 
Μασούτη. Η συνάντηση επικεντρώθηκε στην ενίσχυση της συνεργασίας μεταξύ των 
δύο Επιμελητηρίων και τη στήριξη των επιχειρηματιών.
Ο κ. Πίτσιας δήλωσε ότι η συνεργασία μεταξύ των Επιμελητηρίων είναι καθοριστικής 

σημασίας, για την ανάπτυξη της επιχειρηματικότητας, για την υποστήριξη των επιχει-
ρηματιών, την προσέλκυση επενδύσεων και την ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας των 
τοπικών επιχειρήσεων. «Η ανάπτυξη της επιχειρηματικότητας παραμένει προτεραιό-
τητα, καθώς αυτή αποτελεί βασικό πυλώνα για την οικονομική ανάπτυξη της χώρας», 
σημείωσε ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας.
Νωρίτερα, ο Πρόεδρος και η Διοίκηση του Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου 

Θεσσαλονίκης, ανακήρυξαν τον κ. Εμμανουήλ Βλαχογιάννη, Επίτιμο Πρόεδρο του ΕΒΕΘ 
και του απένειμαν το Χρυσό Μετάλλιο του Επιμελητηρίου, σε αναγνώριση της ανεκτίμη- της προσφοράς του στον επιμελητηριακό θεσμό και στην επιχειρηματική κοινότητα.

Στην εκδήλωση κοπής της βασιλόπιτας 
του Επιμελητηρίου Θεσσαλονίκης παρευρέθηκε ο Πρόεδρος 

του Επιμελητηρίου Πιερίας

Αναφορικά με την «εξαγγελία» της προηγούμενης 
διοίκησης για το πρόγραμμα πιστοποίησης χειριστών 
ανυψωτικών (κλαρκ), από το Επιμελητήριο Πιερίας 
ανακοινώνονται τα εξής:
Σύμφωνα με την ΑΠ 63945/12-8-2024 Εγκύκλιο του 

Υπουργείου Ανάπτυξης, Τμήμα Επιμελητηρίων, τα Επι-
μελητήρια από τις 14 Αυγούστου 2024 και μετά, δεν 
θα μπορούσαν να λάβουν καμία απόφαση, παρά μόνο 
σχετικά με τη διεξαγωγή των εκλογών.
Κατά παράβαση των παραπάνω, την 3-9-2024 λή-

φθηκε απόφαση του Δ.Σ. για την «Υπογραφή μνη-

μονίων συνεργασίας με Κέντρα Δια Βίου Μάθησης», 
που αφορά την επιδότηση μέρους της δαπάνης για τα 
μέλη του Επιμελητηρίου και τους εργαζόμενους τους, 
για την παρακολούθηση προγραμμάτων απόκτησης 
άδειας άσκησης χειρισμού ανυψωτικών περονοφόρων 
μηχανημάτων έργου (σύμφωνα με την υπ. αριθμ. 
46557/2024 απόφαση του Υπουργείου Ανάπτυξης, 
ΦΕΚ Β’ 3360/12-6-2024).
Συνεπώς, η συγκεκριμένη απόφαση λήφθηκε σε χρό-

νο κατά τον οποίο ήταν σε αναστολή κάθε ενέργεια η 
οποία θα δεσμεύει την επόμενη διοίκηση, ιδιαίτερα στο 

βαθμό που δεν είχαν αναφερθεί και προϋπολογιστεί 
σχετικές δράσεις στον προϋπολογισμό του 2024.
Επιπλέον, ούτε με την εν λόγω απόφαση, ούτε με 

προγενέστερη σχετική της, υπήρξε δέσμευση συγκε-
κριμένου ποσού στον προϋπολογισμό του 2024, με 
συνέπεια να μην υφίσταται έγκυρη ανάληψη υποχρέω-
σης και εκτέλεσης της δαπάνης (άρθρ. 2 ΠΔ 80/2016).
Για το θέμα δεν λήφθηκε απόφαση στην τελευταία 

συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου και εισάγεται 
προς συζήτηση για λήψη απόφασης, στην επόμενη συ-
νεδρίαση του Δ.Σ.

Το Επιμελητήριο Πιερίας για το πρόγραμμα απόκτησης άδειας 
χειρισμού ανυψωτικών 

Ανοιχτή ενημερωτική εκδήλωση με θέμα «Γενικό Εμπορικό Μητρώο (ΓΕΜΗ) και 
Υπηρεσία Μιας Στάσης (ΥΜΣ) – Ενημέρωση για την επιβολή προστίμων στο ΓΕΜΗ», 
διοργανώνει το Επιμελητήριο Πιερίας σε συνεργασία με την Ένωση Φοροτεχνικών 
Ελευθέρων Επαγγελματιών Πιερίας.
Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί το Σάββατο 1 Φεβρουαρίου 2025, ώρα 09:30 

π.μ., στη Συνεδριακή Αίθουσα Επιμελητηρίου Πιερίας (1ος όροφος).

Χαιρετισμό θα απευθύνουν ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας Κωνσταντίνος 
Πίτσιας και ο Πρόεδρος Ε.Φ.Ε.Ε.Π. Αστέριος Σιδερίδης.
Εισηγητής θα είναι ο Αν. Προϊστάμενος Τμήματος Μητρώου – Υπηρεσίας Γ.Ε.ΜΗ. 

Απόστολος Κοκράνης.
Η εκδήλωση είναι ανοιχτή σε όλους/ες και στο τέλος θα ακολουθήσει κύκλος ερω-

τήσεων / απαντήσεων.

Ανοιχτή ενημερωτική εκδήλωση του Επιμελητηρίου Πιερίας 
σε συνεργασία με την Ένωση Φοροτεχνικών Ελευθέρων 

Επαγγελματιών Πιερίας
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Στην Κατερίνη βρέθηκε το απόγευμα της Κυριακής 
ο Δήμαρχος Αθηναίων Χάρης Δούκας, ο οποίος συμ-
μετείχε στην εκδήλωση κοπής της πρωτοχρονιάτικης 
πίτας της Νομαρχιακής Επιτροπής ΠΑΣΟΚ Πιερίας. Ο 
κ. Δούκας δεν παρέλειψε να εξαπολύσει σφοδρή επί-
θεση κατά της κυβέρνησης για θέματα που αφορούν 
την Τοπική Αυτοδιοίκηση, ενώ απηύθυνε κάλεσμα 
στους πολίτες να στηρίξουν το ΠΑΣΟΚ, με στόχο την 
επιστροφή του στην εξουσία.
Επίθεση κατά κυβέρνησης για την Τοπική Αυτοδιοί-

κηση
Ο Χάρης Δούκας άσκησε έντονη κριτική για τις πε-

ρικοπές που έχουν επιβληθεί στους δήμους από την 
πλευρά της κυβέρνησης. Επισημαίνοντας τις δικα-
στικές προσφυγές που κατατέθηκαν από τον Δήμο 
Αθηναίων και δικαιώθηκαν. «Όταν έχουμε ξεκάθαρη 
ατζέντα και ενώνουμε δυνάμεις σε σημαντικά ζητή-
ματα, τότε μπορούμε να πετύχουμε μεγάλες νίκες και 
αυτό πρέπει και οφείλει να κάνει το ΠΑΣΟΚ», δήλωσε 
χαρακτηριστικά. Ιδιαίτερη μνεία έκανε ο κ. Δούκας 
στο πάγωμα του τέλους για τα απορρίμματα, χαρα-
κτηρίζοντάς το μια «μεγάλη νίκη», που αποδεικνύει 
πως όταν υπάρχει βούληση, μπορούν να επιτευχθούν 
ουσιαστικά αποτελέσματα.
Κάλεσμα για επιστροφή του ΠΑΣΟΚ στην κυβέρνηση
Στη συνέχεια της ομιλίας του, ο Χάρης Δούκας 

απηύθυνε κάλεσμα για τη συστράτευση των πολιτών 

με το ΠΑΣΟΚ, με στόχο την ανάδειξή του σε πρωτα-
γωνιστή της επόμενης κυβέρνησης.
«Προοδευτικό είναι ό,τι μειώνει τις ανισότητες. Αυτή 

η ατζέντα πρέπει να μας οδηγήσει για να καταφέ-
ρουμε τη μεγάλη νίκη. Το αποτέλεσμα που πρέπει να 
έρθει στις επόμενες εκλογές θα πρέπει να είναι μια 
νίκη για την προοδευτική παράταξη, για να μπορέσει 
ο κόσμος να ανασάνει», ανέφερε, προσθέτοντας: «Το 
ΠΑΣΟΚ πρέπει να είναι η ψυχή της μεγάλης δημοκρα-
τικής παράταξης και να ενώσει δυνάμεις. Θέλουμε το 
ΠΑΣΟΚ να κυβερνήσει. Πρέπει να παλέψουμε όλοι για 
να είναι πρώτο κόμμα, για να αλλάξει την πορεία της 
χώρας».
Η Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ τίμησε τον Χρήστο Σιαμάτρα
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, ο κ. Δούκας κέρ-

δισε το φλουρί της βασιλόπιτας, ενώ του δόθηκε ως 
δώρο μια εικόνα της Αγίας Αικατερίνης. Παράλληλα, 
τιμήθηκε ο Χρήστος Σιαμάτρας για την ανιδιοτελή 
προσφορά του στη Νομαρχιακή Επιτροπή ΠΑΣΟΚ Πι-
ερίας.
Η εκδήλωση ξεκίνησε με σύντομο χαιρετισμό του 

Γραμματέα της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ Πιερίας, Δημήτρη Λιό-
λιου. Μεταξύ των παρευρισκομένων ήταν οι πολι-
τευτές Κώστας Κουτρούπας, Μαρία Μίχου, μέλος της 
Κ.Ε., και το έτερο μέλος της Κ.Ε. από την Πιερία, 
Κώστας Κιτιξής, Ακόμη, οι υποψήφιοι Ευρωβουλευτές 
Χρήστος Στεφόπουλος και Γρηγόρης Ζαρωτιάδης, ο 

επικεφαλής της μείζονος αντιπολίτευσης στο Περιφε-
ρειακό Συμβούλιο Χρήστος Παπαστεργίου, οι Γραμ-
ματείς των Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ Α’ Θεσσαλονίκης και Πέλλας, 
ο Αντιδήμαρχος Κατερίνης Παναγιώτης Ιορδανίδης, 
ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΚ Σάββας Οφείδης, ο πρώην 
Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Βαγγέλης Λαγδάρης, 
ο Πρόεδρος του ΟΡΦΕΟ Γρηγόρης Παπαχρήστος, η 
εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου Σμαρώ Γιαννούλη, 
η πολιτευτής Νίκη Θεοχαροπούλου, η εκπρόσωπος 
του Ευρωβουλευτή Σάκη Αρναούτογλου, η υποψήφια 
βουλευτής Λένα Γεωργούλη, οι πρώην Γραμματείς 
Χρήστος Τζιουβάρας και Δαμιανός Καλπακίδης καθώς 
και εκπρόσωποι τοπικών φορέων και Δημοτικοί Σύμ-
βουλοι.

ΚΟΠΗ ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑΤΙΚΗΣ ΠΙΤΑΣ ΤΗΣ ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΣΟΚ ΠΙΕΡΙΑΣ 

Σφοδρή επίθεση του Χάρη Δούκα κατά κυβέρνησης 
ΚΑΛΕΣΜΑ ΓΙΑ ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΤΟΥ ΠΑΣΟΚ ΣΤΗΝ ΕΞΟΥΣΙΑ

Ένα αγιοκέρι μνήμης, συγκίνηση, επετειακή ομιλία 
και καταθέσεις στεφάνων στην εκδήλωση Τιμής των 
εκτελεσθέντων Ελατοχωριτών από τους από τους 
Γερμανούς στις 27 Ιανουαρίου 1944.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε το πρωί της Δευ-

τέρας 27 Ιανουαρίου 2025 στο Ελατοχώρι, από τον 
Δήμο Κατερίνης και την Τοπική Κοινότητα και περι-
λάμβανε Ιερατικό συλλείτουργο στον Ιερό Ναό Αγίων 
Κωνσταντίνου και Ελένης, επιμνημόσυνη δέηση και 
ομιλία για το χρονικό της ημέρας από τον κ. Ευάγγε-
λο Γκουτζιούλη.
Η εκδήλωση συνεχίστηκε με κατάθεση στεφάνων 

από τον Δήμαρχο Κατερίνης Ιωάννη Ντούμο, την 
Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, τον ει-
δικό σύμβουλο του Περιφερειάρχη Κρήτης Νικόλαο 
Μπιμπάκη, τον Πρόεδρο της Τ.Κ. Ελατοχωρίου Βα-

σίλη Γκουτζιούλη, καθώς και από εκπροσώπους των 
τοπικών αρχών, φορέων, συλλόγων. Επίσης, από μα-
θητές της περιοχής.
«Στο Ελατοχώρι, η ιστορική μνήμη διατηρείται 

αναλλοίωτη. Το δικό μας χρέος είναι κανείς να μην 
ξεχάσει. Καμία και κανένας από τους συμπατριώτες 
μας Ελατοχωρίτες, οι οποίοι θυσιάστηκαν στο βωμό 
της Πατρίδας και της Ελευθερίας να μη λησμονηθεί. 
Ο ηρωισμός τους αποτελεί φωτεινό φάρο που εμπνέει 
και τις νεότερες γενιές» τόνισε σε δήλωσή του ο Δή-
μαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
Στην εκδήλωση, παρέστησαν επίσης: ο Βουλευτής 

Πιερίας Σπυρίδων Κουλκουδίνας, εκπρόσωπος του 
Βουλευτή Φώντα Μπαραλιάκου, Αντιδήμαρχοι, Περι-
φερειακοί, Δημοτικοί, Τοπικοί Σύμβουλοι κ.ά. εκπρό-
σωποι αρχών, κάτοικοι και επισκέπτες της περιοχής.

Στον επίλογο, δεξίωση παρέθεσε ο Πρόεδρος της 
Τ.Κ. Ελατοχωρίου Βασίλης Γκουτζιούλης.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Το Ελατοχώρι τίμησε τους ήρωές του
ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΜΝΗΜΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΚΤΕΛΕΣΘΕΝΤΕΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΓΕΡΜΑΝΟΥΣ

Ι.ΝΤΟΥΜΟΣ: ΤΟ ΔΙΚΟ ΜΑΣ ΧΡΕΟΣ ΕΙΝΑΙ ΚΑΝΕΙΣ ΝΑ ΜΗΝ ΞΕΧΑΣΕΙ ΤΗ ΘΥΣΙΑ ΤΟΥΣ



ΤΡΙΤΗ 28 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 9Ρεπορτάζ
Μέσα σε κλίμα βαθιάς συγκίνησης και πένθους τελέστη-

κε, το μεσημέρι της Κυριακής 26 Ιανουαρίου 2025, στην 
Κατερίνη, η κηδεία της Μάρθας Κωνσταντοπούλου, μιας 
γυναίκα που άφησε ανεξίτηλο το σημάδι της στην τοπική 
κοινωνία και την οικογένειά της. Η νεκρώσιμος ακολουθία 
τελέσθηκε στον Καθεδρικό Ιερό Ναό της Θείας Αναλήψε-
ως από τον Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη Κίτρους, Κατε-
ρίνης και Πλαταμώνα κ. Γεώργιο, με τη συνοδεία ιερέων. 
Το τελευταίο «αντίο» στη Μάρθα Κωνσταντοπούλου 
είπαν φίλοι, συγγενείς, πολιτικοί παράγοντες, εκπρόσωποι 
της τοπικής κοινωνίας και πλήθος κόσμου.
Η εκλιπούσα, μητέρα του πρώην Υφυπουργού Υγείας 

και Βουλευτή Πιερίας Γιώργου Κωνσταντόπουλου και του 
επιχειρηματία Προκόπη Κωνσταντόπουλου, έφυγε από 
τη ζωή σε ηλικία 92 ετών, σκορπίζοντας το  πένθος στην 
οικογένειά της. Αφήνει πίσω της μια βαριά παρακαταθή-
κη αγάπης, προσφοράς και ακεραιότητας, αποτελώντας 
πρότυπο για την οικογένεια και την τοπική κοινωνία της 
Κατερίνης.

Ο γιος της Γιώργος Κωνσταντόπουλος, βαθιά συγκινη-
μένος, αποχαιρέτησε τη μητέρα του με έναν συγκλονιστι-
κό επικήδειο λόγο. Την ευχαρίστησε για την αγάπη, την 
παιδεία και την καθοδήγηση που τους προσέφερε.
Με ιδιαίτερη συγκίνηση μίλησε επίσης μια αγαπημένη 

φίλη της εκλιπούσας, εξυμνώντας το ήθος, την καλοσύνη 
και τη στήριξη που προσέφερε σε όσους τη γνώρισαν.
Στεφάνια απέστειλαν προσωπικότητες από όλη την 

Ελλάδα, όπως ο Γενικός Γραμματέας του Υπουργείου 
Εθνικής Άμυνας, κ. Οικονόμου, γνωστοί επιχειρηματίες 
και πολλοί ακόμα.
Η Μάρθα Κωνσταντοπούλου υπήρξε σύζυγος του Λεω-

νίδα Κωνσταντόπουλου, γνωστού επιχειρηματία της Πιε-
ρίας, ο οποίος απεβίωσε το 2022. Μαζί δημιούργησαν μια 
ισχυρή οικογένεια που άφησε το αποτύπωμά της στον 
επιχειρηματικό και κοινωνικό χώρο.

Σε κλίμα συγκίνησης η κηδεία της Μάρθας Κωνσταντοπούλου 

Με την κατ’ άνθρωπο θλίψη, πληροφορηθήκαμε όλη η κοινωνία της Κατερίνης 
αλλά και ιδιαιτέρως ο κόσμος των καθηγητών φυσικής αγωγής, τον θάνατο της 
αγαπητής συναδέλφου μας αείμνηστης πλέον Μπέτη Ζουρνά – Ζάννα.
Η αείμνηστη Μπέτη, άφησε το στίγμα της στην πόλη μας, στους μαθητές αλλά 

και σε όλους μας, πού είχαμε την χαρά να συνεργαστούμε και δουλέψουμε μαζί. 
Η Μπέτη Ζουρνά – Ζάννα, ήταν το πρόσωπο πού έκανε πολλούς από εμάς να 
αγαπήσουμε την επιστήμη μας, δηλαδή την φυσική αγωγή, προσφέροντας τον 
εαυτό μας σε όλους τους νέους μας.
Για την γράφουσα αυτές τις λίγες γραμμές εις μνημόσυνο αιώνιο, η αείμνηστη 

Μπέτη Ζουρνά – Ζάννα, ήταν ο άνθρωπος πού όχι μόνο με ενέπνευσε για να 
ακολουθήσω αυτόν τον κλάδο, για τον οποίο δεν μετάνιωσα ποτέ, αλλά και να 
συνεργαστώ μαζί της παίρνοντας πολλά και από τον χαρακτήρα της, αλλά και 
από την αγάπη της για την γυμναστική και τον πρωταθλητισμό.
Το μόνο πού μπορώ να πω αυτήν την στιγμή πού αποχαιρετούμε την αγαπητή 

μας συνάδελφο και φίλη Μπέτη Ζουρνά – Ζάννα, πέρα από ένα μεγάλο ευχαρι-
στώ για όλα όσα έχει προσφέρει στην πόλη μας και στους μαθητές μας, είναι, ο 

Αρχηγός της Ζωής και του θανάτου Κύ-
ριός μας Ιησούς Χριστός, ο αναστάς εκ 
των νεκρών, να την αναπαύει εν χώρα 
ζώντων και ελπίδα αναστάσεως, να δί-
νει την εξ ύψους παρηγορία Του στους 
οικείους της, και από εκεί πού είναι να 
πρεσβεύει και να εύχεται τόσο για τους 
δικούς της, όσο και όλους εμάς.
Καλό Παράδεισο αγαπητή Μπέτη.
Καλή ανάσ
ταση.
Με τιμή και εκτίμηση
Μυράντα Παππά
Καθηγήτρια Φυσικής Αγωγής και 

υπεύθυνη καινοτόμων δράσεων 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης

Στη μνήμη της Μπέτης Ζουρνά - Ζάννα

Σε ανακοίνωση του Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας σας προσκαλεί σε ένα ταξίδι δημιουργικότη-

τας και αυτοέκφρασης!
Ξεκινάμε ένα νέο πρόγραμμα δωρεάν μαθημάτων ζωγραφικής, ανοιχτό σε όλους 

όσους επιθυμούν να ανακαλύψουν την καλλιτεχνική τους πλευρά και να βιώσουν 
τα θεραπευτικά οφέλη της τέχνης.
Η τέχνη της ζωγραφικής αποτελεί μια ισχυρή δύναμη που μας βοηθά να διαχει-

ριστούμε τα συναισθήματά μας, να μειώσουμε το άγχος και να βρούμε νέες προο-
πτικές. Να αποσπάσουμε το μυαλό μας από τις καθημερινές μας ανησυχίες και να 
βρούμε χαρά και ευεξία.
Καθώς ανακαλύπτουμε τις καλλιτεχνικές μας ικανότητες, ενισχύουμε την αυτοε-

κτίμηση και την αυτοπεποίθησή μας.

Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών 
Πιερίας πιστεύει ακράδαντα 
στη θεραπευτική δύναμη της 
τέχνης και στηρίζει ενεργά 
δράσεις που προάγουν την 
καλλιτεχνική έκφραση.
Έναρξη μαθημάτων 

29/01/25
Παναγή Τσαλδάρη 16
Δηλώστε συμμετοχή:
Τηλ. 2351 181185
Κιν. 693 4411 662

Δωρεάν μαθήματα ζωγραφικής 
στον Σύλλογο Καρκινοπαθών Πιερίας

Σε ανακοίνωση της Ε.Λ.Μ.Ε. Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Η Ε.Λ.Μ.Ε. Πιερίας εκφράζει τη βαθύτατη θλίψη της για την απώλεια του Αρχιε-

πισκόπου Τιράνων, Δυρραχίου και πάσης Αλβανίας, Αναστασίου.
Ο Αρχιεπίσκοπος Αναστάσιος υπήρξε μια σπουδαία πνευματική φυσιογνωμία με 

διεθνή ακτινοβολία, αφιερωμένη στην ειρήνη, τον διαθρησκευτικό διάλογο και την 
προσφορά στον συνάνθρωπο. Το έργο του στην ανασυγκρότηση της Ορθόδοξης 
Εκκλησίας στην Αλβανία μετά από δεκαετίες διωγμών είναι εμβληματικό και απο-
τελεί παρακαταθήκη για τις επόμενες γενιές.
Η Ε.Λ.Μ.Ε. Πιερίας αναγνωρίζει την πολύτιμη συμβολή του Αρχιεπισκόπου Ανα-

στασίου στην εκπαίδευση, τον πολιτισμό και την προαγωγή των οικουμενικών αξι-

ών. Η αφοσίωσή του στην ενότητα των χριστιανών και η προσπάθειά του για την 
ειρηνική συνύπαρξη των λαών αποτελούν φωτεινό παράδειγμα.
Στους οικείους του, στην Ορθόδοξη Εκκλησία της Αλβανίας και σε όλο τον Ορθό-

δοξο κόσμο, εκφράζουμε τα ειλικρινή μας συλλυπητήρια. Η μνήμη του θα παρα-
μείνει ζωντανή μέσα από το σπουδαίο έργο που άφησε πίσω του.
Για το Δ.Σ. της Ε.Λ.Μ.Ε. Πιερίας
Ο Πρόεδρος
Βαρδακώστας Γεώργιος 
Ο Γενικός Γραμματέας
Μπουλούμης Δημήτριος

Η Ε.Λ.Μ.Ε. Πιερίας για την απώλεια του Αρχιεπισκόπου 
Αλβανίας Αναστασίου
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Με μια ζεστή και όμορφη εκδήλωση, η Ένωση Συντα-
ξιούχων Εμπόρων Πιερίας έκοψε το μεσημέρι της Κυ-
ριακής 26 Ιανουαρίου 2025 την πρωτοχρονιάτικη πίτα 
της. Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα 
εκδηλώσεων «ΕΛΙΑ» στην Κατερίνη, παρουσία μελών, 
φίλων του συλλόγου.
Το κλίμα ήταν ιδιαίτερα ευχάριστο, με τα μέλη της 

Ένωσης να ανταλλάσσουν ευχές για υγεία, ευτυχία και 
δημιουργία στη νέα χρονιά. Την εκδήλωση τίμησαν με 

την παρουσία τους εκπρόσωποι των Βουλευτών Φώ-
ντα Μπαραλιάκου και Σπύρου Κουλκουδίνα, καθώς και 
ο Αντιδήμαρχος Κατερίνης κ. Ανέστης Μυστρίδης.
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης, η διοίκηση του συλλόγου 

προσέφερε στον Δήμο Κατερίνης μια εικόνα του Αγίου 
Διονυσίου, προστάτη της Πιερίας, ως ένδειξη τιμής και 
συνεργασίας. Την εικόνα παρέλαβε ο Αντιδήμαρχος κ. 
Μυστρίδης, ο οποίος ευχαρίστησε θερμά την Ένωση.

Η Ένωση Συνταξιούχων Εμπόρων Πιερίας 
έκοψε την πρωτοχρονιάτικη πίτα της

Με πολύ μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε η 
κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας του Συλλόγου 
Κοκκινοπλιτών Ν. Πιερίας «Ο Όλυμπος». Η εκδήλω-
ση πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 19/1/2025 στην 
πολιτιστική στέγη του συλλόγου με την παρουσία 
μελών και φίλων του συλλόγου.
Ο Πρόεδρος κ. Σιαμάτρας Βασίλειος ευχήθηκε να 

έχουν όλοι μια καλή και δημιουργική χρονιά και 
έκανε περιγραφή των βραχυπρόθεσμων στόχων και 

των δράσεων που έχουν προγραμματιστεί να γίνουν 
εντός του 2025. Αργότερα ο λόγος δόθηκε στον Γε-
νικό Γραμματέα του συλλόγου ο οποίος ανέφερε και 
περιέγραψε τα Πρωτοχρονιάτικα έθιμα των Κοκκινο-
πλιτών.
Οι τυχεροί που βρήκαν το φλουρί της πρωτοχρο-

νιάτικης πίτας ήταν η 
Ασπασία Καρανικολάου 
και ο Παυλίδης Θεόδω-
ρος.
Την εκδήλωση τίμη-

σαν με την παρουσία 
τους ο Βουλευτής Ν.Δ. 
Πιερίας κ. Κουλκουδι-
νας Σπυρίδων, η Αντι-
περιφερειάρχης Πιερίας 
κ. Μαυριδου Σοφία, 
η Περιφερειακή Σύμ-
βουλος κ. Τζήκα Άννα, 
οι εκπρόσωποι των 
Βουλευτών της Ν.Δ. 

κ. Μάνη – Παπαδημητρίου Άννα και Μπαραλιάκου 
Ξενοφών, η εκπρόσωπος του Βουλευτή της Νίκης κ. 
Δελβερούδη Κομνηνού, ο εκπρόσωπος του πολιτι-
κού κόμματος ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ κ. Λιόλιος Δημήτρης 
καθώς και οι εκπρόσωποι των συλλόγων Κρητων, 
Λιβαδιωτών,Θεσσαλών και Καρκινοπαθων.

Κοπή πρωτοχρονιάτικης πίτας του Συλλόγου Κοκκινοπλιτών 
Ν. Πιερίας «Ο Όλυμπος»

Η Διασωστική Ομάδα Πιερίας, την Τετάρτη 15 Ιανου-
αρίου 2025, πραγματοποίησε με απόλυτη επιτυχία την 
Κοπή βασιλόπιτας 2024, στο γνωστό Καφέ-Μπαρ της 
πόλης μας Le Garçon.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους, ο εκ-

πρόσωπος του Σεβασμιότατου Μητροπολίτη Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνα κ.κΓεωργίου, ο οποίος ευλό-
γησε την κοπή της πίτας, ο εκπρόσωπος του Βουλευτή 
Πιερίας κ. Ξενοφώντος Μπαραλιάκου (Ν.Δ.) κ. Ιωάννης 
Αδαμόπουλος, ο εκπρόσωπος του Βουλευτή Πιερίας κο.
Σπύρου Κουλκουδίνα (Ν.Δ.) κ. Χαράλαμπος Μπρουσκέ-
λης, η εκπρόσωπος του Βουλευτή Πιερίας κ. Κομνηνού 
Δελβερούδη (ΝΙΚΗ) κ. Ευγενία Αλατζή, η κ. Άννα Τζήκα, 
Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας, ο Αντιδήμαρχος Τοπι-
κής Οικονομικής Ανάπτυξης κ. Θωμάς Αναστασιάδης, ο 
Αντιδήμαρχος Υπηρεσιών Προσχολικής Αγωγής και Δη-

μιουργικής Απασχόλησης κ. Μιχάλης Γεωργιάδης, ο Το-
μεάρχης Υγείας, Κοινωνικής Πολιτικής και Αλληλεγγύης 
κ. Δημήτρης Ζησιμόπουλος (Κίνημα Δημοκρατίας), ο κ. 
Νικόλαος Χηνόπουλος, αναπληρωτής Προϊστάμενος του 
Τμήματος Πολιτικής Προστασίας ΠΕ Πιερίας, η κ. Μαρία 
Ζωή Αντωνακοπούλου, αναπληρώτρια Προϊσταμένη του 
αυτοτελούς τμήματος Πολιτικής Προστασίας του Δήμου 
Κατερίνης, καθώς επίσης εκπρόσωποι διαφόρων συλλό-
γων με τους οποίους συνεργάζεται στενά η Διασωστική 
Ομάδα Πιερίας.
Σε κλίμα έντονης συναισθηματικής φόρτισης, η Διασω-

στική Ομάδα Πιερίας τίμησε την επί σειρά ετών εθελό-
ντρια κ. Έλσα (Ελισάβετ) Κούρτογλου αναγνωρίζοντας, 
και δημόσια, την πολύτιμη προσφορά της, απονέμοντας 
σχετική αναμνηστική πλακέτα για το έργο της.
Τα μέλη της Ομάδας αποχαιρέτισαν από την ενεργό 

δράση με ευγνωμοσύνη και αγάπη στο πρόσωπό της 

και το έργο της, σημειώνοντας ότι: «Πάντοτε η κάθε 
πρωτοχρονιά σηματοδοτεί την αρχή ενός ελπιδοφόρου 
ημερολογιακού έτους. Ωστόσο αποτελεί και το τέλος 
μιας περιόδου, με έντονα και ποικίλα συναισθήματα. Σε 
ένα τέτοιο ακριβώς ορόσημο καλούμαστε να σεβαστού-
με την απόφαση ενός από τους ακρογωνιαίους λίθους 
της Διασωστικής Ομάδας Πιερίας. Αναφερόμαστε με πε-
ρισσή αγάπη και σεβασμό στο πρόσωπο της αειθαλούς 
“γιαγιάς” της ομάδας, όπου άοκνα στήριζε για συναπτά 
έτη την ιδέα του εθελοντισμού και της κοινωνικής προ-
σφοράς. Η γαλήνια μορφή της άμβλυνε πολλές κατα-
στάσεις με αφανείς αλλά αποτελεσματικές παρεμβάσεις, 
προσφέροντας σταθερότητα σε στιγμές “αμφιταλάντευ-
σης”.
Αγαπητή μας Έλσα, σε ευχαριστούμε από καρδιάς 

για την ενεργή προσφορά σου όλο αυτό το διάστημα. 
Προσφέροντας ένα διαρκές ζωντανό παράδειγμα για 
μίμηση. Αλλά αυτή τη στιγμή όμως είμαστε υποχρεωμέ-
νοι να σεβαστούμε την απόφασή σου για την απόσυρσή 
σου από τον ενεργό σου ρόλο στην Ομάδα, όπως αυτό-
ματα δεχόμαστε την δέσμευσή σου για την διακριτική 
σου παρουσία και διαρκή έμπνευση που δίνεις σε όλους 
μας.»
Η Διασωστική Ομάδα Πιερίας ευχαριστεί όλους όσους 

τίμησαν με την παρουσία τους την εκδήλωση και εύχε-
ται καλό και δημιουργικό 2025.

Κοπή βασιλόπιτας της Διασωστικής Ομάδας Πιερίας
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Τις απαράδεκτες συνθήκες που βίωσαν μαθητές του 

Λυκείου Λεπτοκαρυάς κατά τη διάρκεια της περσινής 
χρονιάς ανέδειξε με παρέμβασή της, στο πρόσφα-
το Δημοτικό Συμβούλιο Δίου-Ολύμπου, η Δημοτική 
Σύμβουλος και μητέρα Σοφία Νούλα. Συγκεκριμένα, 
η πρώην Αντιδήμαρχος κατήγγειλε πως μαθητές που 
φοιτούσαν σε προκάτ αίθουσα έκαναν μάθημα μέσα 
στο κρύο, με ορισμένους από αυτούς να φορούν δύο 
ζευγάρια κάλτσες για να αντέξουν τις χαμηλές θερμο-
κρασίες. Μητέρες αναγκάστηκαν να αγοράσουν θερ-
μαντικές σόμπες για να ζεστάνουν τα παιδιά τους!
Η κ. Νούλα, περιγράφοντας τις τραγικές στιγμές που 

βίωσε η κόρη της, αποκάλυψε ότι η θέρμανση στις 
προκατασκευασμένες αίθουσες του σχολείου ήταν 
ανύπαρκτη. «Ένα πρωί είδα την κόρη μου να φορά 

δύο ζευγάρια κάλτσες. Όταν τη ρώτησα γιατί, μου 
απάντησε πως κρυώνει μέσα στην τάξη. Δεν άντεξα 
άλλο. Μαζί με άλλες μητέρες, ευαισθητοποιηθήκαμε 
και αγοράσαμε σόμπες».
Η κατάσταση αυτή δεν ήταν μεμονωμένο περιστατι-

κό. Ακόμη και φέτος, στο ίδιο σχολείο, τα προβλήμα-
τα συνεχίστηκαν, με το κλιματιστικό σε συγκεκριμένη 
αίθουσα να χαλάει εν μέσω χειμώνα. Οι καθηγητές 
αδυνατώντας να διασφαλίσουν αξιοπρεπείς συνθήκες 
για τα παιδιά, αναγκάστηκαν να διακόψουν τα μαθή-
ματα.
Απαντώντας στις κατηγορίες, ο Δήμαρχος Βαγγέλης 

Γερολιόλιος υποστήριξε ότι το πρόβλημα με το κλιμα-
τιστικό αποκαταστάθηκε την επόμενη ημέρα και δή-
λωσε πως ο Δήμος δεν έχει λάβει επίσημη ενημέρωση 

για γενικευμέ-
να προβλήματα 
στο σχολείο.
Συμπλήρωσε, 

πως ο ίδιος, 
ως καθηγητής 
στο παρελ-
θόν, δίδαξε 
σε αντίστοιχες 
αίθουσες στην 
Κονταριώτισ-
σα χωρίς να 
αντιμετωπίσει 
τόσο τραγικές 
συνθήκες.

Μάθημα στο… ψύχος για μαθητές στο Λύκειο Λεπτοκαρυάς

Στο πλαίσιο της πανελλήνιας κινητοποίησης των 
Μουσικών Σχολείων της χώρας, μαθήτριες και 
μαθητές του Μουσικού Σχολείου της πόλης είχαν 
συνάντηση με τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο Παιδείας 
Δήμου Κατερίνης Γιώργο Κοκαβίδη, στην είσοδο του 
Δημαρχείου.
Οι μαθητές – τους οποίους συνόδευαν η Διευθύ-

ντρια του σχολείου Μαρία Κορύτσα, καθώς και άλλοι 
εκπαιδευτικοί – κατέθεσαν υπόμνημα στον κ. Κοκα-
βίδη, στο οποίο αποτυπώνονται τα αιτήματά τους με 
επίκεντρο την υπόθεση της έναρξης κατασκευής του 
νέου Μουσικού Σχολείου.
Παράλληλα με το θέμα κατασκευής του νέου σχο-

λείου, η κ. Κορύτσα εξέφρασε ευχαριστίες προς τον 
κ. Κοκαβίδη για την εποικοδομητική συνεργασία και 
την άμεση ανταπόκρισή του σε κάθε αίτημα του 
σχολείου για την καθημερινή λειτουργία του.
Ο κ. Κοκαβίδης τόνισε χαρακτηριστικά: «Συνεχί-

ζουμε τις παρεμβάσεις σε όλη διάρκεια της σχολικής 
χρονιάς, όπου κρίνονται απαραίτητες», ενώ δήλωσε 
τη συμπαράστασή του στο δίκαιο αίτημά τους: «Εί-
ναι γνωστό ότι στο Μουσικό Σχολείο Κατερίνης οι 
ελλείψεις στις υφιστάμενες υποδομές δημιουργούν 

έντονο πρόβλημα για τους μαθητές και τους εκπαι-
δευτικούς. Δεσμευόμαστε ότι η διοίκηση του Ιωάννη 
Ντούμου θα κάνει ό,τι είναι εφικτό ώστε το νέο 
Μουσικό Σχολείο να οικοδομηθεί το συντομότερο 
δυνατόν, στο πλαίσιο και της πρόσφατης υπογραφής 
στο Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών της σύμ-
βασης για τη μελέτη, χρηματοδότηση, κατασκευή, 
συντήρηση και διαχείρισή του».
Υπενθυμίζεται ότι η κατασκευαστική περίοδος για 

το Μουσικό Σχολείο σύμφωνα με τις μελέτες θα δι-
αρκέσει δύο χρόνια και εφόσον η έναρξη ισχύος της 

κατασκευαστικής περιόδου του ΣΔΙΤ γίνει στις αρχές 
του τρέχοντος έτους τότε στις αρχές του 2027 ανα-
μένεται να ολοκληρωθεί το κατασκευαστικό αντικεί-
μενο.
Ο ανάδοχος με την ολοκλήρωση του κατασκευα-

στικού αντικειμένου θα αναλάβει τη λειτουργία-συ-
ντήρηση και φύλαξη του σχολείου. Η λειτουργία του 
εκτιμάται ότι θα ξεκινήσει την σχολική χρονιά 2027-
2028.

Συνάντηση μαθητών του Μουσικού Σχολείου Κατερίνης 
με τον Αντιδήμαρχο Παιδείας Γιώργο Κοκαβίδη

Η Τράπεζα ProCredit επιστρέφει για δεύτερη φορά στην Κατερίνη, 2 χρόνια μετά 
την έναρξη του roadshow της σε πόλεις της Βόρειας Ελλάδας και της Θεσσαλίας. 
Η νέα επαγγελματική συνάντηση θα πραγματοποιηθεί σε συνδιοργάνωση με το 

Επιμελητήριο Πιερίας την Δευτέρα 17 Φεβρουαρίου 2025, στις 18.00 στην Συνεδρι-
ακή Αίθουσα (1ος όροφος), του Επιμελητήριο Πιερίας (28ης Οκτωβρίου 9 Κατερίνη), 
όπου θα παρουσιαστούν εξειδικευμένες υπηρεσίες για Μμε ειδικά σχεδιασμένες για 
τις ανάγκες τους σε ανάπτυξη, προνομιακά πακέτα συναλλαγών και προϊόντα υψηλής 
απόδοσης διαθέσιμων κεφαλαίων.
Οι ενδιαφερόμενοι επιχειρηματίες θα έχουν την ευκαιρία να δηλώσουν την επιθυμία 

τους για δια ζώσης συναντήσεις οι οποίες θα πραγματοποιούνται από τους επιχειρη-
ματικούς συμβούλους της Τράπεζας τις επόμενες ημέρες. Για περισσότερες πληροφο-
ρίες μπορείτε να να επικοινωνήσετε με την Ειρήνη Νικολοπούλου, τηλ. 6944844198, 
Υπεύθυνη Επικοινωνίας της τράπεζας και στο irene.nikolopoulou@gmail.com.
Λίγα λόγια για την ProCredit Bank Greece 
Η διευθύντρια της Τράπεζας κυρία Αγγελική Αρβανίτη υπογράμμισε:
«Η “έξυπνη” ψηφιακή τράπεζα παρέχει καινοτόμες υπηρεσίες και είναι διαθέσιμη 

24/7 για να ικανοποιήσει κάθε ανάγκη, με την υποστήριξη του έμπειρου προσωπικού 
της, αλλά και μέσω μίας προηγμένης, φιλικής στη χρήση, πλατφόρμας e-banking. 
https://www.procreditbank.gr/
Μέλος του γερμανικού ομίλου ProCredit Holding, με έδρα την Φρανκφούρτη, διαθέ-

τει δυναμική παρουσία σε 10 χώρες της ΝΑ Ευρώπης, δραστηριοποιείται από το 2015 
στην ελληνική αγορά, αλλάζοντας τα τραπεζικά δεδομένα.
Αυτό που ξεχωρίζει την ProCredit Bank δεν είναι μόνο οι χρηματοοικονομικές μας 

υπηρεσίες. Είναι ο τρόπος που προσεγγίζουμε τους πελάτες μας. Δεν βλέπουμε μόνο 
επιχειρήσεις – βλέπουμε συνεργάτες στην ανάπτυξη. Οι έμπειροι επιχειρηματικοί σύμ-
βουλοί μας δεσμεύονται να κατανοούν σε βάθος τις ανάγκες κάθε επιχείρησης που 
εξυπηρετούμε.
Αξιολογούμε την οικονομική εικόνα της επιχείρησης, την ικανότητά της για ανάπτυξη 

και τις φιλοδοξίες των επιχειρηματιών.
Η τραπεζική μας προσέγγιση επιτυγχάνει την τέλεια ισορροπία μεταξύ των παραδο-

σιακών αξιών και της ψηφιακής τραπεζικής.

Ενισχύοντας τις ΜμΕ, αναβαθμίζουμε την κοινωνία, οπότε η εστίασή μας είναι στα-
θερή: είμαστε αφοσιωμένοι στην παροχή εξατομικευμένων οικονομικών λύσεων στις 
επιχειρήσεις, λειτουργώντας ως καταλύτης για την επέκτασή τους».
Οι αριθμοί για την Procredit Bank – Holding 
Στοιχεία ενεργητικού 8 δις ευρώ – 45.000 επιχειρηματικοί πελάτες – 3.200 άτομα 

προσωπικό και 92% δανειακό χαρτοφυλάκιο σε ΜμΕ.
Δανειακό χαρτοφυλάκιο της ProCredit Bank στην Ελλάδα 
Έμφαση σε τομείς που συνεισφέρουν στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας, μέσο 

εκταμιευμένο επιχειρηματικό δάνειο 400.000 ευρώ.
Το 2022, το 99% του συνολικού δανειακού χαρτοφυλακίου αφορούσε δάνεια προς 

μικρομεσαίες επιχειρήσεις.
*ProCredit Bank – Υποκατάστημα Θεσσαλονίκης:
Στέλιου Καζαντζίδη 47, Τ.Κ. 57001, 9o χλμ Θεσσαλονίκης-Θέρμης

Η ProCredit Bank επιστρέφει στην Κατερίνη 
την Δευτέρα 17 Φεβρουαρίου
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Διεθνής μαθηματικός διαγωνισμός «Καγκουρό 2025» 

στα Εκπαιδευτήρια ΠΛΑΤΩΝ

Ενδυναμώνοντας τα εργαλεία ανάδειξης και προβολής 
της Πιερίας που απαιτούνται στην σύγχρονη κοινωνία 
της τουριστικής αγοράς, η Περιφερειακή Ενότητα Πιε-
ρίας και ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης 
και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) προχωρούν στη δημιουργία 
σύγχρονου οπτικοακουαστικού υλικού, όπου θα ανα-
δεικνύονται τα συγκριτικά πλεονεκτήματα του Νομού 
καθώς και οι δυνατότητες που προσφέρει ο τόπος με 
αναφορά τον εναλλακτικό τουρισμό.
Ήδη ξεκίνησαν από την προηγούμενη εβδομάδα οι 

σχετικές λήψεις από τα ανάλογα συνεργεία τα οποία 
θα αποτυπώσουν τη δυναμική της Πιερίας και τις τέσ-
σερις εποχές του χρόνου σε πεδινό και ορεινό ορίζο-
ντα, στους χώρους ιστορικής και λατρευτικής διαδρο-
μής, καθώς στους τομείς του πολιτισμού, της γαστρο-
νομίας και στις επιλογές προορισμού που προσφέρει 
ο τόπος μέσω των εναλλακτικών μορφών τουρισμού, 
όπως οι, προσβάσιμος, ορεινός, θρησκευτικός, αθλητι-
κός, φυσιολατρικός, οικοτουρισμός κ.ά.
Το οπτικοακουστικό υλικό που θα καταγραφθεί και 

θα αποτυπωθεί θα διατίθεται προς χρήση και αξιοποί-
ηση σε πρόσωπα και φορείς τα οποία σχετίζονται με 
την τουριστική βιομηχανία και τα οποία θα έχουν την 
ευκαιρία να αναπαράγουν τις εικόνες πάντα με την αί-
ρεση της υπογράμμισης της πηγής προέλευσης και του 
εκάστοτε τόπου.
Επιγραμματικά η «Τράπεζα εικόνων τουριστικής Πιε-

ρίας» που θα δημιουργηθεί θα εξυπηρετεί τις ανάγκες 
διαφήμισης και προβολής του τοπικού τουριστικού 
προϊόντος σε Ελλάδα και εξωτερικό, θα παράγεται στο 
δημιουργικό μέρος μέσω ποικιλίας θεμάτων σε σύγ-
χρονη και υψηλή ανάλυση, αλλά και θα ανανεώνεται 
συνεχώς.
Αναμφίβολα θα συμβάλλει και θα βοηθήσει ακόμα πε-

ρισσότερο στην περαιτέρω ανάπτυξη και επισκεψιμό-
τητα στην Πιερία, όπως πλέον το απαιτούν οι αγορές 
και οι καιροί.
Σε σχετική δήλωσή της η Αντιπεριφερειάρχης Πιερί-

ας Σοφία Μαυρίδου επισημαίνει: «Ακολουθώντας και 
αναδεικνύοντας όλες τις μορφές προβολής και επικοι-
νωνίας με απώτερο σκοπό την ολοένα ανέλιξη της του-

ριστικής και όχι μόνο Πιερίας σε Ελλάδα και διεθνώς, 
προχωρούμε στην αποτύπωση του φυσικού πλούτου, 
της δημιουργικής και παραγωγικής ταυτότητας των 
συντοπιτών μας καθώς και των παρεχόμενων δυνατο-
τήτων με αναφορά όλο το φάσμα του εναλλακτικού 
τουρισμού σε τοπικό επίπεδο, πάντα με τη δυναμική 
της εικόνας.
Το υλικό αυτό θα αποτελεί ένα σημαντικό εργαλείο, 

υποβοηθώντας την κοινωνία των επιχειρηματιών, 
των όσων προβαίνουν σε έρευνα και μελέτη των συ-
γκριτικών μας στοιχείων, αλλά και πολιτών που θα 
γνωρίσουν ακόμα καλύτερα την Πιερία, καθότι η φω-
τογραφική αυτή τράπεζα θα αποτελεί ένα αξιόπιστο και 
πολυποίκιλο βοήθημα».

Σύγχρονο οπτικοακουστικό υλικό τουριστικής υφής 
δημιουργούν Π.Ε. Πιερίας και Π.Ο.Τ.Α.Π.

Η Ποντιακή Θεατρική Σκηνή Πιερίας έκοψε την 
καθιερωμένη βασιλόπιτα στα γραφεία του συλλό-
γου την Τετάρτη 22 Ιανουαρίου.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Ευχαριστούμε θερμά όλα τα μέλη και τους φί-

λους του συλλόγου που ανταποκρίθηκαν στο κά-
λεσμα για την κοπή της βασιλόπιτας.
Τυχερός για το 2025 ο Χρήστος Μαρμαρίδης που 

έτυχε το φλουρί και του ευχόμαστε από καρδιάς 
μια χρονιά γεμάτη με όμορφες στιγμές.

Τη βασιλόπιτά της έκοψε η Ποντιακή Θεατρική Σκηνή Πιερίας

Τα Εκπαιδευτήρια ΠΛΑΤΩΝ θα διοργανώσουν και 
τη φετινή χρονιά το Διεθνή Μαθηματικό Διαγωνισμό 
«Καγκουρό».
Ο διεθνής μαθηματικός διαγωνισμός «Καγκουρό» 

(http://www.kangaroo.gr/) είναι ο μεγαλύτερος εκ-
παιδευτικός διασκεδαστικός διαγωνισμός στον κόσμο, 
με συμμετοχή εκατομμυρίων μαθητών από 42 χώρες. 
Η Ελλάδα άρχισε να συμμετέχει στο διαγωνισμό από 
το Μάρτιο του 2007.
Η φιλοσοφία του διαγωνισμού βασίζεται στην αρχή 

ότι τα μαθηματικά είναι μία κουλτούρα η οποία πρέπει 
να παρέχεται σε όλους. Ειδικά, επειδή τα μαθηματι-
κά καλλιεργούν τη σκέψη και φέρνουν πνευματική 
ικανοποίηση, δεν πρέπει να απευθύνονται μόνο σε 
λίγους.
Στο διαγωνισμό μπορούν να λάβουν μέρος όλοι οι 

μαθητές από τη B’ Δημοτικού μέχρι τη Γ’ Λυκείου, 
ανεξάρτητα από τον τύπο ή τη μορφή του σχολείου 
τους (δημόσιο, ιδιωτικό, κ.λπ.). Τα θέματα στα οποία 
διαγωνίζονται δεν απαιτούν ειδικές γνώσεις μαθηματι-
κών και δεν απευθύνονται μόνο σε μαθητές με ιδιαί-
τερη κλίση στα μαθηματικά. Ο κοινός νους, η καθαρή 
σκέψη και η αγάπη για τα μαθηματικά είναι αρκετά 
εφόδια για να αντιμετωπίσει κανείς τα θέματα του 
διαγωνισμού.
Ημερομηνία διεξαγωγής του διαγωνισμού
Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί, στα Εκπαιδευ-

τήρια ΠΛΑΤΩΝ στις 29 Μαρτίου 2025, ημέρα Σάββα-
το και ώρα 09:00. Η διάρκειά του είναι 1 ώρα και 30 
λεπτά.
Μαθήματα προετοιμασίας
Τα Εκπαιδευτήρια ΠΛΑΤΩΝ, δίνουν τη δυνατότητα 

προετοιμασίας σε όσους μαθητές το επιθυμούν, από 

κάθε σχολείο του νομού Πιερίας χωρίς κόστος. Τα μα-
θήματα προετοιμασίας θα γίνουν στις εγκαταστάσεις 
του σχολείου, στη Γανόχωρα, από τους μαθηματικούς 
του σχολείου στις 15 και 22 Μαρτίου 2024 ημέρα 
Σάββατο και ώρα 09:30 ως 10:30.
Δηλώσεις συμμετοχής και συνδρομή
Οι μαθητές του Νομού Πιερίας που θέλουν να πά-

ρουν μέρος στον διαγωνισμό, πρέπει να συμπληρώ-
σουν τη φόρμα συμμετοχής που βρίσκεται στο τέλος 
του κειμένου. 
Η συνδρομή € 14 για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό 

πρέπει να εξοφληθεί ως το Σάββατο 22 Μαρτίου 2024 
στο λογιστήριο του σχολείου. Τις συνδρομές των μα-
θητών διαχειρίζεται η Κεντρική Επιτροπή διεξαγωγής 
του Διαγωνισμού για να καλύψει τα έξοδα για τους 
επιτηρητές, τους βαθμολογητές, τα δώρα των παι-
διών και τα μεταφορικά.
https://platon.edu.gr/diagonismos-kangouro-2025/ 
Για περισσότερες λεπτομέρειες σχετικά με το διαγω-

νισμό μπορείτε να καλείτε στη γραμματεία του σχο-
λείου στο 2351031111. Υπεύθυνοι διεξαγωγής του 
διαγωνισμού είναι οι καθηγητές του σχολείου Θωμάς 
Μιχαηλίδης και Μαρία Ιωαννίδου.
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Στοχεύοντας στην ακόμα περισσότερο εισδοχή 
της τουριστικής Πιερίας στην αγορά των Κάτω Χω-
ρών και γενικά στην ευρωπαϊκή αγορά, ο Πιερικός 
Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
(Π.Ο.Τ.Α.Π.), την Τρίτη 21 Ιανουαρίου, φιλοξένη-
σε και ενημέρωσε τον Manager του γνωστού Tour 
Operator «SunWeb» κ. Ronald Van Bruchem για την 
ολοένα αναπτυσσόμενη και εξελισσόμενη τουριστική 
δυναμική της Πιερίας, αλλά και την πολυποικιλία των 
προσφορών επιλογών και προσφορών.
H «Sunweb» αναπτύσσει επαγγελματική δραστη-

ριότητα όχι μόνο στις Κάτω Χώρες αλλά και στη 
Σκανδιναβία, στο Ηνωμένο Βασίλειο και σε άλλες 
ευρωπαϊκές χώρες, όπου διακινεί και προωθεί του-
ρίστες στο διεθνές τουριστικό περιβάλλον, μεταξύ 
των οποίων και στην Ελλάδα, η οποία τα τελευταία 
χρόνια αποτελεί τον δεύτερο προορισμό επισκεψιμό-
τητας που επιλέγουν οι Ολλανδοί.
Με τη συγκεκριμένη στοχευμένη συνεργασία η 

οποία αποτελεί μέρος του στρατηγικού σχεδιασμού 
τουριστικής ανέλιξης της Πιερίας τον οποίο επιχειρεί 
ο Π.Ο.Τ.Α.Π., ο προορισμός «Olympus Riviera» θα 
έχει οφειλόμενη αξία και εξέλιξη με απώτερο κέρδος 
την κοινωνία της αγοράς και των επιχειρηματιών του 
κλάδου.
Ο κ. Bruchem συνοδευόμενος από τον συνεργά-

τη του στην Ελλάδα κ. Αναγνώστη Θεοχαρόπουλο 

συναντήθηκε με την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας Σο-
φία Μαυρίδου, τον Πρόεδρο του ΠΟΤΑΠ κ. Γιώργο 
Καραλή, τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου κ.κ. 
Στέλιο Ούζα, Δημήτρη Τοπαλίδη, Άρη Νίκα, Γρηγόρη 
Βεϊδαμενίδη, Αφροδίτη Μπέλλου, τους εκπροσώπους 
του Επιμελητηρίου Πιερίας και του Σωματείου Επαγ-
γελματιών Ελατοχωρίου στον Π.Ο.Τ.Α.Π., κ. Στράτο 
Χαλκίδη και κ.κ. Βανέσσα Βέντσελ και Παναγιώτα 
Δρούγκα, αντίστοιχα, καθώς και τον Διευθυντή του 
Οργανισμού κ. Βασίλη Δήμου.
Στη συνέχεια συνοδευμένος από τον Οικονομικό 

Διαχειριστή του Π.Ο.Τ.Α.Π. κ. Στέλιο Ούζα επισκέ-
φθηκε το παραλιακό μέτωπο του Nομού και τόπους 
ξεχωριστού ενδιαφέροντος, ενώ παράλληλα πληρο-
φορήθηκε για τη φιλοσοφία της εξωστρέφειας που 
αναπτύσσεται ο τουρισμός στη γη του Ολύμπου και 
των Πιερίων, με ιδιαίτερη βαρύτητα στις εναλλακτι-
κές μορφές τουρισμού.
Με αφορμή την επίσκεψη του κ. Bruchem η κ. 

Σοφία Μαυρίδου δήλωσε: «Προσδίδοντας ιδιαίτερη 
βαρύτητα στη διαρκή προβολή της Πιερίας και με 
γνώμονα την δυναμική που προσφέρουμε σε κάθε 
τουριστική απαίτηση πάντα με όχημα την πληρότητα 
των επιλογών σε ετήσια διάσταση, τις υποδομές, το 
άριστο κλίμα φιλοξενίας και τις βιωματικές εμπειρίες, 
ενημερώσαμε τον κ. Bruchem για τα όσα απολαμβά-
νει η κοινωνία των τουριστών στον Νομό μας.

Με αναφορά ότι ο κ. Bruchem τόνισε την απόλυτη 
ικανοποίηση του για τα όσα διαθέτει η τουριστική 
μας ταυτότητα, αλλά και γοητευμένος και εντυπω-
σιασμένος από τα όσα αντίκρισε, επιβεβαιώνεται ότι 
η παραγωγική μας προσπάθεια έχει θετικό πρόσημο, 
το οποίο θα συνεχίσουμε άοκνα και εποικοδομητι-
κά».
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Πιερικού Ορ-

γανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής κ. 
Γιώργος Καραλής επισήμανε: «Οι τουριστικοί πρά-
κτορες αποτελούν τους καλύτερους πρεσβευτές μας 
για την ανάπτυξη και προώθηση του προϊόντος που 
προσφέρουμε σε κάθε επισκέπτη. Προς αυτή την κα-
τεύθυνση προσκαλέσαμε ένα από τα δυναμικότερα 
στελέχη σχετικά με το αντικείμενο για την προβολή 
της έξωθεν εικόνας του τόπου μας και τον οποίο 
ενημερώσαμε διεξοδικά.
Επίσης τον ξεναγήσαμε σε μέρος από την πληθώρα 

των δυνατοτήτων που διαθέτουμε ώστε ιδίοις όμμα-
σι να γνωρίσει την Πιερία των μύθων, της φυσικής 
ομορφιάς, της ιστορίας.
Οι αγορές όπου στοχεύει η Sunweb αποτελούν μια 

ιδιαίτερα ενδιαφέρουσα κοινωνία την οποία προσεγ-
γίζουμε, ώστε να συμβάλλουμε στην ανάπτυξη ακό-
μα περισσότερο της τουριστικής Πιερίας.Είμαι βέβαι-
ος ότι πολύ σύντομα θα δρέψουμε τους καρπούς τω 
προσπαθειών μας».

Π.Ο.Τ.Α.Π. 

Ενημερωτική επίσκεψη του Tour Operator 
«Sunweb» στην Πιερία

Ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) και η Περιφερειακή Ενότητα 
Πιερίας συμμετείχαν στην έκθεση «Ferien-Messe», 
που πραγματοποιήθηκε από τις 16 έως 19 Ιανουα-
ρίου 2025 στη Bιέννη.
Ο Π.Ο.Τ.Α.Π. και η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 

πρόβαλαν και ανέδειξαν το τουριστικό προϊόν της 
Πιερίας μέσα σε ειδικό χώρο στο ενιαίο περίπτερο 
του Ελληνικού Οργανισμού Τουρισμού.
Θεωρώντας ότι ο τουρισμός αποτελεί βασικό πυ-

λώνα της αναπτυξιακής πολιτικής, o Π.Ο.Τ.Α.Π. και 
η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας συνεχίζουν πιο 
έντονα την προσπάθεια προ-
βολής του τουριστικού προϊό-
ντος της Πιερίας με νέες ιδέες, 
καινοτομίες και με δυναμική 
παρουσία σε όλες σχεδόν τις 
προγραμματισμένες τουριστι-
κές εκθέσεις για το 2025.
Μέσω του πλούσιου έντυπου 

και ψηφιακού υλικού, αναδεί-
χθηκαν οι φυσικές ομορφιές 
της Πιερίας και η πλούσια 
ιστορία, που θέτουν την Πιε-
ρία ως ένα πραγματικά μοναδι-
κό προορισμό, που συνδυάζει 
την ιστορία, τον πολιτισμό, τη 
γαστρονομία, τις τουριστικές 
υποδομές και τις εναλλακτικές 
μορφές τουρισμού, στη σκιά 

ενός παγκόσμιου μνημείου φύσης, του Ολύμπου.
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον έδειξαν οι επισκέπτες της 

έκθεσης για θεματικές μορφές τουρισμού, όπως ο 
ορεινός, αρχαιολογικός, κ.ά.
Τον Πιερικό Οργανισμό Τουριστικής Ανάπτυξης 

και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) εκπροσώπησε το μέλος 
του Δ.Σ. του Οργανισμού κ. Δημήτρης Τοπαλίδης, 
ενώ την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας η Υπεύθυνη 
Τουρισμού κ. Μαρία Τσιμήτρη.
Κατά τη διάρκεια της έκθεσης ο κ. Τοπαλίδης εκ-

προσωπώντας τον Π.Ο.Τ.Α.Π., είχε εποικοδομητικές 
επαφές με τουριστικούς φορείς, tour οperators, 

εκπροσώπους της Ελληνικής πρεσβείας αλλά και 
με Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης της Αυστρίας, όπου 
πρόβαλλε τα συγκριτικά πλεονεκτήματα της Πι-
ερίας, στο πλαίσιο της ανάπτυξης του θεματικού 
τουρισμού, που αποτελεί στρατηγικό άξονα στην 
υλοποιούμενη τουριστική πολιτική του Π.Ο.Τ.Α.Π.
Ο Π.Ο.Τ.Α.Π. και η Περιφερειακή Ενότητα Πιερί-

ας στο πλαίσιο της εξωστρέφειας και της δυναμι-
κής προβολής του προορισμού «Olympus Riviera 
Greece» συνεχίζει τις στοχευμένες δράσεις του και 
ενέργειες που ενισχύουν την παρουσία της Πιερίας 
στον παγκόσμιο τουριστικό χάρτη.

Ο Π.Ο.Τ.Α.Π. και η Π.E. Πιερίας στη Βιέννη 
για την τουριστική έκθεση «Ferien-Messe 2025»
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Στο συνέδριο που διοργανώθηκε από την Επιτροπή 
Κεφαλαιαγοράς και τον Σύνδεσμο Επιχειρήσεων και 
Βιομηχανιών (ΣΕΒ) με τίτλο «Corporate Governance, 
Sustainability & Diversity: Moving Forward», και πραγ-
ματοποιήθηκε στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών, η Υφυ-
πουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου 
στην τοποθέτησή της αναφέρθηκε στον καθοριστικό 
ρόλο της εταιρικής διακυβέρνησης ως θεμέλιο για τη 
βιωσιμότητα και την ανάπτυξη.
Η Υφυπουργός υπογράμμισε ότι η εταιρική διακυβέρ-

νηση αποτελεί τη βάση για τη διαφάνεια, την υπευθυ-
νότητα και την αξιοπιστία, ειδικά στον βιομηχανικό το-
μέα, όπου οι απαιτήσεις για ορθή διοίκηση και κοινωνική 
εμπιστοσύνη είναι υψηλότερες. «Η διαφάνεια είναι η λέ-
ξη-κλειδί για την εταιρική διακυβέρνηση, καθώς ενδυνα-
μώνει την εμπιστοσύνη προς τις επιχειρήσεις, τόσο στην 

αγορά όσο και στην κοινωνία», τόνισε χαρακτηριστικά.
Σε αυτή την κατεύθυνση, η κ. Μάνη αναφέρθηκε σε 

μια σημαντική μεταρρύθμιση του Υπουργείου Ανάπτυ-
ξης που ενισχύει τη διαφάνεια, το νέο Ολοκληρωμένο 
Πληροφοριακό Σύστημα Άσκησης Δραστηριοτήτων 
και Ελέγχων (ΟΠΣ-ΑΔΕ), μια ψηφιακή πλατφόρμα που 
ενσωματώνει σύγχρονα πρότυπα στην αδειοδότηση 
επιχειρήσεων. Όπως τόνισε, το σύστημα αυτό αποτελεί 
έναν ισχυρό μοχλό για την ενίσχυση της διαφάνειας, 
αλλά και για τη μείωση της γραφειοκρατίας και την 
αποτελεσματικότερη εποπτεία από τη δημόσια διοίκηση, 
καθώς όλες οι απαιτούμενες γνωστοποιήσεις θα γίνονται 
ψηφιακά, προάγοντας τη χρηστή διακυβέρνηση.
Στο επίκεντρο της τοποθέτησης της Υφυπουργού βρέ-

θηκε και η σημασία της συμμετοχής των γυναικών στα 
διοικητικά συμβούλια των επιχειρήσεων. Παράλληλα, 
σημείωσε ότι θα ήταν στη σωστή κατεύθυνση να «δυ-
ναμώσει» και η εκπροσώπηση νεότερων σε ηλικία στε-
λεχών στα διοικητικά συμβούλια, που θα προσφέρουν 
φρέσκες ιδέες και νέες προοπτικές.
Κλείνοντας, η Υφυπουργός αναφέρθηκε στη σημασία 

της συνέργειας μεταξύ πολιτείας, επιχειρήσεων και κοι-
νωνίας. «Η έννοια του ESG δεν είναι απλώς μια τάση. 
Αποτελεί τον θεμέλιο λίθο για τη μακροπρόθεσμη αξία, 
τόσο για τις επιχειρήσεις όσο και για την κοινωνία. Ο 
Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης έχει θέσει ως 
προτεραιότητα τη δίκαιη ανάπτυξη για όλους, και αυτή 
η κατεύθυνση καθοδηγεί τις πολιτικές μας».

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

«Η εταιρική διακυβέρνηση είναι το κλειδί για διαφάνεια 
και ανάπτυξη»

Με την υπ’ αριθμ. 96038/2024 Κοινή Υπουργική 
Απόφαση (ΚΥΑ), που συνυπέγραψε η Υφυπουργός 
Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου μαζί με 
συναρμόδιους Υπουργούς και δημοσιεύτηκε πρόσφατα, 
ολοκληρώθηκε το θεσμικό πλαίσιο για την αδειοδότηση 
λειτουργίας των Κέντρων Δεδομένων (Data Centers) 
στην Ελλάδα.
Τα κέντρα δεδομένων αποτελούν εξαιρετικά σημαντικό 

τομέα οικονομικής δραστηριότητας και βασική υποδομή 
της νέας ψηφιακής εποχής για τη χώρα μας. Υποστηρί-
ζουν κρίσιμες λειτουργίες, όπως το cloud computing, τις 
εφαρμογές τεχνητής νοημοσύνης (AI) και το Internet of 
Things (IoT).
Το νέο θεσμικό πλαίσιο για την αδειοδότηση, σε συν-

δυασμό με την πρόσβαση στην πράσινη ενέργεια μέσω 
Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) και το εκτεταμέ-
νο δίκτυο οπτικών ινών, καθιστά την Ελλάδα σημαντικό 
ψηφιακό κόμβο και προορισμό για τους επενδυτές.
Στον νόμο 5069/2023 και την ΚΥΑ, προβλέπεται σειρά 

ρυθμίσεων, που εκκινούν από τον ορισμό της δραστη-
ριότητας η οποία για πρώτη φορά αποτυπώνεται σε 

θεσμικό κείμενο στην Ελλάδα.
Τα κέντρα δεδομένων εμπίπτουν στο καθεστώς γνω-

στοποίησης του νόμου 4442/2016. Ειδικότερα, στο 
καθεστώς γνωστοποίησης εμπίπτουν τα κέντρα δεδομέ-
νων:
– τα οποία παρέχουν τις υπηρεσίες τους προς τρίτους, 

εν μέρει ή αποκλειστικά, εφόσον έχουν ονομαστική ηλε-
κτρική ισχύ εξοπλισμού τεχνολογιών πληροφορικής ίση 
ή μεγαλύτερη των διακοσίων (200) kW.
– τα οποία προορίζονται αποκλειστικά για ίδια χρήση, 

εφόσον έχουν ονομαστική ηλεκτρική ισχύ εξοπλισμού 
τεχνολογιών πληροφορικής ίση ή μεγαλύτερη των χιλί-
ων (1000) kW.
– Τα λοιπά κέντρα δεδομένων, με μικρότερη ισχύ, δεν 

υποβάλλουν γνωστοποίηση, οφείλουν όμως να ικανο-
ποιούν τις λοιπές προβλέψεις της νομοθεσίας σχετικά με 
τις κτιριοδομικές απαιτήσεις, τις χρήσεις γης την πυρο-
προστασία κ.λπ.
Η έναρξη ισχύος της ΚΥΑ εκκινεί την 1η Μαρτίου 2025.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης δήλωσε: «Η Ελλάδα, στην 

κατεύθυνση που έχει δώσει ο Πρωθυπουργός Κυριάκος 

Μητσοτάκης, αναδεικνύεται σε διεθνή κόμβο δεδομέ-
νων, έτοιμη να υποδεχθεί κορυφαίες εταιρείες από όλον 
τον κόσμο. Αναδεικνύεται σε πρωταγωνιστή των εξελί-
ξεων της νέας ψηφιακής εποχής».

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

«Η Ελλάδα πρωταγωνιστής στη νέα ψηφιακή εποχή»
ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΕ ΤΟ ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΓΙΑ ΤΑ DATA CENTERS

Συνεχίζοντας τις επαφές με τον κόσμο, ο κ. Κωνστα-
ντίνος Κουτρούπας συναντήθηκε με ανθρώπους του 
πρωτογενούς τομέα και συζήτησε μαζί τους για τα 
σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν.
Ο κ. Κουτρούπας ανέφερε τα εξής:
Αρχικά, επισκέφτηκα τον Αγροτικό Συνεταιρισμό ΠΕ-

ΣΚΟ, στην Κονταριώτισσα. Ο Πρόεδρος και τα μέλη 
του Διοικητικού Συμβουλίου με ενημέρωσαν για τα 
ζητήματα που τους απασχολούν και την αδικία που 
βιώνουν, καθώς ενώ έχει δοθεί ενίσχυση σε ακτινιδι-
οπαραγωγούς για το 2023 σε 5 περιοχές ( Άρτα, Θε-
σπρωτία, Ξάνθη, Πρέβεζα και Ροδόπη), η Πιερία μένει 
εκτός νυμφώνος για πολλοστή φορά. Επίσης έγινε 
ιδιαίτερη αναφορά στις ζημιές που προκλήθηκαν στην 
παραγωγή από τη χαλαζόπτωση στις 4/3/2024 στην 
περιοχή.

Στη συνέχεια, βρέθηκα στη Σκοτίνα και συνομίλησα 
με παραγωγούς κάστανου της περιοχής, οι οποίοι 
αντιμετωπίζουν παρόμοιο πρόβλημα, καθώς έχει 
δοθεί deminis αποζημίωση (200€ ανά στρέμμα) στα 
κάστανα Αγιάς, ενώ η Πιερία είναι και πάλι αποκλει-
σμένη. 
Δεσμεύτηκα ότι θα γίνουν οι απαραίτητες και κατάλ-

ληλες κοινοβουλευτικές ενέργειες με επερώτηση-α-
ναφορά, μέσω του Τομεάρχη Αγροτικής Ανάπτυξης 
του ΠΑΣΟΚ κ. Μανώλη Χνάρη, τον οποίο ευχαριστώ 
θερμά καθώς δείχνει έμπρακτο ενδιαφέρον για τα 
ζητήματα αυτά. Ήδη έχει κατατεθεί στις 20/1/2025 
αναφορά προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων για τις ζημιές στα ακτινίδια από τη χαλα-
ζόπτωση ενώ θα ακολουθήσει για την καλλιεργητική 
χρονιά του 2023 και για τα κάστανα.

Επαφές του Κ. Κουτρούπα με παραγωγούς του πρωτογενούς 
τομέα στην Πιερία για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν
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Συνάντηση εργασίας πραγματοποίησε ο Βουλευτής 
Πιερίας της ΝΔ Φώντας Μπαραλιάκος με την Υφυ-
πουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Αλεξάνδρα 
Σδούκου και τα στελέχη της «Enaon EDA» Ελληνική 
Εταιρία Διανομής Αερίων (συγχώνευση πρώην εται-
ρειών ΔΕΔΑ, ΕΔΑ Αττικής και ΕΔΑ ΘΕΣΣ) κ. Francesca 
Zanninotti, Chief Executive Officer, τον επικεφαλής Δι-
εύθυνσης Regulatory & Institutional Affairs κ. Αντώ-
νιο Λιόλιο, τον επικεφαλής Διεύθυνσης Engineering 
και Construction κ. Χρήστο Σκουλίδα και τον επικε-
φαλής Διεύθυνσης Commercial κ. Δημήτρη Αυλωνίτη, 
σχετικά με την εξέλιξη του έργου του Φυσικού Αερίου 
στην πόλη της Κατερίνης.
Ο κ. Μπαραλιάκος σε συνέχεια των έως τώρα ενερ-

γειών του σχετικά με την επίσπευση της πορείας του 
έργου του Φυσικού Αερίου στην πόλη της Κατερίνης 
και με αφορμή τις μεγάλες καθυστερήσεις που έχουν 
παρατηρηθεί στην πορεία επέκτασης του δικτύου, 
αλλά και των πολλών παραπόνων των πολιτών της 
Κατερίνης σχετικά με την αργοπορία των οικιακών 

συνδέσεων φυσικού αερίου στην πόλη συζήτησε με 
τα στελέχη της Enaon ΕΔΑ την επικαιροποίηση των 
στοιχείων που αφορούν στην υφιστάμενη κατάσταση 
του έργου.
Η κ Zanninotti ενημέρωσε την Υφυπουργό Περιβάλ-

λοντος και Ενέργειας κ. Αλεξάνδρα Σδούκου και τον 
Βουλευτή ότι αντιμετωπίζονται αρκετές δυσκολίες 
στο θέμα της άμεσης επέκτασης του δικτύου σε πε-
ριοχές της πόλης, ενώ το τελευταίο διάστημα πραγ-
ματοποιούνται συνδέσεις φυσικού αερίου σε οικίες 
επί του υφιστάμενου δικτύου που εκκρεμούσαν βάσει 
των αιτήσεων των πολιτών που έχουν ήδη κατατεθεί.
Ο κ. Μπαραλιάκος τόνισε στα στελέχη της Enaon 

ΕΔΑ εκ νέου τη σπουδαιότητα του έργου για την 
πόλη της Κατερίνης αναφέροντας ότι οι χρονοβόρες 
διαδικασίες και οι μεγάλες καθυστερήσεις που έχουν 
παρατηρηθεί είναι εις βάρος της καθημερινότητας 
των πολιτών και ζήτησε την επίσπευση όλων των δι-
αδικασιών ώστε και να επεκταθεί το δίκτυο σύμφωνα 
με τον προγραμματισμό και να ολοκληρωθεί η δια-

δικασία των εναπομενουσών συνδέσεων που εκκρε-
μούν όπως και είχε αρχικώς συμφωνηθεί.
Κατά τη συνάντηση η Υφυπουργός Περιβάλλοντος 

και Ενέργειας κ. Αλεξάνδρα Σδούκου επεσήμανε την 
ανάγκη να βρεθεί άμεσα λύση και να προχωρήσει 
το έργο ενώ δεσμεύτηκε να παρακολουθεί στενά το 
θέμα και να βρίσκονται σε συχνή επικοινωνία με τον 
Βουλευτή για την πρόοδο των εργασιών.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΥΦΥΠΟΥΡΓΟ Α. ΣΔΟΥΚΟΥ ΚΑΙ ΣΤΕΛΕΧΗ ΤΗΣ «ENAON EDA»

Στο Υπουργείο Περιβάλλοντος ο Φ. Μπαραλιακός 
για το Φυσικό Αέριο στην Κατερίνη

Συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΟΚΑΝΑ Θ. Θεο-
χάρη πραγματοποίησε ο Βουλευτής Πιερίας Φώντας 
Μπαραλιάκος με αντικείμενο την επικαιροποίηση 
των εξελίξεων για τη μετεγκατάσταση της δομής της 
Θεραπευτικής Μονάδας Υποκατάστασης του ΟΚΑΝΑ 
Κατερίνης σε νέο κτίριο.
Ο Βουλευτής Πιερίας είχε επισκεφθεί το καλοκαίρι τη 

δομή του ΟΚΑΝΑ στην Κατερίνη και συζήτησε με τον 
Διευθυντή και τα στελέχη, θέματα που αφορούν στη 
λειτουργία και κυρίως την ανάγκη μετεγκατάστασης 
της δομής σε νέο κτίριο. Ο κ. Μπαραλιάκος δεσμεύτη-
κε κατά την τότε συνάντηση, πως θα εξαντλήσει κάθε 
περιθώριο για να δρομολογηθεί λύση για το κτιριακό 
ζήτημα, ώστε να συνεχιστεί απρόσκοπτα το σπουδαίο 
έργο που επιτελεί το επιστημονικό και λοιπό προσω-
πικό του ΟΚΑΝΑ για τη στήριξη, τη θεραπεία και την 
επανένταξη των εξαρτημένων ατόμων στην κοινωνία.
Ως αποτέλεσμα της διαρκούς συνεργασίας του κ. 

Μπαραλιάκου με τον Πρόεδρο του Οργανισμού το 
νέο κτιριακό συγκρότημα βρέθηκε και οι τεχνικές 
υπηρεσίες του ΟΚΑΝΑ θα βρίσκονται στην Κατερίνη 
τις επόμενες μέρες, προκειμένου να εκτιμήσουν τις 
τεχνικές παρεμβάσεις που χρειάζονται για να ξεκινή-
σουν άμεσα οι εργασίες ώστε να δρομολογηθούν και 
οι διαδικασίες μετεγκατάστασης.
Ο Πρόεδρος του ΟΚΑΝΑ δεσμεύτηκε στον Βουλευτή 

να πραγματοποιηθούν με ταχύτατο ρυθμό οι απα-
ραίτητες ενέργειες, ώστε το νέο κτήριο να πληροί 
όλες τις προϋποθέσεις για την άρτια επιστημονική 
υποστήριξη, αλλά και την κάλυψη των υλικοτεχνικών 
και κτηριακών προδιαγραφών, που απαιτεί μια τέτοια 
δομή για να καλύπτονται όλες οι ανάγκες του προσω-
πικού και κυρίως των ωφελουμένων του φορέα.
Πρόκειται για μια σπουδαία εξέλιξη που θα επιτρέψει 

να συνεχιστεί το σημαντικό έργο που επιτελεί ο ΟΚΑ-
ΝΑ Κατερίνης.

Ένα σοβαρό ζήτημα που με την καλή συνεργασία 
και την από κοινού ανάληψη πρωτοβουλιών του Βου-
λευτή Πιερίας και του Προέδρου του ΟΚΑΝΑ επιλύε-
ται οριστικά με τον καλύτερο δυνατό τρόπο.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ Φ. ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΥ ΜΕ ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ ΤΟΥ ΟΚΑΝΑ

Προχωράει άμεσα η μετεγκατάσταση του ΟΚΑΝΑ Κατερίνης 
σε νέο κτίριο

Συγκινητική ήταν η προσέλευση του κόσμου στην 
πρόσκληση σε εθελοντική αιμοδοσία που απηύθυνε το 
Πολιτικό Γραφείο του Βουλευτή Πιερίας Φώντα Μπαραλι-
άκου σε συνεργασία με το Τμήμα Αιμοδοσίας του Γενικού 
Νοσοκομείου Κατερίνης
Η εθελοντική αιμοδοσία που έχει γίνει πλέον θεσμός 

για τον Βουλευτή Πιερίας και τους συνεργάτες του επα-
ναλαμβάνεται για τέταρτη συνεχόμενη χρονιά ως ένα 
δείγμα ελάχιστης προσφοράς στους συμπολίτες μας που 
έχουν ανάγκη για αίμα.
Η Αιμοληψία έγινε το πρωί της Πέμπτης 23 Ιανουαρίου 

2025, στο κτήριο του Ερυθρού Σταυρού, δίπλα από την 
Αγία Παρασκευή. Οι φιάλες αίματος θα ενισχύσουν τα 

αποθεματικά αίματος του Νοσοκομείου Κατερίνης.
Τη φετινή χρονιά στην εκδήλωση συμμετείχε και ο Σύλ-

λογος Καρκινοπαθών Πιερίας λαμβάνοντας προαιρετικά 
δείγματα σιέλου για το μυελό των οστών.
Σε δήλωσή του για την εκδήλωση ο κ. Μπαραλιάκος 

ανέφερε χαρακτηριστικά: «Οι ανάγκες για αίμα δεν εξα-
ντλούνται ποτέ. Η εθελοντική αιμοδοσία ανήκει πια στις 
ετήσιες δράσεις μας. Γιατί το συναίσθημα αυτής της ελά-
χιστης συνεισφοράς στον συνάνθρωπο είναι ασύγκριτο. 
Στις 23 Ιανουαρίου ενισχύουμε τα αποθέματα του Γενι-
κού Νοσοκομείου Κατερίνης, αποταμιεύοντας αίμα. Μία 
φιάλη αίμα μπορεί να σώσει μέχρι τρεις ζωές! Γι’ αυτό 
δίνουμε αίμα, δίνουμε ζωή στους συνανθρώπους μας. 

Γινόμαστε δότες ζωής».

Εθελοντική αιμοδοσία του Πολιτικού Γραφείου 
του Φώντα Μπαραλιάκου
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Η φημολογία για επικείμενη αναστολή λειτουργίας των 
τριών εκδοτηρίων εισιτηρίων της Hellenic Train, που λει-
τουργούν στον Δήμο Δίου-Ολύμπου και συγκεκριμένα 
στο Λιτόχωρο, στη Λεπτοκαρυά και στους Νέους Πό-
ρους, προκάλεσε την άμεση παρέμβαση του Βουλευτή 
Πιερίας κ. Σπύρου Κουλκουδίνα.
Ο Βουλευτής ζητά από τον CEO της Hellenic Train κ. 

Roberto Rinaudo και τον Πρόεδρο του Δ.Σ. κ. Αθανάσιο 
Ζηλιασκόπουλο, επίσημη ενημέρωση αναφορικά με τις 
προθέσεις και το σχεδιασμό της εταιρείας σε ότι αφορά 
τη λειτουργία των εκδοτηρίων της Hellenic Train στο 
Δήμο Δίου- Ολύμπου.
Παράλληλα όμως τονίζει ότι μέσα από αυτά τα εκδο-

τήρια εξυπηρετούνται όχι μόνο οι μόνιμοι κάτοικοι αλλά 
και χιλιάδες επισκέπτες της περιοχής.
Επισημαίνει ότι ο περιορισμός της έκδοσης εισιτηρίων 

μόνο με ηλεκτρονικά μέσα, δημιουργεί πρόβλημα ιδιαί-
τερα στους ανθρώπους που δεν είναι εξοικειωμένοι με 
τη χρήση νέων τεχνολογιών και στους ηλικιωμένους.
«Το πιο σημαντικό είναι να υπάρχει η δυνατότητα εξυ-

πηρέτησης των πολιτών στην έκδοση των εισιτηρίων, 
κάτι που δεν επιτυγχάνεται σε περίπτωση που αναστα-
λεί η λειτουργία των εκδοτηρίων σε Λιτόχωρο, Λεπτοκα-
ρυά και Νέους Πόρους» αναφέρει ο Βουλευτής Πιερίας.
Ο κ. Κουλκουδίνας τονίζει επίσης ότι η είσοδος στρα-

τηγικού επενδυτή στους ελληνικούς σιδηροδρόμους 
έγινε με γνώμονα την ανάπτυξη του μέσου αλλά και την 
βελτίωση του επιπέδου εξυπηρέτησης όσων μετακινού-
νται με το τρένο σε όλα τα επίπεδα.

Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της παρέμβασης του κ. 
Κουλκουδίνα για το ζήτημα της λειτουργίας εκδοτηρίων 
στα εισιτήρια του σιδηροδρόμου στο Δήμο Δίου-Ολύ-
μπου:
Προς
1.Αξιότιμο Κύριο
Roberto Rinaudo 
CEO Hellenic Train
2.Αξιότιμο Κύριο
Αθανάσιο Ζηλιασκόπουλο
Πρόεδρο Δ.Σ Hellenic Train
Η είσοδος στρατηγικού επενδυτή στους ελληνικούς 

σιδηροδρόμους έγινε με γνώμονα την ανάπτυξη του μέ-
σου αλλά και την βελτίωση του επιπέδου εξυπηρέτησης 
όσων μετακινούνται με το τρένο σε όλα τα επίπεδα.
Ιδιαίτερα για την Πιερία, που αποτελεί ένα νομό που 

εξυπηρετείται από το τρένο, το ζήτημα αυτό είναι μεί-
ζον.
Επικοινωνώ μαζί σας με αφορμή τη φημολογία που 

έχει αναπτυχθεί για την αναστολή λειτουργίας των τρι-
ών εκδοτηρίων εισιτηρίων που λειτουργούν στο Δήμο 
Δίου-Ολύμπου και συγκεκριμένα στο Λιτόχωρο, στη 
Λεπτοκαρυά και στους Νέους Πόρους.
Επισημαίνω ότι μέσα από αυτά τα εκδοτήρια εξυπηρε-

τούνται όχι μόνο οι μόνιμοι κάτοικοι αλλά και χιλιάδες 
επισκέπτες της περιοχής.
Ο περιορισμός της έκδοσης εισιτηρίων μόνο με ηλε-

κτρονικά μέσα, δημιουργεί πρόβλημα ιδιαίτερα στους 
ανθρώπους που δεν είναι εξοικειωμένοι με τη χρήση 

νέων τεχνολογιών και στους ηλικιωμένους.
Ανάλογα προβλήματα μπορούν να δημιουργηθούν και 

για τους επισκέπτες της περιοχής.
Το πιο σημαντικό όμως είναι να υπάρχει η δυνατότητα 

εξυπηρέτησης των πολιτών στην έκδοση των εισιτη-
ρίων, κάτι που δεν επιτυγχάνεται σε περίπτωση που 
ανασταλεί η λειτουργία των εκδοτηρίων σε Λιτόχωρο, 
Λεπτοκαρυά και Νέους Πόρους.
Για τον λόγο αυτό θα επιθυμούσα μια επίσημη ενημέ-

ρωση αναφορικά με τις προθέσεις και το σχεδιασμό της 
εταιρείας σε ότι αφορά τη λειτουργία των εκδοτηρίων 
της Hellenic Train στο Δήμο Δίου-Ολύμπου.
Με εκτίμηση
Σπύρος Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

Παρέμβαση του Σπύρου Κουλκουδίνα για τα εκδοτήρια 
της Hellenic Train στον Δήμο Δίου - Ολύμπου

«Εν έτει 2025 δεν μπορεί να υπάρχουν περιοχές χωρίς 
ρεύμα, όπως η Μόρνα στα Πιέρια Όρη έστω και αν δεν 
υπάρχουν μόνιμοι κάτοικοι» τονίζει ο Βουλευτής Πιερίας 
κ. Σπύρος Κουλκουδίνας σε μια νέα κοινοβουλευτική 
του παρέμβαση.
Ο κ. Κουλκουδίνας αναφέρει ότι η Μόρνα (ή Σκοτεινά) 

βρίσκεται σε υψόμετρο 700 μέτρων στα Πιέρια Όρη 
αλλά στερείται ρευματοδότησης.
Το χωριό γνώρισε κατά το παρελθόν μεγάλη άνθηση 

αφού μέχρι το 1967 λειτουργούσε εκεί το Κρατικό Ερ-
γοστάσιο Επεξεργασίας Ξύλου.
Στη συνέχεια το χωριό εγκαταλείφθηκε από τους κα-

τοίκους .Τα τελευταία όμως χρόνια έχει προχωρήσει η 
ανακαίνιση 70 περίπου κατοικιών και υπάρχουν μάλιστα 
και πολίτες που το επισκέπτονται.
Στη Μόρνα υπάρχουν δυο ιστορικές εκκλησίες που τις 

επισκέπτονται πολλοί για θρησκευτικούς, φυσιολατρι-
κούς λόγους, για μια απλή εκδρομή ή περιήγηση.
Ο Βουλευτής επισημαίνει ότι πρόκειται για μια περιοχή 

ιδιαιτέρου φυσικού κάλλους, με έναν παραδοσιακό οι-
κισμό με πέτρινα σπίτια μέσα σε πλούσιο δάσος και με 
τον ποταμό Μόρνο να το διασχίζει.
Ο κ. Κουλκουδίνας τονίζει ότι η άρση των εμποδίων 

για την ηλεκτροδότηση του χωριού θα δημιουργήσει 
νέες προοπτικές ανάπτυξης αφού εκτός από τις εξοχικές 
κατοικίες που θα καταστούν επισκέψιμες, θα μπορούν 
να αναπτυχθούν και αγροτουριστικές επαγγελματικές 
δραστηριότητες.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

πρωτοβουλίας του Σπύρου Κουλκουδίνα: 
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς Υπουργό Ενέργειας και Περιβάλλοντος 
ΘΕΜΑ: «Ηλεκτροδότηση του ορεινού χωριού Μόρνα 

(ή Σκοτεινά) στα Πιέρια Όρη»
Κύριε Υπουργέ,
Το «ζωντάνεμα» και η αναγέννηση της ελληνικής υπαί-

θρου συνδέεται όχι μόνο με τη διαμόρφωση και υλοποί-
ηση συγκεκριμένων πολιτικών αλλά και με την ύπαρξη 
στοιχειωδών υποδομών.
Το χωριό Μόρνα (ή Σκοτεινά) βρίσκεται σε υψόμετρο 

700 μέτρων στα Πιέρια Όρη αλλά στερείται ρευματοδό-
τησης.
Το χωριό γνώρισε κατά το παρελθόν μεγάλη άνθηση 

αφού μέχρι το 1967 λειτουργούσε εκεί το Κρατικό Ερ-
γοστάσιο Επεξεργασίας Ξύλου.
Στη συνέχεια το χωριό εγκαταλείφθηκε από τους κα-

τοίκους. Τα τελευταία όμως χρόνια έχει προχωρήσει η 
ανακαίνιση 70 περίπου κατοικιών και υπάρχουν μάλιστα 
και πολίτες που το επισκέπτονται.
Στη Μόρνα υπάρχουν δυο ιστορικές εκκλησίες που τις 

επισκέπτονται πολλοί για θρησκευτικούς, φυσιολατρι-
κούς λόγους, για μια απλή εκδρομή ή περιήγηση.
Πρόκειται για μια περιοχή ιδιαιτέρου φυσικού κάλλους, 

με έναν παραδοσιακό οικισμό με πέτρινα σπίτια μέσα σε 
πλούσιο δάσος και με τον ποταμό Μόρνο να το διασχί-
ζει.
Αντιλαμβάνονται συνεπώς όλοι ότι η άρση των εμποδί-

ων για την ηλεκτροδότηση του χωριού θα δημιουργήσει 
νέες προοπτικές ανάπτυξης αφού εκτός από τις εξοχικές 
κατοικίες που θα καταστούν επισκέψιμες, θα μπορούν 
να αναπτυχθούν και αγροτουριστικές επαγγελματικές 
δραστηριότητες.
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:
1.Ποιο είναι το πρόβλημα που εμποδίζει την ηλεκτρο-

δότηση της Μόρνας και σε ποιες ενέργειες προτίθεται να 
προβεί το Υπουργείο για την επίλυση του.
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΤΟΥ ΣΠΥΡΟΥ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΗΛΕΚΤΡΟΔΟΤΗΣΗ ΤΟΥ ΧΩΡΙΟΥ ΜΟΡΝΑ

«Μπορεί να υπάρχουν περιοχές χωρίς ρεύμα 
στην Ελλάδα του 2025»; 

Αντιπροσωπεία του Κεντρικού Διοικητικού Συμβουλίου του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών 
συναντήθηκε με την Υφυπουργό Εσωτερικών κ. Βιβή Χαραλαμπογιάννη και τον Γ.Γ. Δημόσιας Διοίκησης κ. 
Ιωάννη Φουστανάκη.
Συμμετείχαν οι: Λυμπερίδης Πέτρος – Πρόεδρος του Π.Σ.Φ, Ρουμελιώτης Σπύρος – Α’ Αντιπρόεδρος του 

Π.Σ.Φ., Φυτιλή Δήμητρα – Β’ Αντιπρόεδρος του Π.Σ.Φ., Μπάναλης Παναγιώτης – Οργανωτικός Γραμματέ-
ας.
Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε μετά από αίτημα του Π.Σ.Φ. λόγω της εκλογής νέου Κεντρικού Διοικη-

τικού Συμβουλίου.
Τα κυριότερα θέματα που τέθηκαν προς συζήτηση ήταν τα εξής:
Αντιστοίχιση – ισοτίμηση πτυχίων ΤΕΙ Φυσικοθεραπείας με τα Πανεπιστημιακά Τμήματα Φυσικοθεραπεί-

ας
Έλλειψη θέσεων ΠΕ φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές και εξομοίωση της κατηγορίας ΠΕ/ΤΕ φυσι-

κοθεραπευτών των δημοσίων υπαλλήλων
Δημιουργία Τμήματος Φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία
Χορήγηση του ανθυγιεινού επιδόματος στους φυσικοθεραπευτές υπαλλήλους του Υπουργείου Εσωτερι-

κών (έκδοση της ΚΥΑ).

Συναντήσεις του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών
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Σε ανοιχτή επιστολή του Βουλευτή ΝΙΚΗΣ Νο-
μού Πιερίας κ. Κομνηνού Δελβερούδη προς τον 
Δήμαρχο Δήμου Δίου – Ολύμπου κ. Βαγγέλη 
Γερολιόλιο αναφέρονται τα εξής:
κ. Δήμαρχε,
Σας γνωρίζω ότι, την Πέμπτη 23-01-2025, μου 

κοινοποιήθηκε από πολίτη της περιοχής μας, 
το αρ. πρωτ. 1044/22-01-2025 έγγραφό σας 
και, συγκεκριμένα, του Γραφείου Δημάρχου 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου, με Θέμα: «Διακοπή 
λειτουργίας των εκδοτηρίων της «HELLENIC 
TRAIN A.E» στον Δήμο Δίου-Ολύμπου».
Το εν λόγω έγγραφο έχει, ως κύριο αποδέκτη, 

τον Πρόεδρο της «HELLENIC TRAIN A.E.», ενώ 
κοινοποιείται ονομαστικά στον Υπουργό Μετα-
φορών και Υποδομών, καθώς επίσης και στους 
τρεις Βουλευτές Πιερίας της κυβερνητικής πα-
ράταξης της Ν.Δ.
Με έκπληξη λοιπόν διαπίστωσα, για μια ακό-

μα φορά (το εξηγώ στη συνέχεια), ότι, και 
στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν ενεργήσατε 
σύμφωνα με τη θεσμική και δεοντολογική σας 
υποχρέωση, να ενημερώνετε δηλαδή για ένα 
σημαντικό θέμα που αφορά και θίγει χιλιάδες 
πολίτες, όλους τους νόμιμα εκλεγμένους εκπρο-
σώπους, ανεξάρτητα αν η εκπεφρασμένη λαϊκή 
βούληση, ως επιλογή, σας βρίσκει προσωπικά 
ή κομματικά σύμφωνο. Εκτός βέβαια και αν 
εκτιμήθηκε ενισχυτικά, η πολύ καλή σχέση που 
διατηρεί η κυβερνητική παράταξη με τη συγκε-
κριμένη εταιρεία διαχείρισης των τρένων (Δεν 
θα πω περισσότερα από σεβασμό και μόνο στη 
μνήμη των 57 θυμάτων του σιδηροδρομικού 
ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΣ).
Ως παλαιότερος στον δημόσιο βίο, είναι βέβαιο 

ότι γνωρίζετε καλύτερα από εμένα, ότι θεμέλιο 
της δημοκρατίας μας είναι, εκτός βέβαια από 
την αυτονόητη και δεσπόζουσα λειτουργία της 
πλειοψηφίας, και ο σεβασμός στην αντίθετη 
άποψη, που στην περίπτωση της πολιτικής, εκ-
φράζεται κυρίως από την Αντιπολίτευση.
Επομένως, ένας εκλεγμένος εκπρόσωπος της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης, επιτρέψτε μου να πω, 
ότι θα πρέπει να ενεργεί πέρα από κομματικές 
ταυτότητες και να αντιμετωπίζει θεσμικά και 

ισότιμα έναν νόμιμα εκλεγμένο εκπρόσωπο της 
τοπικής κοινωνίας (με ποσοστό σχεδόν 10%), 
θέτοντας τις όποιες προσωπικές του προτιμή-
σεις, σε δεύτερη μοίρα.
Με την παρούσα επιστολή, έρχομαι δυστυχώς 

στη δύσκολη θέση να σας υπενθυμίσω, κ. Δή-
μαρχε, ότι το εν λόγω γεγονός δεν είναι ούτε το 
πρώτο ούτε το δεύτερο!
Ειδικότερα, την Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου 2024, 

πραγματοποιήθηκε υπηρεσιακή συνάντηση στο 
Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
με τη Γεν. Γραμματέα Δημόσιας Περιουσίας, κ. 
Κόλλια, για την εκκρεμότητα με το θέμα των 
ακινήτων στον Νέο Παντελεήμονα Πιερίας, ένα 
σοβαρό και χρονίζον θέμα που ταλανίζει επί δε-
καετίες την περιοχή.
Στη συγκεκριμένη συνάντηση, συμμετείχαν, 

ο έχων την πρωτοβουλία Δήμαρχος Δίου-Ολύ-
μπου, οι τρεις Βουλευτές Πιερίας της Ν.Δ. και η 
Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας, ενώ εγώ αφενός, 
δεν κλήθηκα και αφετέρου, ενημερώθηκα εκ 
των υστέρων από τα ΜΜΕ, σημειώνοντας επι-
πρόσθετα ότι τη συγκεκριμένη ημέρα βρισκό-
μουν στην Αθήνα.
Επίσης, τη Δευτέρα 11 Μαρτίου 2024, στο Δη-

μαρχιακό Κατάστημα Κονταριώτισσας, πραγμα-
τοποιήθηκε σύσκεψη, προκειμένου να συζητη-
θεί το θέμα των καταστροφών που προκάλεσε 
η θεομηνία που έπληξε τον Δήμο Δίου-Ολύ-
μπου και ιδιαίτερα, τις Δημοτικές Κοινότητες 
Αγ. Σπυρίδωνα, Βροντούς και Κονταριώτισσας. 
Στη σύσκεψη, την οποία συγκάλεσε ο Δήμαρ-
χος Δίου-Ολύμπου κ. Γερολιόλιος κλήθηκαν 
και συμμετείχαν οι τρεις Βουλευτές της Ν.Δ., η 
Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας, Αντιδήμαρχοι και 
Πρόεδροι Κοινοτήτων, Πρόεδροι Αγροτικών 
Σωματείων και Συνεταιρισμών, παραγωγοί, η 
Προϊσταμένη του υποκαταστήματος ΕΛΓΑ Θεσ/
νίκης και η Δ/ντρια Μετεωρολογικών Εφαρμο-
γών ΕΛΓΑ Θεσ/νίκης.
Στη συγκεκριμένη σύσκεψη, ο Δήμος Δί-

ου-Ολύμπου, δια του Δημάρχου, και πάλι δεν 
μπήκε, ως όφειλε, στον κόπο να με καλέσει να 
συμμετάσχω, θεωρώντας προφανώς περιττή ή 
μάλλον μη αρεστή την παρουσία ενός εκ των 

τεσσάρων 
Βουλευτών 
του Νομού 
μας.
Για τις 

ανωτέρω 
συναντή-
σεις υπάρ-
χουν τα 
σχετικά δη-
μοσιεύματα 
των ΜΜΕ, 
καθώς επί-
σης και Δελ-
τία Τύπου 
του Δήμου 
Δίου-Ολύ-
μπου.
Επειδή, για τη μη συμμετοχή μου στις ανω-

τέρω συναντήσεις, δέχθηκα τότε τα εύλογα 
παράπονα πολλών συμπολιτών μας, οι οποίοι 
βέβαια δεν γνώριζαν τον «στοχευμένο» απο-
κλεισμό μου, όπως δεν γνωρίζουν και άλλες 
αντίστοιχες ενέργειες αποκλεισμού της ΝΙΚΗΣ, 
του εκλεγμένου εκπροσώπου και γενικότερα 
της Αντιπολίτευσης και της αντίθετης άποψης 
(δεν είναι επί του παρόντος περισσότερες λε-
πτομέρειες).
Επειδή, κ. Δήμαρχε, μετά τα δύο πρώτα πε-

ριστατικά, μιλήσαμε τηλεφωνικά και ενώ εγώ 
δέχτηκα καλοπροαίρετα τις μη επαρκείς δικαιο-
λογίες σας και δεν έδωσα καμία συνέχεια, διαπι-
στώνω, μετά λύπης μου, ότι αυτό έχει εκληφθεί 
ως αδυναμία και δυστυχώς επαναλαμβάνεται.
Συμπερασματικά και με ειλικρινή διάθεση να 

αφήσουμε πίσω το παρελθόν, καλώ εσάς, ως 
εκπρόσωπο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, αλλά 
και όλους όσους κατέχουν θεσμική θέση, να 
υπηρετείτε στο εξής τον θεσμικό σας ρόλο, με 
μοναδικό σκοπό, όχι βέβαια την ικανοποίηση 
κάποιων πιθανών προσωπικών ή πολιτικών 
φιλοδοξιών, αλλά την ανιδιοτελή διακονία των 
συμφερόντων των πολιτών.
Ο Βουλευτής ΝΙΚΗΣ Πιερίας
Δελβερούδης Κομνηνός

Ανοιχτή επιστολή του Βουλευτή Κ. Δελβερούδη 
προς τον Δήμαρχο Δίου – Ολύμπου Β. Γερολιόλιο

Στην απάντηση του Δημάρχου Δίου-Ολύμπου Βαγγέλη Γερολιόλιου στην ανοιχτή επιστολή του Βουλευτή Πιερίας Κομνηνού Δελβερούδη αναφέρονται τα εξής:
Κύριε Βουλευτή,
Με τον προσήκοντα σεβασμό στη θεσμική σας ιδιότητα και τη θέση σας και με αφορμή την ανοιχτή επιστολή που στείλατε, έχω να σας επισημάνω τα εξής:
Είναι προφανές ότι η αντιπολιτευτική σας τακτική δεν υπαγορεύεται από τις θέσεις ενός Δημάρχου. Εάν κρίνατε ότι στο συγκεκριμένο ζήτημα της Hellenic Train οφεί-

λατε να αντιδράσετε, αυταπόδεικτα αυτό αποτελεί υποχρέωσή σας και επομένως δεν εξαρτάται από την ενημέρωση του Δημάρχου. Η δική σας αδυναμία στην έγκαιρη 
πληροφόρηση παρουσιάζεται ως «έλλειψη ενημέρωσης».
Εμείς ενημερωθήκαμε για το συγκεκριμένο θέμα και θεσμικά, την ίδια μέρα, απευθύναμε την επιστολή στους αρμόδιους, ως οφείλαμε.
Προφανώς η συνάντηση με τη Γενική Γραμματέα Δημόσιας Περιουσίας στο Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών στις 7 Φεβρουαρίου 2024, στην οποία 

αναφέρετε ότι δεν σας προσκάλεσαν, δεν ήταν δική μας πρωτοβουλία.
Όσον αφορά στη συνάντηση της 11ης Μαρτίου 2024 στην Κονταριώτισσα, για τη διαχείριση των ζημιών που υπέστησαν οι αγρότες μετά τη θεομηνία στις 4-5 Μαρ-

τίου 2024, ήταν μία κατεπείγουσα σύσκεψη, όπως επέτασσαν οι συνθήκες, χωρίς προσκλήσεις συμμετεχόντων, και με γνώμονα μόνο την άμεση διαχείριση των κατα-
στροφών που προκλήθηκαν. Κατά συνέπεια η θεσμική σας παρουσία, ήταν εκ των ων ουκ άνευ, εφόσον το επιθυμούσατε και είχατε ενδιαφερθεί σχετικά.
Προσδοκώντας στην εποικοδομητική μας συνεργασία, βρισκόμαστε στη διάθεσή σας για να σας παρέχουμε, εφόσον το επιθυμείτε, την οποιαδήποτε ενημέρωση.
Παρ’ όλα αυτά η επιλογή της αντιπολιτευτικής λειτουργίας δεν αφορά τον Δήμο Δίου-Ολύμπου. Σεβόμαστε τον θεσμικό σας ρόλο. Επιλέξτε τον τρόπο που θέλετε 

εσείς να πορευτείτε.
Με εκτίμηση,
Ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου
Ευάγγελος Κ. Γερολιόλιος

Απάντηση του Δημάρχου Δίου-Ολύμπου Βαγγέλη Γερολιόλιου 
στην ανοιχτή επιστολή του Βουλευτή Πιερίας

 Κομνηνού Δελβερούδη
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Το ζήτημα της μισθολογικής αποκατάστασης των 
εργαζομένων στις δομές δημόσιας υγείας που έχουν 
προσληφθεί μέσα από δύο προγράμματα της ΔΥΠΑ, 
αναδεικνύει με κοινοβουλευτική του παρέμβαση ο 
Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας.
Όπως αναφέρει ο κ. Κουλκουδίνας, η Πολιτεία 

μέσα από δύο προγράμματα όπως: α) το πρόγραμμα 
για την απασχόληση 4.000 μακροχρόνια ανέργων 
στον δημόσιο τομέα της Υγείας β) το ειδικό πρό-
γραμμα για την απασχόληση 1.135 μακροχρόνια 
ανέργων στις δομές δημόσιας υγείας, είχε στόχο και 
να ενισχύσει την απασχόληση αλλά και τις δομές δη-
μόσιας υγείας.
Προκύπτει όμως πρόβλημα με τη μισθολογική τους 

αντιμετώπιση, αφού δεν τους έχει αποδοθεί η οικο-
νομική διαφορά που προκύπτει από την αναπροσαρ-
μογή του κατώτατου μισθού.
Ο κ. Κουλκουδίνας αναφέρει εκτός από τη διαφορά 

στη μισθολογική τους αντιμετώπιση, υπάρχει πρό-
βλημα με την υποβολή του εντύπου Ε3 στο σύστη-
μα «ΕΡΓΑΝΗ» για την ανανέωση των συμβάσεων 
τους, αφού το ηλεκτρονικό σύστημα δεν αποδέχεται 
τη μισθολογική τους κατάσταση αφού δεν έχει προ-
σαρμοστεί με τις διατάξεις του νόμου 5045 του 2023 
για τον κατώτατο μισθό.
Τονίζει επίσης ότι θα πρέπει να επιλυθεί το πρόβλη-

μα που εκτός από τη μισθολογική ανισότητα, προ-
καλεί και προβλήματα στην υποβολή των στοιχείων 

στο σύστημα «ΕΡΓΑΝΗ».
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

παρέμβασης του κ.Κουλκουδίνα προς τον Υπουργό 
Υγείας:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς Υπουργό Υγείας
κ. ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ Αδωνι
ΘΕΜΑ: «Μισθολογική αποκατάσταση των εργαζο-

μένων στις δομές δημόσιας υγείας που έχουν προ-
σληφθεί μέσα από προγράμματα της ΔΥΠΑ»
Κύριε Υπουργέ,
Η Πολιτεία προκειμένου να στηρίξει την απασχόλη-

ση μακροχρόνια ανέργων, ενεργοποίησε δύο σημα-
ντικά προγράμματα μέσω της ΔΥΠΑ.
Τα προγράμματα αυτά αφορούν: α) στην απα-

σχόληση 4.000 μακροχρόνια ανέργων στο δημόσιο 
τομέα της Υγείας β) ειδικό πρόγραμμα για την απα-
σχόληση 1.135 μακροχρόνια ανέργων στις δομές 
δημόσιας υγείας.
Το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί αφορά στην 

άνιση μισθολογική τους αντιμετώπιση.
Συγκεκριμένα, δεν έχει αποδοθεί σε αυτούς τους 

εργαζόμενους η οικονομική διαφορά που προκύπτει 
από την αναπροσαρμογή του κατώτατου μισθού.
Παράλληλα εκτός από τη διαφορά στη μισθολογική 

τους αντιμετώπιση, υπάρχει πρόβλημα με την υπο-
βολή του εντύπου Ε3 στο σύστημα «ΕΡΓΑΝΗ» για 
την ανανέωση των συμβάσεων τους αφού το ηλε-

κτρονικό σύστημα δεν αποδέχεται τη μισθολογική 
τους κατάσταση αφού δεν έχει προσαρμοστεί με τις 
διατάξεις του νόμου 5045 του 2023 για τον κατώτα-
το μισθό.
Είναι σαφές ότι θα πρέπει να επιλυθεί το πρόβλημα 

που εκτός από τη μισθολογική ανισότητα, προκαλεί 
και προβλήματα στην υποβολή των στοιχείων στο 
σύστημα «ΕΡΓΑΝΗ».
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουρ-

γός:
1.Εάν γνωρίζει το πρόβλημα και σε αν προτίθεται 

να παρέμβει για την αντιμετώπισή του.
Ο ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Μισθολογική αποκατάσταση των εργαζομένων 
στις δομές δημόσιας υγείας»

Σε ανακοίνωση της Νομαρχιακής Επιτροπής Πιερίας 
του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ αναφέρονται τα εξής:
Το 2024, έκλεισε με ακόμα 14 γυναικοκτονίες, ενώ 

η δολοφονία της Κυριακής συνέβη αδιανόητα, έξω 
από το Αστυνομικό Τμήμα όπου είχε αποταθεί για 
βοήθεια και προστασία.
Αρχές του 2025, έχασε τη μάχη για τη ζωή της, η 

Ευγενία, βαρύτατα τραυματισμένη από τον κακο-
ποιητή της. Σύμφωνα με την ευρωπαϊκή επίτροπο, η 
χώρα μας θα έπρεπε να διαθέτει 1047 κλίνες σε ξε-
νώνες φιλοξενίας των κακοποιημένων γυναικών και 
των παιδιών τους.
Σήμερα, οι κλίνες μετά βίας φτάνουν τις 400, ενώ 

σε πολλές περιοχές, ελλείψει ξενώνων, οι γυναίκες 
και τα παιδιά τους, φιλοξενούνται σε ξενοδοχεία. 
Αυτό δεν μπορεί να θεωρείται λύση, διότι εγείρονται 
ζητήματα ως προς την ασφάλεια, την ιδιωτικότητα 
και την συνολική υποστήριξη που χρειάζονται τα θύ-
ματα βίας.
Επιπλέον, δεν υπάρχει καμία πρόνοια για τους εφή-

βους άνω των 14 ετών αν είναι αγόρια και άνω των 
17 αν είναι κορίτσια τα οποία δεν γίνονται δεκτά 
προς φιλοξενία.
Η ανεπάρκεια των ξενώνων φιλοξενίας, αποτρέπει 

πολλές γυναίκες από το να διαφύγουν από το «σπί-
τι» τους και να καταγγείλουν τον κακοποιητή τους, 
αφού στο εναγώνιο ερώτημα «πού θα πάω;» δεν 
υπάρχει απάντηση.
Άλλες ελλείψεις των Κ.Σ.Υ.Γ. που έχουν αναφέρει 

πολλές φορές οι εργαζόμενες σε αυτά, είναι:
• Τόσο στα Κ.Σ.Υ.Γ. όσο και τους ξενώνες, δεν 

υπάρχει παιδοψυχολόγος για τα παιδιά των κακοποι-
ημένων γυναικών.
• Η χρηματοδότηση για προγράμματα πρόληψης 

και για καμπάνιες ενημέρωσης / ευαισθητοποίησης 
του κοινού, συνεχώς, μειώνεται. Η ενημέρωση είναι 
σημαντική για τη χειραφέτηση των θυμάτων, την 
αποδυνάμωση των στερεοτύπων και τη μείωση της 
ανοχής της κοινωνίας.
• Τα ειδικά Γραφεία Ενδοοικογενειακής Βίας της 

ΕΛ.ΑΣ. (τα πρώτα , δημιουργήθηκαν επί κυβέρνη-
σης ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ το 2019) φαίνεται να μην μπορούν 

να διαχειρισθούν αποτελεσματικά τα περιστατικά, 
τα οποία, πολλές φορές υποτιμούνται «σε οικογε-
νειακές διαφορές» με μοιραία κατάληξη. Απαιτείται 
κατάρτιση των αστυνομικών ώστε να αναγνωρίζουν 
τα σημάδια της κακοποίησης και να εκτιμούν σωστά 
τον κίνδυνο.
• Δεν υπάρχει κοινή βάση δεδομένων για την κατα-

γραφή και παρακολούθηση των περιστατικών όπου 
να καταχωρούνται στοιχεία από όλες τις δομές και 
υπηρεσίες (Κ.Σ.Υ.Γ., Γραφεία Ενδοοικογενειακής Βίας 
της ΕΛ.ΑΣ., Νοσοκομείο, Δικαστήρια, Γενική Γραμμα-
τεία Ισότητας των Φύλων). Η ανυπαρξία αυτή, υπο-
βαθμίζει την πραγματική εικόνα του φαινομένου.
• Η κυβέρνηση διαφημίζει την αυστηροποίηση των 

ποινών και την εφαρμογή της άμεσης ειδοποίησης 
(Panic Button). Δεν αρκούν.
Εκ του αποτελέσματος, τα μέτρα αυτά δεν είναι 

ικανά, από μόνα τους να προστατεύσουν τα θύματα.
Ενδεικτικό της προσχηματικής ενασχόλησής της με 

το θέμα, είναι το γεγονός ότι, έθεσε σε διαβούλευση 
το νομοσχέδιο για την ενσωμάτωση της σχετικής 
Οδηγίας 2024/1385, κατά τη διάρκεια των χριστου-
γεννιάτικων γιορτών, χωρίς νομοπαρασκευαστική 
επιτροπή και χωρίς να συνομιλήσει με τις γυναικείες 
οργανώσεις ως όφειλε σύμφωνα με το Σύμφωνο της 
Κωνσταντινούπολης για τη βία κατά των γυναικών. 
Το Ν/Σ δε, ενσωματώνει αποσπασματικά την Οδη-
γία.
• Για το προσωπικό των Κ.Σ.Υ.Γ., είναι απαράδεκτο 

να εργάζονται με ανανεούμενες συμβάσεις, ενώ κα-
λύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες που εντείνονται 
όλο και περισσότερο αυξανόμενων των περιστατι-
κών.
Όταν η Μ. Συρεγγέλα επισκέφτηκε το Κ.Σ.Υ.Γ. Δή-

μου Κατερίνης το 2021, με την ιδιότητα της Υφ. Ερ-
γασίας, είχε προαναγγείλει παρουσία και Βουλευτών 
της κυβερνώσας παράταξης και του Αν. Δημάρχου, 
την ένταξη της λειτουργίας των Κέντρων στον κρα-
τικό προϋπολογισμό και συνεπώς τη μονιμοποίηση 
του προσωπικού. Υπενθυμίζουμε τη δέσμευση αυτή 
και ενημερώνουμε ότι, πλέον, έχουμε 2025.
• Σημειώνουμε ότι, το κτήριο όπου στεγάζεται το 

Κ.Σ.Υ.Γ. Δήμου Κατερίνης, εκτός του ότι, δεν εξυπη-
ρετεί επαρκώς τις ανάγκες λειτουργίας του Κέντρου, 
από την άποψη των χώρων και της διαρρύθμισης, 
παρουσιάζει φθορές στην τοιχοποιία και σε σημεία 
μούχλα.
Η έμφυλη βία, δεν αποτελεί «ιδιωτική υπόθεση» 

μεταξύ θυμάτων και θυτών. Είναι μείζον κοινωνικό 
θέμα που αντανακλά βαθιές ανισότητες και έλλειψη 
συνοχής.
Ευχαριστούμε τo προσωπικό του Κέντρου για τη 

φιλοξενία και τη διάθεση του πολύτιμου χρόνου 
τους για την ενημέρωσή μας και την ανταλλαγή 
απόψεων.
Τις συγχαίρουμε για το υψηλό αίσθημα ευθύνης και 

την ενσυναίσθηση για τις 55 ετησίως (653 συνολικά 
από το 2013), ωφελούμενες του Κέντρου και για τις 
δράσεις τους σε σχολεία. Το συμβολικό δώρο που 
τους προσφέραμε για το νέο έτος, συμβολίζει και τη 
δέσμευσή του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ να συνεχίσει να διεκδικεί 
την υλοποίηση των αιτημάτων τους για ενίσχυση 
των Κ.Σ.Υ.Γ.

Επίσκεψη αντιπροσωπείας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Πιερίας 
στο Κέντρο Συμβουλευτικής Υποστήριξης Γυναικών 

του Δήμου Κατερίνης
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Με την ολοκλήρωση εκτέλεσης όλων των επειγουσών 
εργασιών και την αποκατάσταση του ασφαλτικού τά-
πητα (ασφαλτόστρωση) δόθηκε στην κυκλοφορία και 
ο δεύτερος κλάδος (κυκλοφορίας) της γέφυρας Λόφου 
– Ράχης, σε τμήμα οδοστρώματος της οποίας είχε δια-
πιστωθεί κίνδυνος κατάρρευσης λόγω φθορών (ρωγμές 
κλπ.), που προκλήθηκαν από τα ακραία καιρικά φαινό-
μενα (κακοκαιρία Bora).
Υπενθυμίζεται ότι αμέσως μετά από πρωτοβουλία του 

Δημάρχου Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου και σε συνερ-
γασία με τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπηρε-
σιών Χαράλαμπο Οφίδη, δρομολογήθηκαν ταχύτατα 
οι απαιτούμενες ενέργειες για την ανάθεση εκτέλεσης 
όλων των εργασιών αποκατάστασης, με αποτέλεσμα σε 
πρώτη φάση να δοθεί στις 10 Δεκεμβρίου 2024, τμήμα 
της οδού προς χρήση και αύριο το σύνολο του οδο-
στρώματος.
Την ικανοποίησή του για την άμεση και αποτελεσματι-

κή εκτέλεση των εργασιών προς όφελος των κατοίκων 
Λόφου, Ράχης κλπ. εξέφρασε σε επιτόπια αυτοψία που 
πραγματοποίησε ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντού-
μος, συνοδευόμενος από την Πρόεδρο της Κοινότητας 
Λόφου Ελένη Ευαγγελοπούλου και από τον προϊστάμε-
νο του Τμήματος Κατασκευής Έργων Δημήτρη Γκαβαρ-
δίνα.
Ο κ. Ντούμος σε δήλωσή του εξήρε την υπευθυ-

νότητα, τη συνέπεια και την ταχύτητα με την οποία 
εργάστηκαν ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος και τα στελέχη 
της Τεχνικής Υπηρεσίας. Παράλληλα, αναφέρθηκε στη 
συνεργασία με την Διεύθυνση Αστυνομίας Πιερίας (τρο-
χαία), καθώς και στη συμβολή της δημοτικής αστυνομί-
ας για τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις που εφαρμόστηκαν 
όλο το προηγούμενο διάστημα. Επίσης, στη συνεργασία 
με εξειδικευμένο μελετητή για την σύνταξη της Τεχνικής 
Έκθεσης Στατικής Επάρκειας της γέφυρας στην οποία 
επισημαίνεται ότι «είναι ασφαλής από στατικής και δομι-

κής άποψης και η στατική της επάρκεια είναι ακέραια».
Τέλος, υπενθυμίζεται ότι παράλληλα με την ασφαλ-

τόστρωση έγιναν εργασίες πλήρωσης του κενού που 
δημιουργήθηκε κάτω από την πλάκα πρόσβασης της 
μίας λωρίδας κυκλοφορίας, στο ακρόβαθρο προς την 
Κοινότητα Λόφου κλπ., ενώ υπογράφηκε και η σύμβαση 
με τον ανάδοχο, για τη σύνταξη μελέτης σχετικά με την 
αποκατάσταση της υδραυλικής διατομής και τη διευθέ-
τηση της κοίτης του χειμάρρου Μαυρονερίου, στην οδό 
από 13η Ε.Ο. – προς Κοινότητα Λόφου.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Σε κυκλοφορία και ο δεύτερος κλάδος 
της γέφυρας Λόφου – Ράχης 

ΜΕ ΤΗΝ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΕΝΗ ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΗ ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΑΝ ΟΙ ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ

Με ευχές και αισιοδοξία για τη νέα χρονιά, την 
καθιερωμένη του ετήσια γιορτή, για την κοπή της 
πρωτοχρονιάτικης πίτας πραγματοποίησε ο σύλλογος 
Κρητών Ν. Πιερίας «ΟΙ ΣΤΑΥΡΑΕΤΟΙ», το απόγευμα 
της Κυριακής 26 Ιανουαρίου 2025, στη φιλόξενη και 
ασφυκτικά γεμάτη πολιτιστική του στέγη.
Κατά την έναρξη της εκδήλωσης, ο Πρόεδρος του 

Δ.Σ. Κων/νος Μανιουδάκης, ευχαρίστησε τα μέλη και 
τους φίλους του συλλόγου, για τη μεγάλη συμμετοχή 
τους, σε όλα τα δρώμενα των «Σταυραετών», καθώς 
και τους εκπροσώπους των τοπικών αρχών, για τη 
διαχρονική τους στήριξη σε κάθε πρωτοβουλία του 
συλλόγου.
Παράλληλα, προέβη σε έναν συνοπτικό απολογισμό 

των δράσεων κατά την περασμένη πολιτιστική περίο-
δο, με έμφαση στην συμβολή του συλλόγου στις εκ-
δηλώσεις της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνος, για την κατάθεση ιερών λειψάνων 

των Αγίων Τεσσάρων Κρητών Νεομαρτύρων στον 
Ιερό Ναό Αγίου Κοσμά Αιτωλού Ανδρομάχης, στη 
συμμετοχή στο αφιέρωμα των «Αικατερινείων» στον 
Απόστολο Κονταξάκη. Επίσης, αναφέρθηκε και στις 
προσεχείς προγραμματισμένες εκδηλώσεις, όπως π.χ. 
ο ετήσιος χορός στις 15 Φεβρουαρίου, το αντάμωμα, 
η επετειακή εκδήλωση για τη Μάχη της Κρήτης κ.ο.κ. 
Μεταξύ άλλων την εκδήλωση τίμησαν με την πα-

ρουσία τους: εκπρόσωπος του Σεβ. Μητροπολίτη 
Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου, 
εκπρόσωπος του Βουλευτή Πιερίας, Ξενοφ. Μπα-
ραλιάκου, η Αντιπεριφερειάρχης Σοφία Μαυρίδου, 
ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης 
Χαράλαμπος Χρ. Μπρουσκέλης (ως εκπρόσωπος του 
Δημάρχου Ιωάννη Ντούμου), οι Περιφερ. Σύμβουλοι 
Χρυσαυγή Δριστά και Άννα Τζήκα, ο Αντιδήμαρχος 
Νίκος Τσιαμπέρας, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Γιώργος 
Κυριακίδης και Γιώργος Καλαμάτας, ο Πρόεδρος της 

ΔΕΕΠ Πιερίας της Νέας Δημοκρατίας Χαρ. Μπρου-
σκέλης, ο Πρόεδρος της κοινότητας Λιτοχώρου Ευ-
στράτιος Κυριακάκης, ο πρώην Δήμαρχος Κατερίνης 
Αναστάσιος Παπαζήσης, πολιτευτές κ.ά. εκπρόσωποι 
των τοπικών αρχών, φορέων, συλλόγων, καθώς και 
πλήθος μελών και φίλων των «Σταυραετών».
Τις δράσεις των «Σταυραετών» που θέτουν στο επί-

κεντρο τη δύναμη της παράδοσης εξήραν σε σύντομη 
ομιλία τους, η Αντιπεριφερειάρχης Σοφία Μαυρίδου, ο 
Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης Χα-
ράλαμπος Χρ. Μπρουσκέλης, ο ειδικός σύμβουλος της 
Περιφέρειας Κρήτης Νίκος Μπιμπάκης. 
Από την εκδήλωση κοπής της πρωτοχρονιάτικης πί-

τας δεν έλειψαν τα μουσικά ακούσματα και τα παρα-
δοσιακά εδέσματα της Κρήτης, ενώ συμβολικό δώρο 
δόθηκε στον τυχερό της εκδήλωσης που βρήκε το 
φλουρί.

Η κοπή της πίτας του Συλλόγου Κρητών Ν. Πιερίας 
«ΟΙ ΣΤΑΥΡΑΕΤΟΙ»
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Ενημερωτική ομιλία του Γεωπόνου Βασίλη Έξαρχου για την 
κλιματική αλλαγή σε ακτινιδιοπαραγωγούς της Ξάνθης, την Τρίτη 
4 Φεβρουαρίου, στις 6.00 

μ.μ.
Ο γνωστός ανά το πανελλή-

νιο πλέον Βασίλης Έξαρχος, 
Γεωπόνος ΑΠΘ με Intergrade 
Master, Μεταπτυχιακό 
στην Αειφορική Γεωργία 
και Υποψήφιος Διδάκτωρ 
Εδαφολογίας, ξεκινάει έναν 
ενημερωτικό αγώνα ανά την 
Επικράτεια, αναφορικά με την 
καλλιέργεια του ακτινιδίου.
Πρώτος σταθμός η Ξάνθη, την 

Τρίτη 4 Φεβρουαρίου 2025, 
στις 6.00 μ.μ. στο 3ο χιλιόμε-
τρο Ξάνθης-Καβάλας, όπου 
θα γίνει μία ενημερωτική εκδή-
λωση με θέμα «Ακτινίδιο και 
Κλιματική Αλλαγή» το οποίο 
μπορούν να παρακολουθήσουν 
ελεύθερα οι ακτινιδιοπαραγωγοί 
της Ξάνθης και της ευρύτερης 
περιοχής. Σημειώνεται πως την 
εκδήλωση θα πλαισιώσει με 
την παρουσία του ο Ομότιμος 
Καθηγητής Βιοχημείας του 
ΑΠΘ Δρ Γρηγόρης Διαμαντίδης.
Ο κ. Έξαρχος θα αναφερθεί, μεταξύ των άλλων, στις επιπτώσεις της κλιματικής 

αλλαγής στην καλλιέργεια του ακτινιδίου, καθώς και στην «αειφορική» αυτή 
καλλιέργεια ως μέσο αντιμετώπισης της κλιματικής αλλαγής, αλλά και 
στο πώς η Ελλάδα ωφελείται να γίνει παγκόσμιος «LEADER» του πράσι-
νου ακτινιδίου.
Σημειώνεται πως στην συνέχεια στα μέσα Φεβρουαρίου, παρόμοια ενημερω-

τική ομιλία θα πραγματοποιήσει ο κ. Έξαρχος και στο Αγρίνιο, προσκεκλημέ-
νος συνεταιριστικού φορέα της περιοχής… 

Ενδιαφέρουσα ημερίδα της ΕΚΑΓΕΜ για το μέλλον της 
Ελληνικής γεωργίας 
την Παρασκευή 31 

Ιανουαρίου
Η Ένωση 

Κατασκευαστών 
Γεωργικών 
Μηχανημάτων Ελλάδος 
(γνωστότερη και ως 
ΕΚΑΓΕΜ) πραγματοποι-
εί μια σημαντική εσπε-
ρίδα με θέμα: «Smart 
Greenhouses: Το 
Μέλλον της Ελληνικής 
Γεωργίας». Η εκ-
δήλωση θα λάβει χώρα στο πλαίσιο της 13ης Διεθνούς Έκθεσης για 
την Κτηνοτροφία και την Πτηνοτροφία, ZOOTECHNIA 2025, την 
Παρασκευή 31 Ιανουαρίου 2025, στις 5:00 μ.μ., στην αίθουσα Αιμίλιος 
Ριάδης, στον χώρο της HELEXPO (Εγνατίας 154, Θεσσαλονίκη). Η εσπερίδα έχει 
στόχο να ενημερώσει το κοινό και τους ενδιαφερόμενους για: Τα Ελληνικής 
κατασκευής θερμοκήπια, τελευταίας τεχνολογίας. Τη συμβολή των 
Πανεπιστημίων στη βελτίωση των θερμοκηπιακών καλλιεργειών. Τη δυνα-
τότητα ενίσχυσης του αγροτικού εισοδήματος και του ΑΕΠ μέσω κλειστών καλλι-
εργειών. Τις νέες επενδυτικές ευκαιρίες για αγρότες και κτηνοτρόφους, που προ-
σφέρονται από τα προγράμματα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης. Τέλος, 
τις δυνατότητες χρηματοδότησης αυτών των επενδύσεων. Αξίζει τον κόπο, όσοι 
θα επισκεφτείτε την Έκθεση να παρακολουθήσετε την εκδήλωση αυτή!!!

Παρατάθηκε μέχρι 31 Ιανουαρίου 2025 η υποβολή αιτήσεων 
στήριξης για σύσταση Ομάδων και Οργανώσεων Παραγωγών

Με τροποποιητική απόφαση, που αναρτήθηκε στην «Διαύγεια», σχετικά με 
την 1η πρόσκληση υποβολής αιτήσεων στήριξης της Παρέμβασης Π3-77-1.1 
«Σύσταση Ομάδων και Οργανώσεων Παραγωγών» στον τομέα της γε-
ωργίας του Στρατηγικού σχεδίου Κοινής Αγροτικής πολιτικής της Ελλάδας 
(ΣΣ ΚΑΠ)» 2023-2027, 
η καταληκτική ημερομηνία 
ηλεκτρονικής υποβολής 
των αιτήσεων στήρι-
ξης στο Ολοκληρωμένο 
Πληροφοριακό Σύστημα 
Κρατικών Ενισχύσεων 
(ΟΠΣΚΕ) ορίζεται η 31η 
Ιανουαρίου 2025 και 

ώρα 17.00. Επίσης, η ενότητα 5 «Διάρκεια πράξεων» τροποποιείται ως εξής: 
«Για τις πράξεις που θα επιλεγούν στο πλαίσιο της παρούσας, θα πρέπει να έχει 
ολοκληρωθεί το φυσικό αντικείμενο και να έχει υποβληθεί, από τον αντίστοι-
χο δικαιούχο, τελική αίτηση πληρωμής σύμφωνα με τα οριζόμενα στην 
Απόφαση Ένταξης έως την 16η Δεκεμβρίου 2029». Κατά τα λοιπά ισχύει 
η σχετική απόφαση του Γενικού Γραμματέα Ενωσιακών Πόρων και Υποδομών. 
Προς γνώση και συμμόρφωση όλων των φίλων των Ομάδων και των 
Οργανώσεων Παραγωγών που σίγουρα επιτελούν σημαντικό έργο στον 
πρωτογενή τομέα…

Από τον Νοέμβριο του 2025 οι αιτήσεις για τις σπάνιες φυλές 
ζώων αναπαραγωγής

Από τον Νοέμβριο του 2025 
θα ανοίξει το νέο πρόγραμμα 
ενίσχυσης για τις σπάνιες 
φυλές ζώων αναπαραγωγής. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, όλα 
τα πριμ του είναι αυξημένα 
σε σχέση με την πρόσκληση της 
προηγούμενης Προγραμματικής 
περιόδου. Πιο αναλυτικά για 
την καλύτερη ενημέρωσή σας: 
τα θηλυκά βοοειδή μέχρι 2 
ετών 371-394 ευρώ ανά ζώο, 
τα θηλυκά αιγοπρόβατα μέχρι 1 έτους 63,9-67,35 ευρώ ανά ζώο. Οι χοι-
ρομητέρες 296-305 ευρώ ανά ζώο. Αρσενικά και θηλυκά ιπποειδή μέχρι 
6 μηνών 606-629 ευρώ ανά ζώο. Οι μεγαλύτερες τιμές αφορούν εκτροφές με 
την διατήρηση ενός αρσενικού ανά 15 θηλυκά ζώα αναπαραγωγής. Επίσης, θα 
πρέπει να γνωρίζετε πως οι εντάξεις στο Μέτρο θα γίνουν με βάση τις αιτήσεις 
Ενιαίας Ενίσχυσης, έτους 2024 και η επιδότηση είναι 5ετής. Για ότι νεότερο 
προκύψει μέχρι τότε, εννοείται πως θα σας ενημερώσω έγκαιρα και έγκυρα…

Μια φορά και έναν καιρό παράγαμε ως Ελλάδα πολλά και 
ποιοτικά σκόρδα. Σήμερα;

Οι παγκόσμιες εισαγωγές σκόρδου κατά το πρώτο εξάμηνο του 2024 
έφτασαν σε 741.829,9 τόνους, μει-
ωμένες κατά 1,5% σε σχέση με την 
ίδια περίοδο του 2023. Το πρώτο 
εξάμηνο του 2024, η Ινδονησία 
ηγήθηκε των εισαγωγών με 
25,9% των παγκόσμιων εισα-
γωγών, ακολουθούμενη από τη 
Μαλαισία με 13,3%. Άλλες χώρες 
εισαγωγής σκόρδου αντιπροσώπευαν 
το υπόλοιπο 60,8%. Η Βραζιλία είναι 
ο τρίτος μεγαλύτερος εισαγωγέας 
του προϊόντος στον κόσμο, δήλωσε ο 

Τσάβες. Αυξήθηκε κατά 23,6% κατά την περίοδο σε σύγκριση με πέρυσι, έγρα-
ψε η FreshPlaza. Η Ταϊλάνδη ήταν η χώρα που αύξησε περισσότερο τις εισαγω-
γές σκόρδου (+215,7%), καθιστώντας την έκτη μεγαλύτερη εισαγωγέα σκόρδου 
στον κόσμο. Και βέβαια δεν πρέπει να ξεχνάμε πως κάποτε η Ελλάδα παρήγα-
γε επώνυμα και ποιοτικά σκόρδα(Βύσσα Έβρου, αλλά και σε άλλα σημεία 
της επικράτειας), αλλά δυστυχώς σήμερα χάσαμε ΚΑΙ αυτήν την καλλιέρ-
γεια και υποχρεούμαστε να καταναλώνουμε εισαγόμενα σκόρδα!

Μεγαλύτερους δασμούς σε τρόφιμα-λιπάσματα από Ρωσία- 
Λευκορωσία από την ΕΕ

Η Ευρωπαϊκή Ένωση συζήτησε την επέκταση των προστατευτικών δα-
σμών σε αγροτικά προϊόντα και σε τρόφιμα, αλλά και σε λιπάσματα από 
τη Ρωσία - Λευκορωσία σύμφωνα με το Bloomberg. Αρκετά κράτη μέλη ζήτησαν 
από την ΕΕ να επιβάλει δασμούς μεγάλης κλίμακας στις εισαγωγές γεωργικών 
και αλιευτικών προϊόντων από τη Ρωσία και Λευκορωσία στην ΕΕ, επιπλέον 
των υψηλότερων δασμών στα προϊόντα σιτηρών που επιβλήθηκαν νωρίτερα το 
2024. Άλλοι ζητούν προσοχή, ζητώντας να εκτιμηθεί πρώτα ο αντίκτυπος των 
μέτρων στις ευρωπαϊκές εισαγω-
γές και στις τιμές των τροφίμων, 
ανέφεραν οι πηγές. Οι εμπορικοί 
περιορισμοί δεν απαιτούν πά-
ντα την υποστήριξη όλων των 
κρατών μελών, σε αντίθεση με 
τις κυρώσεις. Η ΕΕ εξακολουθεί 
να αναλύει ποια προϊόντα θέτει στο 
στόχαστρο. Οποιαδήποτε κίνηση 
σχετικά με τα λιπάσματα είναι πι-
θανό να γίνει δεκτή με ικανοποίηση από την Ευρωπαϊκή βιομηχανία. Σημειώστε 
εδώ πως η Ρωσία είναι ο μεγαλύτερος εξαγωγέας λιπασμάτων στον κό-
σμο με μερίδιο αγοράς 18%. Αν και η βιομηχανία δεν υπόκειται σε κυρώσεις, 
αναγκάστηκε να μειώσει τις εξαγωγές μετά την εισβολή της Ρωσίας 
στην Ουκρανία το 2022 λόγω προβλημάτων υλικοτεχνικής υποδομής και πλη-
ρωμών. Έκτοτε, οι εξαγωγές έχουν ανακάμψει και αναμένεται να φθάσουν φέτος 
στα επίπεδα ρεκόρ του 2021.
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6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

Προσφορά
Εργασίας

Υπάλληλος Παραγωγής 
Τμήματος Ζαχαροπλαστι-
κής
Η εταιρία Εφέσσου, 

βιοτεχνία παραγωγής αρ-
τοσκευασμάτων – γλυκών 
– παγωτού, με
έδρα το 3οχλμ Κατερί-

νης – Ν. Εφέσου, αναζητά 
να προσλάβει εργαζόμενο
παραγωγής,  πλήρους 

απασχόλησης,  για 
το Τμήμα Ζαχαροπλαστι-
κής.
Πρόκειται για 6ήμε-

ρη εργασία και πρωινό 
ωράριο, σε μια δυναμικά 
αναπτυσσόμενη
εταιρία, με 12 κατα-

στήματα  στους Νομούς 
Πιερίας και Θεσσαλονίκης.
Απαραίτητα Προσόντα

• Πτυχίο ΙΕΚ Τεχνίτη 
Ζαχαροπλαστικής.
• Προϋπηρεσία τουλάχι-

στον 4 ετών σε εργαστή-
ριο ζαχαροπλαστικής.
• Δικαιολογητικά για 

εργασία σε κατάστημα 
υγειονομικού χαρακτήρα 
(λευκό
ποινικό μητρώο και 

πιστοποιητικό υγείας).
• Υπευθυνότητα, συνέ-

πεια και προσαρμοστικό-
τητα σε συνθήκες πίεσης.
• Ομαδικότητα και απο-

τελεσματική επικοινωνία 
και συνεργασία με τους
συναδέλφους.
• Δημιουργικότητα και 

διάθεση για μάθηση.
Επιθυμητά Προσόντα – 

Ικανότητες
• Πιστοποιητικό ΕΦΕΤ 

στην Υγιεινή &amp; 
Ασφάλεια Τροφίμων.
Η εταιρία προσφέρει
• Υψηλές αποδοχές, 

αναλόγως των προσόντων 
και της εμπειρίας.
• Δυνατότητα ιεραρχικής 

εξέλιξης σε θέση ευθύνης 
στο Τμήμα Ζαχαροπλα-
στικής.
• Σύγχρονο και ευχάρι-

στο περιβάλλον εργασίας, 
σε μια ανθρωποκεντρική
οικογενειακή επιχείρηση.
• Οn-the-job εκπαίδευ-

ση σε νέες τάσεις στη 
ζαχαροπλαστική και στον 
χειρισμό
σύγχρονου εξοπλισμού.
 
Αν πιστεύετε ότι είστε ο 

κατάλληλος υποψήφιος 
για τη θέση, στείλτε μας 
το βιογραφικό
σας στη διεύθυνση: hr@

efessou.gr
Όλα τα βιογραφικά θεω-

ρούνται άκρως εμπιστευ-
τικά.

Η εταιρεία ΟΡΓΑΝΟΧΗ-
ΜΙΚΑ ΛΙΠΑΣΜΑΤΑ ΜΑ-
ΚΕΔΟΝΙΑΣ, ηγέτης στον 
τομέα των
οργανοχημικών λιπασμά-

των, αναζητά Ανειδίκευτο 
Εργάτη για πλήρη απα-
σχόληση
(εποχιακή).
Αρμοδιότητες:
 •Υποστήριξη στη 

διαδικασία παραγωγής, 
συσκευασίας και παλετο-
ποίησης
οργανοχημικών λιπασμά-

των.
•Εκτέλεση καθημερινών 

εργασιών παραγωγής.
• Διασφάλιση της τήρη-

σης των κανόνων υγιεινής 
και ασφαλείας.

• Συνεργασία με την 
ομάδα παραγωγής για 
την επίτευξη των στόχων 
παραγωγής.
Απαιτούμενα προσόντα:
• Επαγγελματική συνέ-

πεια και υπευθυνότητα.
• Ομαδικό πνεύμα και 

ικανότητα για συνεργασία.
• Προηγούμενη εμπειρία 

σε αντίστοιχο χώρο θα θε-
ωρηθεί επιπλέον προσόν, 
αλλά
δεν είναι απαραίτητη.
• Βασικές γνώσεις της 

παραγωγικής διαδικασίας 
είναι επιθυμητές, αλλά δεν 
είναι
απαραίτητες.
Εάν επιθυμείτε να γίνετε 

μέλος της ομάδας μας, 
παρακαλούμε να στείλετε 
το βιογραφικό
σας στο lipasmata_

makedonias@yahoo.
gr υπόψιν κας Πέτσκα 
Ελένης
ή επικοινωνήστε στο 

2351020635.

Ζητείται οδηγός με 
δίπλωμα Γ’ κατηγορίας και 
ΠΕΙ, με γνώσεις υπολογι-
στή, για άμεση
πρόσληψη.
Απαραίτητα προσόντα:
Δίπλωμα οδήγησης Γ’ 

κατηγορίας
Πιστοποιητικό Επαγγελ-

ματικής Ικανότητας (ΠΕΙ)
Βασικές γνώσεις χρήσης 

υπολογιστή
Για περισσότερες πλη-

ροφορίες και εκδήλωση 
ενδιαφέροντος, επικοινω-
νήστε
στο: 6973748500 

Ζητείται άτομο με άριστη 
γνώση αγγλικών,
καλή γνώση χρήσης υπο-

λογιστή με επικοινωνιακές 
δεξιότητες.
Βιογραφικά 

στο vionorhellas@gmail.
com

Ζητείται άτομο έως 29 
ετών για εργασία στο 
κατάστημα Eldekor στην 
Κατερίνη.
Η θέση αφορά υπάλλη-

λο καταστήματος μέσω 
προγράμματος ΔΥΠΑ και 
προϋποθέτει την
ύπαρξη εν ισχύ κάρτας 

ανεργίας.
Απαραίτητα προσόντα: 

καλή γνώση αγγλικών και 
χειρισμού Η/Υ.
Αποστολή βιογραφικών 
αποκλειστικά στο hr@

eldekor.gr

Ζητείται διανομέας από 
το ΕΛΤΑ Courier Κατερί-
νης
 Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

6985683858, 2351030085

Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ Κο-
τόπουλα Ολύμπου ΑΒΕΕ 
με έδρα την Κατερίνη, 
αναζητά προσωπικό
Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ Κο-

τόπουλα Ολύμπου ΑΒΕΕ 
με έδρα την Κατερίνη, 

αναζητά προσωπικό για 
την κάλυψη των παρακά-
τω θέσεων εργασίας:
-Εργάτης / εργάτρια 

παραγωγής
-Υπάλληλος αποθήκης
-Εξωτερικός πωλητής / 

πωλήτρια
-Τεχνικός Η/Υ & δικτύων
-Υπάλληλος γραφείου 

(βραδινή βάρδια)
– Τεχνικοί , συντηρητές
Αποστολή βιογραφικών: 

cv@ambrosiadis.gr

Η ξενοδοχειακή μονάδα 

POSEIDON PALACE που 
εδρεύει και δραστηριο-
ποιείται στην Λεπτοκαρυά 
Πιερίας, αναζητεί συνερ-
γάτες για την στελέχωση 
στις παρακάτω θέσεις 
εργασίας : 
•Υπαλλήλους υποδοχής 

& νυχτερινή βάρδια
•Σερβιτόρους & Β. Σερ-

βιτόρους
•Barman – Barwoman
•Μασέρ
•Αισθητικό για θεραπείες 

SPA
•Ναυαγοσώστες
•Καμαριέρες – Καθαρί-
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                 Κατερίνη,    14-01-2025
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ                                                                                Αριθ. πρωτ. : 1787 οικ.
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ Υ.ΔΟΜ.
ΤΜΗΜΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΩΝ ΕΦΑΡΜΟΓΩΝ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
     Με την αριθ. 356/2024 απόφασή του, το Δημοτικό Συμβούλιο Κατερίνης γνωμοδότησε ομόφωνα 
υπέρ της τροποποίησης του εγκεκριμένου ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Τ. 112 της πολεοδομικής ενότητας 
Ευαγγελικά - Αναθεώρηση  του Δήμου Κατερίνης.      
     Συγκεκριμένα  γνωμοδότησε ως προς:
1) την κατάργηση της Ρ.Γ. που όριζε τον Κ.Χ. εντός του Ο.Τ.112, καθώς και της Ο.Γ. 
2) την δέσμευση της εισφοράς σε γη εμβαδού 16,60τ.μ. από το δυτικό τμήμα της αρχικής ιδιοκτησίας, 
με αφετηρία την κορυφή Τ9, η οποία διατηρείται. Μετά την αφαίρεση της εισφοράς σε γη προκύπτει 
το σημείο Ε1 ως νέα κορυφή του Ο.Τ.112. 
3) Από το σημείο Ε1 η νέα οικοδομική γραμμή ορίζεται προς την κορυφή Τ6 η                
    οποία διατηρείται.
4) Το τμήμα της αρχικής ιδιοκτησίας Ε1-Α5-Τ6-Ε1 ρυμοτομείται μετά την 
     προτεινόμενη τροποποίηση.  
(ύστερα από την με αρ. πρωτ. 17762/31-05-2023 αίτηση των κ.κ. Χιονίδη Σάββα και Χιονίδη Θεόδωρου).
    Γνωστοποιείται ότι κάθε ενδιαφερόμενος μπορεί να πληροφορηθεί σχετικά από τον Δήμο Κατερίνης 
(Υπηρεσία Δόμησης, αρμόδιος κ. Μπακράτσας Κων/νος Αγρον. Τοπογράφος Μηχανικός) και να υποβάλλει τις τυχόν 
ενστάσεις του στο Τμήμα Πολεοδομικών Εφαρμογών της Υπηρεσίας Δόμησης του Δήμου Κατερίνης, εντός δέκα 
πέντε (15) ημερών από την παρούσα δημοσίευση.

O ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΔΟΜΗΣΗΣ

Ιορδανίδης Παναγιώτης

στριες
Οι ενδιαφερόμενοι 

μπορούν να αποστείλουν 
βιογραφικό, για τις πα-
ραπάνω ειδικότητες στο  
e-mail : reservations@
poseidonpalace.gr 
 •Α’ Μάγειρας για ζεστή 

κουζίνα
•Α’ Μάγειρας για κρύα 

κουζίνα
•Α’ Μάγειρας για το a la 

carte τμήμα
•Ζαχαροπλάστης
•Β’ Μάγειρες για ζεστή & 

κρύα κουζίνα

•Άτομα για τη λάντζα 
της κουζίνας ( άντρες ή 
γυναίκες )
Οι ενδιαφερόμενοι 

μπορούν να αποστεί-
λουν βιογραφικό, για τις 
παραπάνω ειδικότητες 
στο  e-mail : nikgonelas@
gmail.com
Προσφέρουμε :
•Ανταγωνιστικό πακέτο 

αποδοχών ( αναλόγως 
προσόντων & εμπειρίας )
•Ευχάριστο & οργανω-

μένο εργασιακό περιβάλ-
λον

•Διαμονή & διατροφή
•Δυνατότητα επαγγελ-

ματικής εξέλιξης
 Τηλέφωνο επικοινωνίας 

: 2352031602, 31624

Ζητούνται οδηγοί και 
χειριστές γερανού από 
εταιρεία ειδικών μεταφο-
ρών
Από εταιρεία ειδικών 

μεταφορών ζητούνται:
-Οδηγός, κάτοχος 

διπλώματος Ε΄κατηγο-
ρίας για μόνιμη εργασία 

με προϋπηρεσία με πολύ 
καλές απολαβές.
-Οδηγός οδικής βοήθει-

ας, κάτοχος διπλώματος 
Ε΄κατηγορίας.
-Χειριστής και βοηθός 

χειριστή γερανού.
Είδος εργασίας – Πλήρη 

απασχόληση, μόνιμος.
 Τηλέφωνο επικοινωνί-

ας: 6978897181

Η εταιρεία ΒΡΟΝΤΙΝΟΣ 
ΜΙΚΕ αναζητά άνδρα
για την θέση του πωλη-

τή στο τμήμα εργαλείων!
Προϋπηρεσία σε ανάλο-

γη θέση ευθύνης καθώς 
και
τεχνικές γνώσεις μηχα-

νημάτων θα εκτιμηθούν.
Επιθυμητή γνώση Η/Υ 

και ξένη γλώσσα αγγλικά .
Ανεπτυγμένη επικοι-

νωνιακή και οργανωτική 
ικανότητα.
Αποστολή βιοργαφικών 

στο eshop@vrontinos.gr

Ζητούνται από την ψη-

σταριά ο Στέλιος
- Κοπέλα για σέρβις
- έμπειρος ψήστης για 

κάρβουνα

Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
2351037260 

Από Κέντρο Αισθητικής, 
ζητείται αισθητικός  Γ` 
βάθμια από ΤΕΙ. 
Πληροφορίες – επικοι-

νωνία
στο 6936774184

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ 
ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΔΑΣΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΝΟΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΚΑΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΔΑΣΩΝ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ & ΔΗΜ. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥ 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Ανακοινώνουμε ότι με την υπ’ αριθμ 25378122-01-2025 πράξη μας, που στείλαμε για έκθεση στο Δημ. 
Κατάστημα του Δήμου Δίου Ολύμπου, Π.Ε. Πιερίας χαρακτηρίστηκε, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 14 
του Ν.998179 «Περί προστασίας Δασών κλπ», μετά από αίτηση του κ. Λεμονόπουλου Πλάτων του Χρήστου 
έκταση συνολικού εμβαδού 3.082,79 τ.μ., που βρίσκεται στη Θέση “Πλάκα’, της Δ.Κ.. Λιτοχώρου του Δήμου 
Δίου-Ολύμπου, της Π.Ε. Πιερίας, ως: 1) Τμήμα ΕΙ με στοιχεία κορυφών ΑΙ-Α2-Α15-Α14-ΑΙ 3-... Α7-Α6- Α5-ΑΙ, 
εμβαδού 1.1314,60 τ.μ., ως ΜΗ ΔΑΣΙΚΟΥ ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ, κατά την έννοια των διατάξεων, της παρ.6, του άρθρου 
3, του Ν.998/79, όπως ισχύει σήμερα, μη υπαγόμενη στις διατάξεις της δασικής νομοθεσίας και 2) Τμήμα 
Ε2 με στοιχεία κορυφών Α3-Α4-Α5-Α6- Α7-...-Α14-Α15-Α3, εμβαδού 1.768,19 τ.μ., ως ΜΗ ΔΑΣΙΚΟΥ 
ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ, κατά την έννοια των διατάξεων, της παρ.6, του άρθρου 3, του Ν.998/79, όπως ισχύει σήμερα, μη 
υπαγόμενη στις διατάξεις της δασικής νομοθεσίας. 

Κατερίνη, 22-01-2025
Ο Αν. Προϊστάμενος της Δ/νσης Δασών Πιερίας

Πέτρος Δ. Παπαπέτρου

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ
ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ 
ΔΑΣΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΝΟΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΚΑΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΔΑΣΩΝ
 ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ & ΔΗΜ. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥ 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Ανακοινώνουμε ότι με την υπ› αρίθμ. 28372/23-01-2025 πράξη μας, που στείλαμε για έκθεση στο Δημ. 
Κατάστημα του Δήμου Δίου- Ολύμπου, Π.Ε. Πιερίας χαρακτηρίστηκε, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
14 του Ν.998/79 «Περί προστασίας Δασών κλπ», μετά από αίτηση της Μάρθας Λέλη του Αχιλλέα, ως «ΜΗ 
ΔΑΣΙΚΟΥ ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ» η έκταση εμβαδού 956,20τ.μ., που βρίσκεται στη θέση «Τριανταφυλλιές-Ελιές 
Γουλάρα» της Δημ. Κοινότητας Πλαταμώνας του Δήμου Δίου-Ολύμπου, Π.Ε. Πιερίας, με στοιχεία κορυφών 
1- 2-3-4-5-6-7-8-9-36-35-30-21-22-23-24-25-26-27-28-1, μη υπαγόμενη στην κατηγορία δασών ή 
δασικών εκτάσεων κατά την έννοια των παραγράφων 1 έως 5 του άρθρου 3 του Ν.998/79, όπως ισχύει σήμερα.  

Κατερίνη, 23-01-2025
Ο Αν. Προϊστάμενος της 
Δ/νσης Δασών Πιερίας

Δρ. Πέτρος Παπαπέτρου
Δασολόγος

ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΠΡΟΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ  ΕΣΟΔΩΝ – ΕΞΟΔΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΠΥΔΝΑΣ – ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2025

Κωδικοί αριθμοί Έσοδα Προϋπολογισμός 
σε ευρώ

0 Τακτικά έσοδα 5.792.982,64

1 ( πλην 13 ) Έκτακτα έσοδα ( πλην επιχορηγήσεις για επενδύσεις ) 145.000,00

2 Έσοδα παρελθόντων ετών 729.500,00

31 Εισπράξεις από δάνεια 488.071,42

32 Εισπρακτέα υπόλοιπα από βεβαιωθέντα έσοδα κατά 
παρελθόντα έτη

3.076.521,98

4 Εισπράξεις υπέρ Δημοσίου , ασφ. Φορέων και τρίτων 1.762.600,00

5 Χρηματικό υπόλοιπο παρελ. έτους 2.020.692,16

13 Επιχορηγήσεις για επενδύσεις 7.479.290,18

ΣΥΝΟΛΟ ΠΟΡΩΝ 21.494.658,38

Κωδικοί αριθμοί Έξοδα Προϋπολογισμός 
σε ευρώ

60 Αμοιβές και έξοδα προσωπικού 3.737.156,00

61,62 Αμοιβές και παροχές τρίτων 1.773.409,00

63,64 Φόροι , τέλη , Λοιπά γενικά έξοδα 431.100,00

65 Τοκοχρεολύσια δανείων 107.000,00

66 Προμήθειες – αναλώσεις υλικών 1.393.100,00

67,68 Μεταβιβάσεις σε τρίτους , Λοιπά έξοδα 306.718.98

81,83 Πληρωμές για υποχρεώσεις Π.Ο.Ε. 991.000,00

82,85 Λοιπές αποδόσεις και προβλέψεις 4.429.200,00

ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

71 Αγορές 999.211,87

73 Έργα 6.916.485,65

74 Μελέτες 401.365,57

9111 Αποθεματικό 8.911,31

ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 21.494.658,38
Η Προϊσταμένη  Οικ. Υπηρεσίας

Παγώνα Ε. Πατσιούρα

Το 4ο δωρεάν ενημερωτικό-εκπαιδευτικό 
σεμινάριο χρήσης απινιδωτή, απόφραξης 
αεραγωγού «Πνιγμονή» και καρδιοανα-
πνευστικής αναζωογόνησης θα πραγμα-
τοποιηθεί την Παρασκευή 31 Ιανουαρίου 
2025 στην αίθουσα εκδηλώσεων του δη-
μοτικού σχολείου Δίου (ώρα 17:30).
Τα 12 δωρεάν ενημερωτικά σεμινάρια, 

που θα διεξαχθούν στις 12 δημοτικές 
κοινότητες, είναι μία συνδιοργάνωση της 
Αντιδημαρχίας Κοινωνικής Προστασίας 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου σε συνεργασία 
με το Περιφερειακό Τμήμα Κατερίνης του 
Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού.
Υπεύθυνος προγράμματος: Δημήτριος 

Κατιρτζής, πιστοποιημένος εκπαιδευτής 
του Τομέα Σαμαρειτών, Διασωστών και 
Ναυαγοσωστών του Ελληνικού Ερυθρού 
Σταυρού.
Το πρόγραμμα, διάρκειας δύο ωρών, υλοποιείται από πιστοποιημένους εκ-

παιδευτές του Περιφερειακού Τμήματος Κατερίνης του Ελληνικού Ερυθρού 
Σταυρού, με ειδικότητα «εκπαιδευτή πρώτων βοηθειών και CPR/AED», με ύλη 
προσαρμοσμένη, εναρμονισμένη και σύμφωνη με τις τελευταίες οδηγίες του 
Ευρωπαϊκού Συμβουλίου Αναζωογόνησης (ERC). Θα περιλαμβάνει θεωρητική 
και πρακτική εξάσκηση στη χρήση αυτόματου εξωτερικού απινιδωτή και στην 
καρδιοαναπνευστική αναζωογόνηση σε εξειδικευμένα προπλάσματα και εκπαι-
δευτικούς απινιδωτές.
Είσοδος: δωρεάν

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Δωρεάν ενημερωτικό-
εκπαιδευτικό σεμινάριο 
χρήσης απινιδωτή στο 
δημοτικό σχολείο Δίου

Γνωστοποιείται ότι συνεχίζεται το πρόγραμμα εργασιών επέκτασης του δι-
κτύου οπτικών ινών της εταιρείας, HCN στην πόλη της Κατερίνης. Συγκεκρι-
μένα, θα πραγματοποιηθούν εργασίες στις εξής οδούς:
28-29/01, Αυγουστίνου, από Ζαχ. Παπαντωνίου έως Κυκλικό Κόμβο Π.Κ.Μ.
30-31/01, Έργα αποκατάστασης στις άνωθεν οδούς.
Ο Δήμος Κατερίνης ευχαριστεί τους κατοίκους για την κατανόηση.

Το πρόγραμμα των εργασιών 
οπτικών ινών στην Κατερίνη
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Με μεγάλη επιτυχία 
και χαρά πραγματοποι-
ήθηκε το Σάββατο 18 
Ιανουαρίου 2025, στις 
εγκαταστάσεις του συλ-
λόγου, στο Χιονοδρομι-
κό Κέντρο Ελατοχωρίου 
η κοπή της πίτας για το 
νέο έτος.
Σε σχετική ανακοίνωση 

αναφέρονται τα εξής:
Την εκδήλωση πλαι-

σίωσαν η Υφυπουργός 
Ανάπτυξης κ. Άννα 

Μάνη – Παπαδημητρίου, ο εκπρόσωπος της Αντιπε-
ριφερειάρχη κ. Σοφίας Μαυρίδου κ. Γρηγόρης Βεϊδα-
μενίδης (Αντιπρόεδρος του ΠΟΤΑΠ), ο εκπρόσωπος 
του Δημάρχου κ. Ιωάννη Ντούμου, Αντιδήμαρχος κ. 
Σάββας Καρυπίδης, ο Πρόεδρος κ. Χασιώτης και ο Δι-
ευθυντής κ. Δημήτριος Γκουτζιουλης του Χιονοδρομικό 
Κέντρο Ελατοχωρίου, ο υπεύθυνος των ακαδημιών και 
τεχνικός υπεύθυνος όλων των τμημάτων μας κ. Κατσί-
κας Σταμάτης, ο Πρόεδρος του Ναυτικού Ομίλου Κατε-
ρίνης κ. Κώστας Καρυώτης ο Πρόεδρος του Χιονοδρο-
μικού Ομίλου Κατερίνης κ. Καπετανάκης, ο Πρόεδρος 
της Motion Team κ. Κουτλουμπάσης, σύσσωμο το Δ.Σ. 
και πλήθος μικρών χιονοδρόμων από τις ακαδημίες μας 
με τους γονείς τους, μέλη του συλλόγου, ορειβάτες και 
φίλους.

Με κλίμα ευφορίας ανταλλάξαμε ευχές, είπαμε 
αστεία, κόψαμε την πίτα μας και απολαύσαμε τις στιγ-
μές παρέα. Οι τυχεροί μας 2 μικροί χιονοδρόμοι που 
έλαβαν από μια δωροεπιταγή των 100€ από το κατά-
στημα Sports & Ski του κ. Ντίνου Γραμματικόπουλου 
και ο δάσκαλός μας κ. Σιδηρόπουλος Νικόλαος.
Επιπλέον, εποικοδομητικές ήταν και οι συζητήσεις 

μας με τους εκπροσώπους των φορέων όπου έδειξαν 
μεγάλο ενδιαφέρον για τα πεπραγμένα αλλά και για 
τα σχέδια και τους στόχους και ενδελεχής ήταν και η 
ενημέρωση που έλαβε η κ. Υφυπουργός για όλες τις 
δράσεις μας.
Θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε θερμά το κατάστημα 

Sports & Ski του κ. Ντίνου Γραμματικόπουλου για την 
προσφορά των δώρων και το ζαχαροπλαστείο ΠόΔΑΣ 

Restobartisserie 
για την προ-
σφορά του κάθε 
χρόνο σε πίτες 
και γλυκά με 
υπέροχες γεύ-
σεις.
Επιπλέον ιδιαί-

τερες ευχαριστί-
ες στην Περιφε-
ρειακή Ενότητα 
Πιερίας και στην 
Αντιπεριφε-
ρειάρχη κ. Σοφία 

Μαυρίδου για την πολύτιμη και διαχρονική βοήθειά της 
σε θέματα που αφορούν τον σύλλογό μας.
Να έχουμε μια πλούσια σε δράσεις και επιτυχίες χρο-

νιά με υγεία για όλους μας!

Κοπή πίτας του Ε.Ο.Σ. Κατερίνης 
στο Χιονοδρομικό Κέντρο Ελατοχωρίου

Ένας από τους ιδιαίτερα δραστήριους συλλόγους της 
Κατερίνης με έμφαση και στις παραδόσεις αλλά και τα 
κοινωνικά ζητήματα, ο Γυμναστικός Αγωνιστικός Σύλλο-
γος Κατερίνης «Ο Ατρόμητος» τήρησε και φέτος το πα-
τροπαράδοτο έθιμο της κοπής της Βασιλόπιτας.
Έθιμο για ανταλλαγή ευχών για καλή και παραγωγική 

χρονιά, για σύσφιξη των σχέσεων μεταξύ των μελών 
όλης της οικογένειας του συλλόγου, για οριοθέτηση των 
στόχων του αύριο.
Το έθιμο πραγματοποιήθηκε στις εγκαταστάσεις του 

Ατρομήτου παρουσία διοίκησης, τεχνικού επιτελείου, πο-
δοσφαιριστών όλων των τμημάτων, φιλάθλων και προ-
σκεκλημένων εκπροσώπων της πολιτείας.
Υποδεχόμενος και ευχαριστώντας όσους τίμησαν με την 

παρουσία τους την κοπή της Βασιλόπιτας, ο πρόεδρος 

του Γ.Α.Σ. «Ατρόμητος» Κατερίνης Παναγιώτης Σατσίδης 
πέρα των ευχών για ένα παραγωγικό και ελπιδοφόρο 
2025, στάθηκε με έμφαση στην αέναη προσπάθεια όλων 
όσων συναποτελούν και στηρίζουν τον σύλλογο για αγω-
νιστικές επιτυχίες των ομάδων του σωματείου, την καλλι-
έργεια της ευγενούς άμιλλας, την αξιοποίηση του τοπικού 
ανθρώπινου δυναμικού, την αναβάθμιση εν γένει του Πι-
ερικού ποδοσφαίρου, πάντα με παράλληλη ανάδειξη της 
πολιτισμικής ταυτότητας του προσφυγικού συνοικισμού 
της Κατερίνης.
Ο Ατρόμητος Κατερίνης αποτελεί τον αθλητικό και 

πολιτιστικό σύλλογο του συνοικισμού Μυλαυλάκου και 
Παραδείσου της πόλης, ο οποίος διαχρονικά από το 1974 
ίσαμε σήμερα με την διαρκή υποστήριξη των φιλάθλων 
και των χορηγών αποτελεί ένα αθλητικό κόσμημα στον 

ποδοσφαιρικό χάρτη της Πιερίας.
Την εκδήλωση τίμησαν και χαιρέτισαν μεταξύ άλλων η 

Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, ο Αντιδή-
μαρχος Κατερίνης (εκπροσωπώντας τον Δήμαρχο Ιωάννη 
Ντούμο) και ο Πρόεδρος της Ένωσης Ποδοσφαιρικών 
Σωματείων Πιερίας Αστέριος Τόκας.
Επιπρόσθετα ο κ. Σατσίδης έκανε ιδιαίτερη μνεία και 

εξέφρασε ανάλογες ευχαριστίες στον επίσημο προσκε-
κλημένο του συλλόγου, τον δικηγόρο και πρώην Πρόε-
δρο του Πιερικού Νικόλαο Παπανικολάου για τη διαρκή 
και πολυποίκιλη υποστήριξή τους στις πρωτοβουλίες του 
Ατρομήτου.
Τυχερός της χρονιάς αναδείχθηκε ο ποδοσφαιριστής 

Χρήστος Ιωαννίδης.

Η κοπή της Βασιλόπιτας του Γ.Α.Σ. «Ατρόμητος» Κατερίνης

Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας συνεχίζοντας το έργο ενημέρωσης και ανεύ-
ρεσης νέων εθελοντών δοτών μυελού των οστών συμμετείχε στην εθελοντική 
αιμοδοσία που διοργάνωσε ο Βουλευτής Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος την Πέ-
μπτη 23 Ιανουαρίου 2025 στον χώρο του Περιφερειακού Τμήματος Πιερίας του 
Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Η ανταπόκριση των συμπολιτών μας ήταν συγκινητική, αποδεικνύοντας για μια 

ακόμη φορά την αλληλεγγύη και την ανθρωπιά που χαρακτηρίζει την πόλη μας.
Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας εκφράζει τις θερμές του ευχαριστίες προς τον 

Βουλευτή κ. Φώντα Μπαραλιάκο για την πρόσκληση και σε όλους όσους συνέβα-
λαν σε αυτήν την προσπάθεια. Με την ανιδιοτελή προσφορά τους, συμβάλλουν 

καθοριστικά στην ενίσχυση της 
δημόσιας υγείας και προσφέ-
ρουν ελπίδα σε ανθρώπους με 
σοβαρές αιματολογικές παθή-
σεις.
Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών 

Πιερίας δεσμεύεται να συνεχίσει 
τις προσπάθειές του για την ενη-
μέρωση, την ευαισθητοποίηση 
του κοινού και την ενίσχυση της 
δωρεάς μυελού των οστών.

Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας συμμετείχε 
στην εθελοντική αιμοδοσία που διοργάνωσε 

ο Βουλευτής Πιερίας Φ. Μπαραλιάκος
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Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα για το 2025 έκοψε το Δ.Σ. του Αγροτικού Συνεταιρι-
σμού Καρίτσας Πιερίας, μέσα σε θερμό κλίμα, την Τρίτη 21 Ιανουαρίου 2025, στα 
γραφεία του συνεταιρισμού. Τυχερός της χρονιάς ο Πρόεδρος του συνεταιρισμού 
Διονύσης Φόλιος.
Ο πρόεδρος του ΑΣ ΚΑΡΙΤΣΑΣ κ. Διονύσης Φόλιος ευχήθηκε για μια δημιουργική 

και παραγωγική χρονιά με υγεία, ευημερία, προσωπική και οικογενειακή ευτυχία σε 
όλους τους αγρότες και κτηνοτρόφους.

Στην ετήσια πολι-
τική εκδήλωση της 
Ν.Δ. Πιερίας θα πα-
ρευρεθεί ο Υπουρ-
γός Εθνικής Άμυνας 
κ. Νίκος Δένδιας. 
Η εκδήλωση θα 
πραγματοποιηθεί 
το Σάββατο 15 Φε-
βρουαρίου 2025, 
στις 20.00, στην 
ΠΙΕΡΙΔΑ (2ο χλμ. 
Επ. Οδού Κατερίνης 
– Ν. Εφέσου). 

Με επιτυχία ολοκληρώθηκε η δράση συλλογής τροφίμων που διοργανώθηκε από το 
Κέντρο Ξένων Γλωσσών Μάρας Νικόλαος κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης απονομής 
πιστοποιητικών ξένων γλωσσών και πληροφορικής την Κυριακή 19 Ιανουαρίου 2025, 
στο Συνεδριακό Κέντρο «Εκάβη».
Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας εκφράζει τις θερμές του ευχαριστίες στο Κέντρο 

Ξένων Γλωσσών Μάρας Νικόλαος για αυτή την ανθρωπιστική πρωτοβουλία, καθώς και 
σε όλους όσους συνέβαλαν στη συλλογή τροφίμων. 
Αυτή η πράξη αλληλεγγύης αποτελεί φωτεινό 

παράδειγμα για όλους μας.

Με πρόσφατη απόφαση του Αρχηγού της Ελληνικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγου 
Δημήτριου Μάλλιου, πραγ-
ματοποιήθηκαν οι τοποθε-
τήσεις – μετακινήσεις των 
Αστυνομικών Διευθυντών 
της Ελληνικής Αστυνομίας 
σε όλη τη χώρα. 
Με τη συγκεκριμένη 

απόφαση ο κ. Χρήστος 
Λένος μετακινήθηκε από 
την Διεύθυνση Αστυνομίας 
Πιερίας και τοποθετήθηκε 
στη Γενική Περιφερειακή 
Αστυνομική Διεύθυνση Κε-
ντρικής Μακεδονίας.
Ο «Τυπολάτρης» εύχεται 

καλή επιτυχία στον κ. Λένο 
στα νέα του καθήκοντα. 

Στη Δράμα στη διευρυμένη συνεδρίαση της Διοικούσας Επιτροπής της Κε-
ντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδος παρευρέθηκε αντιπροσωπεία του Επι-
μελητηρίου Πιερίας. Στο πλαίσιο των εργασιών, ο Πρόεδρος του Επιμελητηρί-
ου Πιερίας κ. Κώστας Πίτσιας είχε την ευκαιρία να συναντηθεί με την κ. Έλενα 
Σώκου, Συντονίστρια του Γραφείου του Πρωθυπουργού στη Θεσσαλονίκη, και 
τον Πρόεδρο του ΕΒΕΑ και επόμενο υποψήφιο Πρόεδρο της ΚΕΕΕ κ. Γιάννης 
Μπρατάκος
Όπως ανέφερε, σε ανάρτησή του, ο κ. Πίτσιας, η παρουσία στη Δράμα και 

στην Περιφέρεια της Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης «αποτέλεσε 
μία εξαιρετική ευκαιρία για να συζη-
τήσουμε στρατηγικές, προκλήσεις και 
ευκαιρίες που αφορούν την περιοχή 
αλλά και την επιχειρηματικότητα σε 
εθνικό επίπεδο. Θερμά συγχαρητήρια 
στον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου 
Δράμας, των μελών του Διοικητικού 
συμβουλίου και της Διοικητικής Επι-
τροπής για την άψογη διοργάνωση».

Τη Δευτέρα 27 Ιανουαρίου 2025 ξεκίνησαν οι κινητο-
ποιήσεις από τον Αγροτικό Σύλλογο Κατερίνης, με τους 
αγρότες να συγκεντρώνουν τα τρακτέρ τους, εκτός οδο-
στρώματος, σε πρασιά στη διασταύρωση της Οδού Μουσών 
(προέκταση παλιάς Εθνικής οδού) με Νικ. Δίκα. 
Η αγανάκτηση του αγροτικού κόσμου είναι πολύ μεγάλη και για αυτό αποφασίστη-

καν οι κινητοποίησης, καθώς θεωρούν ότι δεν μπορούν πλέον να επιβιώσουν
Τα βασικότερα προβλήματα που καλού-

νται να αντιμετωπίσουν οι αγρότες της 
Πιερίας αφορούν το υψηλό κόστος πα-
ραγωγής και τις χαμηλές τιμές πώλησης 
των προϊόντων τους, τις καταστροφές 
στις καλλιέργειες από καιρικά φαινόμενα, 
καθώς και τις καθυστερήσεις στις κρατι-
κές ενισχύσεις. 
Οι αγρότες ουσιαστικά ζητούν να μπο-

ρούν να ζουν αξιοπρεπώς και να σταμα-
τήσει η πολιτική που στρέφεται κατά του 
αγροτικού κόσμου. 

Ο τυχερός στην κοπή βασιλόπιτας της 
Νομαρχιακής Επιτροπής ΠΑΣΟΚ – Κινή-
ματος Αλλαγής Πιερίας ήταν ο Δήμαρχος 
Αθηναίων κ. Χάρης Δούκας. Ο προσκεκλη-
μένος ομιλητής στην εκδήλωση κέρδισε 
το φλουρί και από τη Νομαρχιακή Επιτρο-
πή έλαβε ως δώρο την εικόνα της Αγίας 
Αικατερίνης.


